
^ Halo, 
Zasavje!?!

Nič ne 
i slišim! !L

Kupon

1 ^sSsRn!
K ® ööÖÖÖÖÖ05^;y,*^/////,\\-. !v.,.,.,.,.,.v.V.,iÖÖÖPÖÖÖV ........................... •]A -m V 4rw 1x11 I ■ V 1 7/> k • •  .......... .. • '.ux f 1 l 'S!W f lili r i » ••••••• rA va%a t/a • • tu | | L ^1in ir a Vr« Kxx k * L * § /v ••••••• v Im ■ j- i Ul i*c|.Tfl I
vf »XnBrir %^#^jß25r*************’*v^5^! 1 Bw*!v!kIVi»II



AGROHIT
61420 Trbovlje, Opekarna 5

VSAKEMU KUPCU BO Z NAKUPOM V POSLOVNIH ENOTAH 
AGROHITA TER S KUPONOM S PRVE STRANI PRI NAKUPU 
NAD 1.000 tolaijev PRIZNANO DO 30. 4. 1992 7% POPUSTA 
- kuponi se ne seštevajo.
TO PA POMENI, DA STE SI S TAKŠNIM NAKUPOM TAKOJ Csamo pri 
gotovinskem plačilu) POVRNILI NAJMANJ PLAČILO ZASAVCA.

Poslovne enote:
ŽIV. DISCOIMT *•* Ulica 1. junija 1

HIT MARKET •** Trg F. Fakina 2

POSTREŽBA *** Partizanska 33

PREHRANA *** Ulica 1. junija 24

KOMUNALA •** Tončke Ceč 2

HRANA *** Šuštarjeva kolonija

AMERŠEK *** Šuštarjeva kolonija 29

CENTER *** Trg revolucije | IZBIRA ••• Vodenska 22 ■ KLEČKA *** Trg F. Fakina 30

VALANDOVO *** Sallumines 3b OSKRBOVALNI CENTER **• Opekarna 5

telefoni: (0601) 73 532, 73 846, v Zagoiju: (0601) 62 012 
telefax: 73 737

ELEKTROPROM d.o.
IZLAKE

Elektroprom z Izlak razpisuje v svojih trgovinah MIKRO na Izlakah,
YAMAHA v Zagorju in v trgovini z nekorantnim blagom v Kisovcu za vse gotovinske 
nakupe v vrednosti nad 2.000 SLT nagradno žrebanje.

Žrebanje bo vsako zadnjo soboto v mesecu.
Vsakič bo izžrebanih za vsakih 100 izdanih kuponov deset dobitkov.
Vsi dobitki so vredni od 1.000 do 10.000 SLT in drugič:

VSAK DVAJSETI KUPEC DOBI BARVNI TELEVIZOR:
Takoj, ko bo prodano 20 TV aparatov Gorenje, bo žrebanje YAMAHA Zagorje

kuponov in eden od dvajsetih bo dobil trgovina v Kisovcu
nOV TV barvni sprejemnik. veletrgovina Izlake

Ne zamudite te priložnosti, ko dobiš za poceni TV aparat PROIZVODNI A •
(tovarniška cena) lahko še barvni TV za darilo. J

Tiskana vezja 
Elektroinstalacije
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UVODNIK
Bližajo se prazniki. Dnevi, ki sijih vzamemo 

zase, svojo družino in prijatelje.
Dnevi, ko imamo malo več časa, da pogledamo 
in naredimo tiste drobne reči, ki 
so nam posebej pri srcu. Pa čeprav je to tudi 
prebiranje časopisa, kot je ZASAVC.

V tej številki najdete precej zanimivega 
branja. Tudi takšnega, ki nam ne bodo lepšali 
prazničnih dni. Pa ne zaradi branja, ampak 
stvari, o katerih pišejo Zasavčevi novinarji.

Upamo, da bodo vsaj velikonočni zajčki, ki 
nosijo otrokom darila, radodarni. Mi vam 
ponujamo na naslovnici zajčico ...

Vsem želimo prijetne velikonočne praznike, 
ki jih letos v Sloveniji po dolgih letih spet 
uradno praznujemo.

Izkoristite proste dni v svoje zadovoljstvo.

Marko Planinc
Matjaž Švagan
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Naslovnica: Zajčica iz neke druge pravljice.

Funšterc:
Koledar dogajanj, Reševanje premogovnikov, 
Razprodaja hrastniške Jelke, Denarje cestnih 
oznak vladar, Sramotni steber, SNS se predstavi, 
Premog vezati z mlekom, Ozelenjevanje Zasavja, 
Kratke iz Zasavja, Parlamentarije, Trboveljski 
ginekologi predragi za Hrastnicanke, Jetmice

Vaš zelnik:
Referendum tako, v praksi drugače, Spoštovani 
odgovorni urednik, Zasavc, kam hitiš/

Tema:
Halo Zasavje! Nič ne slišim

Pogovor:
Jože Čampa: ’ Moje pridige so politične !

Kšajt glavce:
Milanova kost, Maričin ocvirk,
" V imenu vaših otrok ", Na križišču, 
Kanal 10 v zraku

Anketa:
Velikonočni prazniki

Reportaža:
Žive starine, Legenda na Kumu,
Marke za znanje, Kaj hiša, psiček, psiček .

Križ kraž:
Velikonočna križanka s super nagradami

Miš maš:
Mladim Zasavcem, Onesnaženje, Branil sem, 
Izlet na Kal in Mrzlico, Smučanje na Rogli, 
Nagradne uganke

Žuriramo:
Vilma v naročju sanj, Čudno naključje, 
Horoskop, Lomilka v mesečini, Zaprli 
so Super Li, Hot, hot, hot

Kšefti:
Kozmetična kraljica iz Pbovclj,
Kratke kšeftarske, Sejem Zasavca v Trbovljah, 
Zbirajmo denar za namenski nakup igrač,
Mali oglasi, Preženimo dolgčas. Naša bodočnost

Zdrav duh...:
Mladi glasbeniki v Celju, Zasavska glasbena 
revija, Yamaha foundation, Nov dom 
pihalnega orkestra radeških papimičarjev,
Na Dolu kidtura živi, Zabeleženo

... v zdravem telesu:
Sašo ima mirno roko, Vesna spet za mizo?, 
O grdem vedenju trikrat, Športni cik cak, 
Rezultati

Kronično:
Promet, Aufbiks, Pazite na avtomobile, 
Kradla sta olje, zaboje ...
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KOLEDAR DOGAJANJ
31. lriCLVCCL - Na območnem 

svetu Zveze svobodnih sindikatov pred
stavijo prvo območno agencijo De
lavske hranilnice - zasavsko agencijo, ki 
naj bi v 90 dneh že postala 
dobičkonosna s 5 do 10 milijoni tolarjev 
vloženega kapitala.

1. aprila - To, da se s tem dnem 
za 23,6 odstotka povišajo cene toplotne 
energije v zagorski občini, ni laž. Le 
nekaj pred tem so se namreč povišale 
tudi cene premoga, elektrike in kuril
nega olja.

2. aprila - Učenci, ki že mesec 
dni obiskujejo pouk šole Yamaha v 
Zagorju, se popoldne predstavijo na 
koncertu v Delavskem domu kot od
delek glasbene šole, prvi te vrste v 
vzhodni Evropi.

2. aprila - V Domu upoko
jencev Franca Salamona v Trbovljah 
tega dne odprejo svoja vrata vsem 
obiskovalcem ter svojcem 172 oskr
bovancev. Hkrati imajo svoj praznik de
lavci, ki so v tem letu dopolnili deset 
leta dela v domu: trije taki so.

3. aprila - Predsednik Sloven
ske nacionalne stranke Zmago Jelinčič 
obišče tudi tisti del Slovenije, "kjer ob
stajajo plodne tla za rast in vzpon nje
gove stranke" - to je Zasavje. Pričaka ga 
kakšnih 25 navdušencev.

4. aprila - Na zagorskem Sek
retariatu za varstvo okolja in urejanje . 
prostora so že prešteli tiste svoje 
občane, ki bi se bili pripravljeni ogreti 
na plin: od 230 odposlanih predpogodb 
so prejeli le 30 pozitivnih odgovorov. 
Rok za podpis predpogodb zato po
daljšujejo do konca meseca.

jim jih z Republike zaprejo, zato sev teh 
dneh intenzivno udbadajo s tem, kako 
to šolstvo na novo organizirati. Med 
drugim razmišljajo tudi o ustanovitvi 
medobčinskega sklada, toda ...

6. aprila - Iniciativni odbor za 
ustanovitev Evropske hiše Trbovlje si 
prizadeva, da zanje izve čim več 
občanov vseh poklicev, starosti in zani
manj, ki bi bili pripravljeni v njej sode
lovati in to ne glede na strankarsko 
pripadnost. Računajo zlasti na intelek
tualce, glede finančne podpore pa na 
kakšnega pametnega pokrovitelja.

6. aprila - Trije magistri 
Stranke demokratične prenove to 
popoldne v Trbovljah razmišljajo o 
svoji vladi, mandatarju, morebitnih 
koalicijah in celo o - premogu. Franci 
Križanič na primer Zasavčanom tudi 
prav dobro svetuje, na kaj vezati cene 
premoga v bodoče. Pravi, da na cene 
mleka.

Foto: B.K.

7. aprila - Resje,da21 delavcev 
hrastniške Slreklarne že nekaj mesecev 
čaka na pokojnino. Toda Steklarna jim 
v svojem položaju let ne more dokupiti 
v kratkem času. Ponudili pa jim bodo 
delo po pogodbi, kot obljubljajo.

premoga. Za naslednjih deset let obl
jubljajo vse najboljše za odvečne de
lavce v rudnikih; dovolj programov za 
prestrukturiranje, dovolj investitorjev, 
celo dovolj sredstev na republiki.

9. ^aprila - Zasavje obiščeta dr. 
Plul in mag. Bricelj, da bi povedala, 
kako Zeleni še niso pozabili na te kraje 
in pohvalila doslej narejeno na po
dročju ekologije; zapovrh pa tudi ta dva 
nekaj obljubita: denar.

10. aprila - Eksperimentalni 
program gospodinjstva na Srednji šoli 
Zagorje dobro kaže: v šolskem letu 
1992/93 napovedujejo že štiri oddelke. 
Ne mislijo pa pozabiti niti na "stare" 
programe iz rudarske šole. Te naj bi s 
pristankom šolskega ministra vpisovali 
ciklično.

10. aprila - Nasprotno pa 
slabo kaže zasavskemu gospodarstvu, 
še najbolj trboveljskemu. Po podatkih 
Službe družbenega knjigovodstva, po
družnice v Trbovljah, je le-to v letu 1991 
ustvarilo za dobro milijardo tolarjev 
izgub, od tega odpade na pre
mogovništvo in elektrogospodarstvo za 
preko 900 milijonov, kamor pa je treba 
prišteti še vse nekrite izgube preteklih 
treh let.

Polona Malovrh

4. aprila - Na trbovejskih . aprila “ Na pomlad je dc- 
srednjih šolah se upravičeno bojijo, da javna lU(Ji Strokovna skupina za pre

strukturiranje premogovnikov rjavega

Foto: B.K.

Divje vode že rabijo privržence.

ZASAVC Ustanovitelj KC Delavski dom Zagorje ob Savi. Glavni urednik: Matjaž Švagan, odgovorni urednik: Marko 
Planinc. Uredniški odbor: Roman Rozina, Manca Ocvirk (Funšterc), Ivana Laharnar (Vaš zelnik, Reportaže), Stane Šterbucl 
(Kšajt glavce), Milan Vidic (Anketa), Fanči Moljk (Miš maš), Katja Božič (Žuriramo), Borut Markošek, Jože Bertole (Kšefti), Nande 
Razboršek (Zdrav duh...), Barbara Kus (... v zdravem telesu), Polona Malovrh (lektoriranje). Oblikovanje in računalniški 
prelom: Cvek, Dol pri Hrastniku, Tisk: Alenka Jakopič, Sedraž. Naslov uredništva: Časopis Zasavc, Cesta zmage 
33, Zagorje ob Savi. Tel.: (0601) 61-013. Nenaročenih rokopisov in fotografij ne vračamo. Brez dovoljenja urednika 
ponatis člankov ni dovoljen.
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Reševanje premogovnikov
Vlada republike Slovenije je kakšno leto nazaj ustano

vila posebno strokovno komisijo za prestrukturiranje 
premogovnikov rjavega premoga, ki naj bi razvoj Zasavja 
in Laškega usmerila preko premogovniških kolotekov. 
Gre za prvi poskus takšnega regionalnega preusmer
janja, ki ga denarno spremlja tudi država, konkretneje, 
energetsko ministrstvo. Pri tem prestrukturiranju pa se 
hkrati rešuje tudi konkreten primer prezaposlovanja 
rudarjev, ki so z novo energetsko politiko postali 
presežni.

Komisija izhaja iz dejstva, da je potrebno na tem pros
toru spremeniti industrijsko, socialno in prostorsko 
strukturo. Hkrati pa ho do konca tisočletja potrebno 
prezaposliti še 1300 rudarjev. Kot pravi predsednik le 
komisije, predsednik laške vlade Roman Matek, temelji 
ves proces na pobudi podjetnikov z ustrezno vlogo 
države; predvsem pri urejanju infrastrukturnih pogojev 
in pospeševanju podjetništva. Rudniško podjetje v ta 
proces vstopa enakovredno, omogočeno pa mu je 
reševanje kadrovskih problemov. V lanskem letu je 
komisija predlagala, da Ministrstvo za energetiko odobri 
približno 85 milijonov tolarjev. S tem bi sofinancirali 
osem naložb, ki prinašajo 105 delovnih mest, kapitalizi- 
rali ducat družb, ki so nastale iz delov Rudnikov rjavega 
premoga - tu gre za 1 18 delovnih mest - in sofinancirali 
izdelavo štirinajstih investicijskih programov. Realizacija 
je pol manjša od napisanega, saj so nekateri investitorji v 
čakalnem času obupali, nekateri projekti, npr. Vlastek, 
pa so se dokončno pokazali za nerealne. Zato komisija 
predlaga, da hi letos stvari poenostavili in pospešili, da bi 
od oddaje popolne vloge do nakazanega denarja minila le 
dva meseca. Dodatno še predlagajo, da naj hi denar za 
pobude bil na voljo stalno, ne pa da priteka kampanjsko 
z zamudo, enakovredno obravnavanje projektov pri vseh 
razpisih in dokončen sprejem strategije slovenske ener
getike. Pod lemi pogoji naj hi z letos odobrenimi 160 
milijoni tolarjev, oplemenitenimi še s sredstvi iz drugih 
skladov republiškega proračuna, sofinancirali nastanek 
150 novih delovnih mest.

Letos bo delo komisije usmerjeno predvsem v koor
diniranje institucij, vpetih v izvajanje programa. Znotraj 
komisije so zalo ustanovili posebne projektne skupine. 
Prva, za neposredno pospeševanje gospodarskega raz
voja, bo presojala projekte in oblikovala predloge za 
delitev sredstev namenjenih prezaposlovanju delavcev v 
premogovništvu. Dve skupini se bosta ukvarjali s prome
tom in ekologijo, ki sta resni oviri za razvoj podjetništva. 
Potem je tu še skupina za vzpostavitev svetovalne mreže 
in usklajeno delovanje podjetniške infrastrukture ter sk
upina, ki bo odgovorila na vprašanje, katere tehnologije 
so ob upoštevanju razvojnih možnosti in primerjalnih 
prednosti primerne. Ta raziskovalna naloga ho hkrati 
baza podatkov za tiste, ki bi se za podjetništvo odločili.

Roman Rozina

Razprodaja hrastniške Jelke
Izgubarska hrastniška Jelka je rešila svoj naj večji 

problem: našla je najemnika za bolel in obrat 
družbene prehrane, ki sta imela v lanski devetmilijon- 
ski izgubi kar štiripetinski delež. V naslednjih desetih 
letih bo s hotelom upravljalo zasebno podjetje 
Športno rekreacijski center Polževo iz Višnje gore. 
Lnoletna najemnina za hotel, 30.600 mark v tolarski 
protivrednosti, je že poravnana, najemnik je zaposlil 
14 hotelskih in šest delavcev obrata družbene pre
brane.

ŠRC Polževo d.o.o. ima razen centra v bližini Višnje 
gore še Planinsko kočo na Veliki Planini, dogovarja pa 
se za še dva objekta, od lega enega v Ljubljani. Vse naj 
bi napolnili z. domačimi in tujimi gosli. Nove vsebine 
h lastniškemu hotelu še niso določili, bodo pa v prvi 
vrsti izboljšali ponudbo in jo dopolnili. Iščejo dobrega 
gospodarja, ki bi upravljal hotel in tudi z zaslužkom 
delil usodo objekta. Seveda bo moral krepko zavihati 
rokave, kajti 10-lctna najemna pogodba določa vsako 
leto višjo najemnino. V petem letu bo tako najemnik 
moral plačati 40.800 mark, v desetem pa 60.000, v 
tolarski pii'tixtrdnosti <v\cd.i

Foto: B. Klunčur

Hodu Jelko očistili?

H l astniško gostinsko podjetje rešuje svoj nezavid
ljiv položaj tudi s prodajo lokalov. Na licitacijo so 
ponudili tri: Zasavje, Plaznik in Marno. Na prvi ni 
nobeden dobil novega lastnika, po drugi, ki so jo 
pripravili prejšnji leden, pa zdaj za enega pripravljajo 
kupoprodajno pogodbo, za drugega pa se dogovarjajo 
o primerni finančni konstrukciji.

Za Marno, kjer ima Jelka 40-odstotni delež, večin
skega 60- odstotnega pa tamkajšnje gasilsko društvo, 
bo bržkone treba ceno, ki je zdaj 10 milijonov tolarjev, 
še nekoliko spustili. Novi najemniki in lastniki lokalov 
bodo morda rešili tudi usodo večine zaposlenih na 
Jelki. Lani v lem času jih je bilo 87, sedaj jih je le še 41, 
od tega 15 na čakanju ...

Stane Sterbucl
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Denar je cestnih oznak vladar
Sedite in pomislite malo, kje vse so na vaši poti postavljeni 

prometni znaki in kaj povedo. Gotovo ste na tem izpitu padli. 
Ne, da prometnih znakov sploh ne bi bilo, le po teh dolinah 
in hribih smo se naučili vozili že skoraj na pamet. Zato nas 
vsak nov znak tako preseneti, da prej naredimo prekršek kot 
pa pravo potezo. Še v večji zagati se znajdejo tisti, ki v Zasavje 
prvič ali pa redko zaidejo.

O lem, kako je pri nas s cestnimi oznakami, smo povprašali 
na policijske postaje in na občinske uprave za urejanje ok
olja. Odgovor v vseh zasavskih občinah - slabo!

Za regionalne ceste je pristojna republiška uprava za ceste, 
za vse ostale ulice po mestih in okolici ter za krajevna pota 
pa občine in krajevne skupnosti. Pristojne komisije večkrat 
obkrožijo teren in pripravijo predlog ureditev. Pa je navadno 
denarja dovolj le za nujne popravke, ne pa za celotno ure
ditev. Postavitev čisto navadnega znaka (denimo trikotnega), 
velja najmanj 10.000 tolarjev. Ozkost naših dolin in razvoj 
prometa terja velike spremembe cestnih oznak. Večkrat tako 
skromnim oznakam priskočijo na pomoč še tisti, ki so jim 
zaradi različnih vzrokov napoti. Množičnih kršitev sicer ni. 
obnavljanje pa je še počasnejše. Marsikateri znak je na 
primer narobe obrnjen, pa ne veš, kaj pomeni in kam te pelje, 
veliko je obledelih, neustreznih, palice, ki pozimi označuje|o 
cestišče, postanejo fižolovke... Izjemen razmah trgovskih in 
drugih lokalov je povzročil tudi dovoljene kršitve, saj |e 
zaradi dostave dovoljeno prepeljali robo tudi tam, kjer je bil 
prostor namenjen le za sprehode in igro. Nimamo označenih 
parkirnih prostorov ali pa so ti ponekod neustrezno označeni 
in povzročajo večjo nevarnost kot pa varnost.

Denar ne bo mogel biti vedno izgovor, saj tu ne gre le za 
lepoto okolja, pač pa za varnost ljudi. Prav zato so letos v 
vseh občinah že aktivirali komisije, ki si ogledujejo teren in 
pripravljajo predloge za rešitve. Tačas velja hiti previden in 
dosleden.

Ivana Laharnar

Malo pa le pomaga
V prejšnji številki Zasavca smo pisali o nesramnem 

obnašanju avtobusnih šoferjev do potnikov. V štirinajstih 
dneh, odkar je izšel zadnji Zasavc, se ni veliko spremenilo. 
Nekaj pa le. Na primer: šoferji, ki pred objavo članka o 
avtobusnih aferah niso odpirali sprednjih vrat dijakom, ki so 
bili namenjeni k uri telovadbe, so jih končno opazili in začeli 
tudi nje spuščati na avtobus. Tudi na vseh postajališčih so 
začeli ustavljati (čeprav se včasih še najde kakšen, ki spre
gleda kakšno postajališče). A zadovoljili so nas že s tem, da 
so začeli malo bolj spoštovati potnike. Še nekajkrat bo ver
jetno treba javno pokazati, kako jev Zasavju poskrbljeno za 
avtobusne prevoze, in mogoče se bodo vožnje z avtobusi 
spremenile v prijetna "doživetja".

Z-

Sramotni steber
Včasih sc s problemom parkirnih prostorov ni bilo 

treba pretirano ukvarjati, saj avtomobilov in podobnih 
prevoznih sredstev ni bilo veliko. Danes so postali avto- ?"ii| 
mobili in njihovo parkiranje problem številka ena. Nanje 
sc jezijo pešci, ljubitelji zelenic,...

Tudi v Trbovljah sc dogaja, da skušajo vozniki s 
parkiranjem svojih vozil uničiti še tistih nekaj zelenic, ki 
krasijo središče mesta. Ob sobotah, ko so v telovadnici 
Osnovne šole Josip Broz Tito kakšne športne prireditve, 

v je okolica šole, predvsem njene zelenice, posejana z 
množico avtomobilov.

Foto:Tomo Brezovar

Avtomobili na zeleniti, konji pa na asfaltu.

Cc odštejemo kulturo voznikov, ki je očitno ničeva, 
bi verjetno morali drugače zaščititi zelene površine. Vse 
kaže, da so težave s prenatrpanimi avtomobili in pro
metnim režimom v Trbovljah vse večje. Prav okrog 
občinske stavbe jih je precej (poleg zelenic še prevoz za 
dostavo na Sallaumincss). Bojimo sc lahko, da bodo 
brezvestni avtomobilisti zavzeli še cvetlične gredice pred 
občino.

Kdo in na kakšen način bo rešil te probleme? Ali bodo 
odgovorni poskrbeli za ureditev parkirnega prostora ali 
se bo kultura voznikov izboljšala, v kar gre dvomiti ali 
pa bo potrebna navzočnost policistov, ki jih sicer vsak 
dan mrgoli na radarskih kontrolah po zasavskih cestah 
Kar j c seveda tudi potrebno delo.

S.G.
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SNS se predstavi
V Trbovljah sc je predstavila tudi 

Slovenska nacionalna stranka, oziroma 
je njen lider Zmago Jelinčič predstavil 
strankin program. Takole nekako to 
gre. To deželo je treba napraviti spet 
slovensko. Za fašista ga imajo tisti, ki 
ne razumejo pomena besede nacija. Ev
ropa nam noče nič slabega, seveda pa to 
ne velja za države nekdanje Jugoslavije. 
Istra je slovenska, priključitev pa bi 
morala biti referendumska. Ne 
priznavajo zakona o državljanstvu, ki 
tujce za par sto tolarjev takse dela 
Slovence. Stanovanja,službo, standard, 
Slovenijo Slovencem. Od vseh go
spostev je bilo še najmanj boleče avstri
jsko.

Potrebno je zapreti velike, energet
sko potratne tovarne. Tujcem gre lc 
kulturna avtonomija, tujce uvažamo ko 
jih rabimo in za toliko časa, kot jih 
rabimo. Slovenija je edina država, ki 
ima v ustavi člen o prepovedi širitve 
nacionalne nestrpnosti. Slovenci smo 
pametnejši kot Židje. Novi slovenski 
grb je znak belogardistične zveze iz 
1942. leta. Treba je povsem liberalizi
rati posest orožja. Za svoje cilje se bodo 
borili izključno s pravnimi sredstvi in 
ne z represivnimi. V Trbov-ljah imamo 
slab zrak. Zakon o obveščanju mora biti 
zelo liberalen. ResjepctstočlanovSNS 
oboroženih, vendar ne gre za para
vojaško formacijo. Priimek Jelinčič je 
slovenski.

Napisano je del povedanega na 
strankini predstavitvi. Zmago Jelinčič 
je obsežno predstavil program in statut 
stranke, kakšnim petindvajsetim, pred
vsem mlajšim udeležencem, pa so 
ponudili tudi pristopne izjave.

R.R.

Premog vezati z 
mlekom

Člani vodstva SDP magistri Metka 
Tekavčič, Janez Kocijančič in Franci 
Križanič so v Trbovljah javno predstav
ili izhodišča strankinega gospodar
skega programa. Njegovi poudarki 
kažejo, da se SDP zavzema za Slovenijo 
kot socialno državo, ki bo temeljila na 
soupravljanju. Delo in znanje morata 
postati enakopraven naslov za upravl

janje. Smiselna ekonomska politika 
mora temeljiti na restriktivni mone
tarni politiki, aktivni zunanjetrgovinski 
strategiji, ki bo ustvarila sistemske po
goje za afirmacijo naših izvoznikov. 
Fiskalna politika naj bo ekspanzivna. 
Potrebujemo spremembo razvojnih 
trendov, kar zahteva sočasno urejanje 
ncka-terih sistemskih predpostavk 
(lastninjenje, sanacijo izgub, bančnega 
sistema, nadzorovano in zmanjšano 
trošenje države, jasno socialno poli
tiko...).
Država mora regionalni razvoj usmer

jati s svojimi ukrepi, podprtimi z mate
rialno osnovo. Lokalne skupnosti naj 
pri tem poskrbijo, da bodo upoštevane 
naravne primerjalne prednosti posa
meznih območij. Zasavje ob teh potre
buje nove razvojne usmeritve. Ker 
kaže, da postaja rjavi premog spet bolj 
iskan in cenjen, saj je preskrba z 
drugimi energenti (npr. z zemeljskim 
plinom iz Rusije) vse bolj nezanesljiva, 
so opozorili na nevarnost, da bi se v 
Zasavju spet zadovoljili le s pre
mogovništvom. Če bi tudi tokrat 
nasedli konjuklurncmu predahu, bi bil 
ob naslednji krizi v regiji položaj še 
slabši kot je zdaj. Slišali pa smo tudi 
mnenje, da bi morali za rjavi premog 
iztržiti več, na primer tako, da bi nje
govo ceno vezali na ceno mleka.

Manca Ocvirk

Ozelenjevanje Zasavja
Zasavje je obiskala zelena delegacija 

z dr. Dušanom Plutom in predstavniki 
naravovarstvenega ministrstva. Dr. 
Plul je v pogovoru, ki je sledil ogledu 
objektov, ki jih je sofinanciralo 
Jazbinškovo ministrstvo, dejal, da bo 
potrebno klasični delitvi na urbana in 
podeželska območja dodati še tretji 
razred. Gre za depresivna urbana po
dročja s tradicionalno sestavo indus
trije in degradiranim okoljem.

Zasavje sc seveda uvršča v vrh te nove 
skupine. Zato Zasavje rabi ekološko 
razK vojno strategijo, kar pa ne sme biti 
lc tukajšnja skrb, saj so se dobri učinki 
preteklega dela razpršili po celi 
Sloveniji, slabe posledice pa so ostale 
izključno tu.

Bolj optimistični del pogovora je go
voril o izboljšanjih. V Trbovljah so s

priključevanjem manjših kurišč na 
mestno toplarno dosegli dobre učinke, 
tako da se je število prekoračitev 
dopustnih meja žveplovega dioksida v 
zraku to kurilno sezono skoraj pre
polovilo. Ker novih izboljšanj 
praktično ne bo moč doseči brez 
zamenjave goriva v toplarni, bo to letos 
ena izmed prednostnih nalog. Sem 
Jazbinškov namestnik Mitja Bricelj 
šteje tudi rekonstrukcijo toplarne v 
Hrastniku in plinifikacijo Zagorja. Po 
zaslugi nove separacije v Trbovljah je 
bistveno manj onesnažena tudi Sava.

Med podjetji je izstopala Cemen
tarna. Bila je največkrat napadena kot 
onesnaževalka, ki pri tem početju ig
norira te prostore in to oblast (oziroma 
je to počela). V bran jih je vzel eden 
izmed gostov, ker da sežiganje nevarnih 
odpadkov v cementarnah ni nič novega, 
da pa je to treba početi pod natanko 
določenimi pogoji. Te zadeve bodo 
jasne s sprejemom naravovarstvene 
zakonodaje, sogovornik pa ne bo 
lokalna ampak državna oblast.

Na to, da še vedno ni ustrezne zak
onodaje, je letelo največ kritik, saj da se 
zaradi tega že ustavljajo določeni pro
jekti. Dodatno težavo pa prinaša še 
gozdarska anarhija, saj sc zaradi novih 
golosekov kmalu obetajo nove erozije.

Roman Rozina

Foto: Branko KLančar 
Dr Dušan Plut si je moral ob obisku 
Zasavja obuti " bata škornje Na de
poniji Marno.
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Zdaj je na vrsti šola
V Hrastniku so imenovali gradbeni 

odbor za razširitev osnovne šole na 
Logu.To je naslednja naloga iz sedan
jega samoprispevka, ki ji je namenjen 
denar, zbran v prvem polletju 
letošnjega leta.

Vse, kar se bo iz samoprispevka 
nabralo od julija letos do decembra pri
hodnje leto, pa bo namenjeno 
preureditvi dijaškega doma v dom za 
starejše občane, kajti tudi la del pro
grama samoprispevka postaja realnost. 
Ministrstvo za zdravstvo, družino in so
cialno varstvo je prvo fazo naložbe 
vključilo v letošnji republiški proračun.

Po mnenju odbora, ki bdi nad samo
prispevkom, so bili lanski načrti in ob
veznosti v celoti izpolnjeni. Posodobili 
in asfaltirali so krajevne ceste od Turja 
do Seliča in do Kovku, Prapetno - Plo
sko in Marno - Krištandol, skupaj devet 
kilometrov. Dokončnega obračuna za 
to še ni, iz samoprispevka pa je bilo za 
posodobitev krajevnih cest in poti že 
nakazanih 8,2 milijona tolarjev, po 
obračunu pa naj hi nakazali še milijon 
tolarjev. V KS Steklarna so denar, na
menjen izgradnji sekundarnega tele
fonskega omrežja (kar je naloga 
PTT-ja),namenili za preplastitev Ta
borniške ceste, ki naj bi bila končana še 
aprila.

S.Š.

Govce bodo uredili
Tako kot vsi ostali premogovniki v 

okviru rudnikov rjavega premoga 
Slovenije tudi laški sanira površine, ki 
so bile poškodovane zaradi rudarjenja. 
Med ostalimi ho saniral tudi področje 
Brezno - Govce - Brune in ga usposobil 
v travnate površine za pridelavo živin
ske krme.

Idejni plani, ki so jih izdelali za čas, 
ko bo prenehala proizvodnja premoga, 
vključujejo poleg oddajanja travnatih 
površin v najem okoliškim kmetom 
tudi razvoj lovnega turizma, rihogo- 
jništva, gospodarjenja z gozdovi in po
dobno. Rudnik zagotavlja (tako je 
zapisano v odgovoru na delegatsko

vprašanje z. zasedanja zadnje skupščine 
laške občine), da ho na omenjenem 
območju ohranil naravo v čim bolj 
neokrnjeni obliki. Brez novogradenj in 
večjih posegov, ki hi lahko vplivali na 
naravno ravnovesje.

F. K.

Brezplačna pomoč 
upokojencem

Društvo upokojencev Trbovlje seje 
sredi februarja odločilo, da pomaga 
svojim članom pri izpolnjevanju prijav 
za dohodnino. Zadnje tedne v marcu j c 
bilo v sejni sohi doma trboveljskih 
upokojencev posebno živahno. Šest 
sodelavk društva je vse dneve izpoln
jevalo obrazce za prijavo dohodnine, 
vsem članom društva, ki so to želeli in 
sami tega niso znali opraviti, skoraj 
sedemstotim upokojencem. Delo so 
opravile povsem brezplačno.

I . L.

TV kanal 10 se širi
V okviru DPD Svobode II v Trbov

ljah deluje že nekaj časa sekcija lokalne 
televizijske postaje Trbovlje z imenom 
Kanal It). Svoj studio ima v zgornjih 
prostorih Doma Svobode II, polet; 
knjižnice. Več mesecev je ta domača 
IV postaja posredovala svoj program 
lastnikom TV kabelskih priključkov. 
Teh je bilo doslej okoli 13()()vz.gornjcm 
delu Trbovelj. V začetku aprila letos pa 
so pričeli poskusno oddajali svoj pro
gram na kanalu 65, tako, da odslej njen 
program spremljajo tudi ostali TV 
naročniki v Trbovljah, ki imajo us
trezno naravnane antene.

T. L.

Upokojenci Radeč 
želijo biti informirani

Na zadnji letni konferenci Društva 
upokojencev v Radečah so se upoko
jenci pritožili nad slabo informi
ranostjo krajanov oh Sopoti. Premalo 
vedo o gradnji H L Vrhovo, železniške 
postaje, komunalnih storitvah, organ
iziranosti bodočih lokalnih skupnosti... 
Predlagali so, da čim p rej pripravijo 
tribuno občanov, kjer bi se pogovorili.

K. K.

Gasilci udarniško
Pri graditvi novega operativno 

poslovnega centra zagorskih gasilcev, 
ki ga zidajo v neposrednem mestnem 
središču, (oh domu teritorialne 
obrambe) so gasilci opravili že 20 tisoč 
prostovoljnih ur. Zahtevnega dela so se 
lotili pred poldrugim letom. Zidajo 
štiri večje garaže za gasilske avtomobile 
in opremo ter prostor za strokovno 
pregledovanje gasilnih aparatov. Dom 
želijo, kot pravijo v vodstvu Gasilskega 
društva Zagorje - mesto, dokončali vsaj 
do občinskega praznika prihodnje leto.

Društvene vrste niso velike. Kljub 
temu okoli 60 gasileev razpolaga s 
solidno opremo za posege ob požarih 
in drugih nesrečah. Med redno dejav
nost prištevajo tudi servisiranje gasil
nih aparatov. Na leto dvakrat 
pregledajo vsaj 6.000 teh aparatov. V 
novih prostorih bodo delo.strokovno še 
izpopolnili, pa tudi preglednejše ho.

M. V.

Trboveljski planinci 
delavni

Konec marca so pripravili letno kon
ic re n co Planinskega društva Trbovlje. 
Predsednik društva Slavko Potrata je 
povedal, da je bilo v društvo vključenih 
1001 članov s plačano članarino (po 
evidenci jih je še enkrat toliko). Lani 
so obnovili zunanjščino planinskega 
doma na Mrzlici in uredili okolico, ob
novili pa so tudi društvene prostore v 
Trbovljah. V teh prostorih je sedaj ure
jen tudi klubski prostor namenjen 
razgovorom, tečajem, predavanjem, 
prikazovanju diapozitivov in še čemu.

Znani so uspehi alpinističnega od
seka. posebno še članov Metke Lu
kančič. Vilija Gučka, Kavzarja in 
drugih. Šolo športnega plezanja je 
uspešno končalo 1 1 tečajnikov. 
Mladinski odsek je pripravil vrsto izle
tov za mladino, prav tako tudi izletniški 
odsek, markacisti so obnovili del 
planinskih poli na Mrzlico in Planino, 
odsek za vzgojo in izobraževanje je 
poskrbel za vrsto dopolnitev znanja 
mlajših in starejših občanov. Omenili 
je treba še ustanovitev planinske 
skupine pri Društvu upokojencev Tr
bovlje.

T. L.
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PARLAMENTARIJE
Zagorje - prekinjena seja

Zagorski parlament se je sestal 8. 
aprila. Zajetnost in zahtevnost gradiva, 
v katerem je izstopal proračun, sla obe
tali, da poslanei ne bodo uspeli obdelati 
vseh predlaganih točk, kar se je tudi 
zgodilo. Med delegatskimi vprašanji je 
bilo izpostavljeno zažiganje emajlov v 
trboveljski eementarni. Delegatka Me
toda Drnovšek je opozorila, da tovarna 
nima urejenega pranja dimnih plinov, 
kol npr. v tujini. Pri tem pa v Zasavju 
izpuhi sedejo zaradi neugodnih razmer 
v zraku kar na domača tla. Zagorski 
Zeleni so predlagali, naj občinska 
skupščina ne da soglasja k tovrstnemu 
zažiganju v cementarni. Zagorska vlada 
je že navezala stik s trboveljsko in re
publiškim ministrstvom za varstvo 
okolja.

V poročilu o uresničenih nalogah IS 
v lanskem letuje moč prebrali, da so bile 
ob slabih proračunskih izhodiščih (z. de
lavnostjo občinske uprave in mnogih 
občanov) uresničene naloge, v katere je 
dvomil. Po mnenju predsednika IS 
Janeza Lipca je bila strategija, začrtana 
v letu 1990, pravilna. Oh tem je Janez. 
Vidmar, delegat zbora KS, poudaril, da 
so subvencije republike do zagorskega 
proračuna beraške v primerjavi z. 
nekaterimi občinami. Zahteval je, naj 
zasavski delegati v republiški skupščini 
glasneje zahtevajo izenačitev občin pri 
pridobivanju sredstev.

Delegati so sprejeli lanski zaključni 
račun proračuna in predlog letošnjega. 
Razprava o slednjem je bila tako dolga 
in mučna, da jim je zmanjkalo moči in 
časa za ostale točke dnevnega reda. 
Vreča ni velika, potrebe pa brez konca. 
V republiškem proračunu so dotacije za 
občine odmerjene skoraj v razmerju 1:2. 
Zagorski Slovenec je oh tem vreden 
12.000 tolarjev, ljubljanski pa 22.000 na 
leto. Tega tudi šolniki niso mogli 
razumeli, čeprav so se razdelitvi sred
stev najbolj upirali. Delegati so v javno 
razpravo posredovali še programske 
zasnove za proizvodno-obrtno cono v 
Kisovcu, sejo pa bodo nadaljevali v 
nekaj dneh.

Ivana Laharnar

Hrastnik - več odhodkov 
kot prihodkov

I Irastniška skupščina je v začetku aprila 
spet zasedala. Poslanci so tokrat sprejeli lan
skoletna poročila medobčinskega inšpek
torata, policijske postaje in sodnik i za 
prekrške. Potegnili so tudi črti lanski-e mi 
občinski proračun, sprejeli letošnjega m pre
gledali, kako sc uresničuje poigram pi'ega 
občinskega samoprispevka.

Rekel... in ostal živ
Rudi Napret, poslance SLS na 

zasedanju SO Hrastnik: "Politične 
stranke naj ima tisti, ki jih bo 
plačeval. Denar iz proračuna pa naj 
pic za kmetijstvo."

Eržika Skočir, poslanka SSS na 
zasedanju SO Hrastnik: "Me, sestre 
v patronažni službi, najbolj vidimo 
trpljenje bolnikov, ki v bolečinah 
umirajo doma. Zakaj ne bi priprav
ili veselice, izkupiček pa namenili za 
nakup nekaterih aparatov, ki hi jim 
lajšali bolečine in omogočili vsaj 
blago smrt?"

O nalogah, ki jih bodo Hrastničani 
uresničevali z denarjem občinskega 
proračuna, je potekala javna razprava po KS. 
Volilei oz. davkoplačevalci so zahtevali, naj hi 
več denarja namenili za lokalne ceste in 
sanacijo plazov, je na začetku povedal pred
sednik hrast niškega IS Slane Kirn. V pred
logu so te zahteve zajete, seveda vsega ni 
mogoče uresničiti takoj. 11 rast niški proračun 
ho v letu 1992 znašal nekaj manj kol 185 
milijonov tolarjev. Od lega ho za tekoče ob
veznosti (plače, socialo, dotacije, plačilo stori
tev. subvencije in intervencije v gospodar
stvu...) namenjenih skoraj 151 milijonov, za 
naložbe v gospodarsko infrastrukturo in v 
družbenih dejavnostih, stanovanjsko gradnjo 
in drugo pa "4 milijonov. Za vse izdatke ho v 
občinski blagajni zmanjkalo dobrih 12,7 mili
jona tolarjev, (e ne bo šlo drugače, naj bi se 
občinski proračun zadolžil, denar pa bi vrnili 
iz proračuna za prihodnje leto. Tako kot letos 
plačujejo za naloge, ki so bile opravljene lani.

Delovno gradivo o proračunu se je na seji 
spremenilo le v postavki kmetijstvo, kar je 
zahteval poslanec Rudi Napret. Za kmeti
jstvo naj bi namenili, podobno kol v drugih 
zasavskih občinah, odstotek proračunskih 
sredstev, vendar šele po prvi rcnominaciji 
proračuna.

Stane Šterlmcl

Trbovlje - proračunski 
računi

Trboveljski poslanci bodo sejali, če 
bodo seveda sklepčni, na dan izida te 
številke. Prerivali naj bi se predvsem 
okrog številk, ki sestavljajo občinski 
proračun. Osnutek tega in njegovo so
cialno naravnanost smo v Zasavcu že 
predstavili, zato tokrat objavljamo le 
pregled strankarskih pripomb.

Liberalni demokrati in Zeleni imajo 
cel sveženj pripomb. Zahtevajo 
zmanjševanje števila zaposlenih v 
družbenih dejavnostih in občinski 
upravi, ker zdaj porabijo prevelik del 
proračuna, oziroma na račun osebnih 
dohodkov ni vzdrževanja objektov. Pri 
gradnji infrastrukture jih moli, da je ok
rog trideset odstotkov sredstev namen
jenih prostorski dokumentaciji, ne pa 
sami m grad n j a m. Za h t cvajo tudi več de
narja za strankarsko dejavnost. Narodn
jake žulijo predvsem obveznice, ker da 
je občinska vlada z. njimi zavedla 
poslance in ves trboveljski narod. So 
proti odprtemu proračunu, če pa je že 
tak, hi morale biti naloge opremljene z 
vrstnim redom reševanja. Poslance ljud
ske stranke pa bo glasoval proti 
proračunu, če ne bodo vanj zapisali treh 
milijonov tolarjev za pospeševanje 
proizvodnje hrane in intervencije v 
kmetijstvu. Pol manj zahtevajo gasilci, 
da bi kupili novo vozilo, poštarji pa so 
jezni, ker tudi tokrat ni omenjeno sofi
nanciranje izgradnje in razvoja telek
omunikacijskega omrežja.

Roman Rozina

1 oto: R. Klančar 
1 Irastniški poslanci
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Zgodba se je začela v začetku leta, 
ko je pet trboveljskih ginekologov 
poslalo hrastniškemu zdravstvenemu 
domu dopis s svojimi zahtevami o 
plačevanju dela, opravljenega v tam
kajšnjem dispanzerju za žene. Ambu
lantno zdravljenje v Hrastniku bi še 
naprej opravljali, če bi jim plačali 120 
nemških mark za približno 35 pa
cientk, kolikor jih pride na dan v ambu
lanto, da bodo upoštevali zeleno knjigo 
(tam je naveden normativ 4 pacientke 
na uro) in povrnili kilometrino do Tr
bovelj.

Zdravstveni dom v Hrastniku nji
hovih zahtev ni sprejel, ker preprosto 
tolikšnega denarja nima. Pa tudi zato, 
ker bi bilo to le prehudo preplačilo 
honorarnega ali pogodbenega dela v 
primerjavi z rednim delom, saj naj bi 
tako ginekolog, ki bi na mesec opravil 
štirikrat po šest ur ambulantnega 
zdravljenja prejel toliko denarja kot 
denimo stomatolog za celomesečno 
redno delo. Dr. Breda Urbanc, ki kot 
zdravnica zahteve ginekologov lahko 
podpira, ne more pa jih sprejeli kot 
direktorica, je povedala, da so sicer 
skušali najti dodaten denar tudi v 
občinskem proračunu, vendar 
neuspešno in zato je njihovo zahtevo 
zavrnila. In še: "Delo v dispanzerju za 
žene bodo od 1. 3. 1992 opravljali 
zdravniki specialisti, ki so pripravljeni 
delati pod nam sprejemljivimi in 
dosegljivimi pogoji."

Takšnega specialista so našli na On
kološki kliniki v Ljubljani. Zdaj enkrat 
na teden prihaja v Hrastnik za okrog 
3000 tolarjev, povrnejo pa mu tudi kilo
metrino. Dvakrat na teden pa v dis
panzerju za žene dela specializantka, ki 
je sicer zaposlena v hrastniškem 
zdravstvenem domu. Standard zdravst
venih uslug se je po njenem mnenju dr. 
Brede Urbanc poslabšal le za točnost 
urnika dispanzerja. Prej se je vedelo za 
vse tri dni na teden, kdaj je odprt, zdaj 
pa se vnaprej ve le za en dan, druga dva 
pa sta premakljiva.

Sodelovanje med zdravstveno 
ustanovo in zdravniki specialisti, ki je 
dolga leta potekalo v zadovoljstvo obeh 
strani, seje na tem področju pretrgalo, 
bržkone pa so se ohladili tudi drugi od
nosi. Zahteve ginekologov so po za
trdilih dr. Branka Vurneka, ki je eden

Foto: Branku Klančar
SOS zu ženske, na vratih ginekološke ambulante pa nič.

od podpisnikov zahtev, v skladu z 
izhodišči, ki jih je sprejel zdravniški sin
dikat Fides, njegova osnovna naloga 
pa je bolj stvarno ovrednotiti delo 
zdravnikov. Svoje zahteve niso poslali 
le v Hras-tnik, pač pa tudi v zdravstvene 
domove v Radečah, Trbovljah in 
Zagorju. Po navedbah dr. Vurneka, se 
je vse skupaj zapletlo po ukinitvi 
zasavskega zdravstvenega centra in z 
vse večjimi težavami v zdravstvu, ki tudi 
ginekologe silijo na tržno obnašanje. 
To pa pomeni, da niso več pripravljeni 
skoraj zastonj opravljati dela. Izračunal 
je, da je prej za delo v specialistični 
ambulanti v Hrastniku prejel desetino 
vsote, ki gaje Zdravstvenemu domu za 
to dejavnost nakazala zdravstvena 
skupnost. Po mnenju dr. Urbančeve ta 
izračun ne drži, ker naj bi specialistpre- 
jcl več in ker so pri specialističnih am
bulantah komaj krpali luknjo med 
stroški in izdatki.

Po novem, pravi dr. Vurnck, naj bi 
specialist dobil polovico, polovico pa 
zdravstvena ustanova, na katero je po
godbeno vezan. V trboveljski bolnišnici 
s specialisti od drugod podpisujejo pri
bližno takšne pogodbe. V pogodbi za 
ortopeda, na primer, ki v Trbovlje pri
haja iz Celja, je navedeno, da bo bolnika 
pregledal in zdravil za tri marke, med 
enim obiskom, za katerega bo seveda 
prejel tudi polne stroške v obliki kilo
metrine, pa bo pregledal 25 pacientov.

In posledice. Najbolj se odsotnost tr
boveljskih ginekologov pozna v čakal
nicah pred ginekološkimi ambulantami 
v bolnišnici. Tam je vse več 
Hrastničank, ki hočejo k "svojemu" gi
nekologu. Ženske namreč le nerade 
menjajo ginekologa. Čakalna doba sc je 
tako raztegnila že na tri mesece.

Druge posledice so zaenkrat še težko 
ugotovljive. Nekateri menijo, da ho 
zravnik iz Ljubljane težje bolnice na
potil mimo Trbovelj v Ljubljano. To pa 
lahko pomeni novo nevarnost za regi
jsko bolnišnico, ki ji v Ljubljani ob sle
herni priložnosti očitajo neustrezno 
število postelj in predrago zdravljenje. 
Težko je, zlasti v teh časih, presoditi, ali 
so zahteve zdravnikov pretirane ali ne. 
Dejstvo je, da še zdaleč niso med na
jdražjimi specialisti v drugih panogah. 
Nekateri strokovnjaki za računalništvo 
menda prihajajo v Zasavje z. zahtevami, 
ob katerih so zahteve ginekologov 
naravnost smešne. Po drugi strani pa je 
še kako tudi res, daje 120 mark tretjina, 
za marsikoga celo polovica trdo priga
rane mesečne plače. Glede na posa
meznikov položaj presoja navedena 
dejstva vsak človek drugače. Enim se 
zdijo zahteve ginekologov nizke, 
drugim ob njih zavre kri. In slednji 
bodo v tej zgodbi o tržnem obnašanju v 
zdravstvu tudi potegnili krajši konec.

Stane Šterbucl
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O Rezidenca. 1’olcm. ko smo prvemu trboveljskemu gradbincu 

Ivanu Krošlju - Uspešnici pred časom v tej rubriki odprli oči. kako 
uspešen pravzaprav je, si je takoj opremil novo poslovno rezidenco.

O Helvetia dreams. Naslednje dni pričakujemo, da bo trbovel
jski župan brane Maj na rdi - Majski začel pogovore z Zasavcem znano 
švicarsko lirmo o novi tovarni za Trbovlje. Dovolj mu je lega, da so 
pred časom tja hodili I Irastmčani. zdaj Zagorjani, on pa mora ves čas 
doma poslušati nezadovoljne poslance.

O Prestopnik. Izlaško zagorski zdravnik, seveda prvi. brane 
Grošelj - Akupunktura se je nameraval pritožiti, ker smo prebeg Bra
neta Omahneta Dolgega od prenoviteljev k demokratom ovekovečili 
celo s sliko, njegovega pa še omenili nismo. Ker seje po porazu Igorja 
Bavčarja - Policaja premislil, mu obljubljamo, da bomo o njegovem 
naslednjem prebegu pisali.

O Fovsija. Če se lahko zanesemo na naše obveščevalce, je h lastniški 
tzvršnik Stane Kirn - Formula šelu davkarije Urošu Kogličtt - Izterjavi 
prijavil velikega hrast niškega lovca, domoljuba in ljubitelja psov Fran
cija Kovača - Notranjo zadevo. Opazil ga je. ko je Notranja zadeva s 
kombijem, in to bolje kot Formula s samaro. po dolini prevažal ženske. 
Davkarji naj bi ga zašili zaradi neprijavljene turistične dejavnosti ali pa 
prevozništva.

O Pendreki. Prvi hrnslniški policaj Cvetko Možina - Organ seje 
menda razjokal, ko je prejel statistiko o lanski dejavnosti svojih dečkov 
v modrem: vsi skupaj so samo enkrat uporabili pendrek. Pričakovati je 
razprodajo vzgojnih palic in obvezno udeležbo vseh h tast niških polica
jev na tečaju za usmiljene sestre.

O Zamudili priložnost. Ko je Zmago Jelinčič - Slovenac v 
Trbovljah delal to deželo spel slovensko, se mu je pripetila tudi ta 
nerodnost, da je Trbovlje preimenoval v Tržič. Kljub klicanju hudiča 
se tukajšnji Neslovenci niso hoteli postavili pred njegove pištole in 
poskrbeti za medijsko promocijo. Tako so zamudili priložnost, da bi 
tudi oni. ob tržiških. lahko v Sloveniji ostali vse do volitev.

O IlrbtCIliCC. Zagorski podjetnik in pokrovitelj z. razponom od 
fuzbala do I lamleta. še vedno pa tudi direktor Orie. Sandi Češko - 
Cvekič je prišel do genialne marketinške ideje. Kosmodisk, ki pomaga 
pri bolečinah hrbtenice, je hotel podariti politikom, ki imajo z njo 
težave. Agenti so mu to odsvetovali, ker bi moral podariti vsaj šestletno 
proizvodnjo tega izdelka.

O Izstop. Šef trboveljske vlade Franc Beravs - Iskrica bo zapustil 
prenoviteljske vrste. Ko so prenovitelji v Trbovljah razlagali svoj go
spodarski program, je tozadevni strokovnjak Franci Križanič - Križajga 
rekel tudi. da je neumnost tako vložiti denar iz obveznic, kol so ga v 
Trbovljah. Hkrati bo predlagal, da tako kot v Zagorju strankam v 
proračunu namenijo manj denarja, kot ga te rabijo za preživetje, da sc 
bo maščeval še Božu Marotu - Tippsu. ki je tako izjavo ob odsotni 
Iskrici mirno požrl.

O Izumrli bodo. lilza Jakšič - Virtuozna, kije povabila v Hrastnik 
slovenski učiteljski pevski zbor Krnil Adamič, si je uro pred njihovim 
nastopom pulila lase. V Zasavcu smo namreč objavili (njeno) napačno 
sporočilo o uri nastopa (ob 18. uri) in pred delavskim domom je bilo 
ob lej uri vse črno učiteljev. Do 19. ure. kakor so omenjali plakati, Delo 
in Radio Trbovlje, jih je vztrajalo le še deset. In še nekaj deset drugih 
ljubiteljev zborovskega petja. Kaj hočemo. Kulturni učitelji vi Ičastniku 
počasi izumirajo.

O Knjižna molja. Brata Kovač sta se zadnjič spričkala okrog 
kn|ig. Pogovor se je končal tako. da je direktor lpoza Franc Kovač - 
Funkcionar očital direktorju Kemične Petru Kovaču - Perolu, da naj 
ne sodi o knjigah, saj pozna predvsem falš knjige iz Kumrovca. Pero pa 
mu je vrnil, da Funkcionar ni falš knjig le bral, ampak jih tudi pisal - 
npr. za izlaškega obrtnega velemojstra Janeza Vidmarja - Ekologa.

Mehurček
Bili mi žrtev smo Ko tisti rdeči bog
poli lične slepote odšel je v zgodovino,
in dvigali v oltar brž dvignil neki sloj
smo napačne vrednote. v boga je - trgovino.

Luka

DRAG! G,05TJE, ISKRE WO 
SE VAM OPRAVIČUJEM ZA
RADI NEPRIČAKOVANE ZA
MUDE. INTERESI STRANKE.

ENE C, A TISTIH,SAJ VESTE,
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(Pisma bralcev
Kot vsak resen časopis tudi 

| Zasavc objavlja odmeve na I prispevke v časopisu, ali pa 
I mnenja bralcev o življenju in 
I dogajanju v Zasavju.
| Posebej poudarjamo, daje 
| dolžina pisem omejena na 
| največ 30 tipkanih vrstic.
| Nepodpisanih pisem ne objavljamo.
1 Uredništvo
Opravičilo

V zadnji številki se je tiskarski škrat 
kar pogumno sprehodil po naših stra
neh. Že na naslovnici je zapisal name
sto šesta peta številka. Janeza Vreska, 
ki v Trbovljah vodi komunalno ener
getiko, je prelevil v vodjo toplarne. To 
pa je Dušan Petek. Na jctrnicah novega 
demokrata Omahneta seveda ni slikal 
partijski šef Tomo Garantini ampak 
Branko Klančar. Spet smo svobodne 
sindikate prekrstili v neodvisne. Tokrat 
v anketi. V prispevku o Nandi Guček pa 
je škrat natrosil nekaj nejasnosti. Zbor 
E. Adamič ima vaje več ur, ne le dve. 
Pod "mojimi igrami" je Nanda mislila 
igre, ki jih je režirala sama ob sode
lovanju nekaterih drugih režiserjev. Pri 
ZKO pa sodeluje na področju dramske 
umetnosti v zvezi z organizacijo 
gledaliških abonmajev. To je vse. La
hko bi napisali tudi, da so bile nekatere 
napake prvoaprilske. Pa ne bomo. Pri
zadetim sc opravičujemo.

Uredništvu

Referendum tako, v 
praksi drugače

V Zasavcu z dne 2. 4. 1992 objavlja 
KS Izlake, Odbor za gradnjo doma 
društvenih dejavnosti, zbiranje ponudb 
za najem poslovnih prostorov v tem ob
jektu.

Kot vemo, sc navedeni objekt gradi 
iz sredstev krajevnega samoprispevka 
po referendumskemu programu za 
pridobitev prostorov za družbene ali 
društvene dejavnosti. Iz. objave o zbi
ranju ponudb pa je jasno razvidno, da 
gre za oddajo prostorov za gospodarske 
dejavnosti. Postavlja sc vprašanje, v či
gavi pristojnosti je tako grobo spremin
janje referendumskega programa. 
Krajani, ki so glasovali za uvedbo kra
jevnega samoprispevka, za take spre
membe niso dali soglasja, niti koga za 
taka dejanja pooblastili. Poleg tega se 
postavlja vprašanje, koliko referen

dumskih sredstev krajevnega samopris
pevka je bilo doslej zbranih in za katere 
objekte so bila koriščena. Naj se pojasni 
tudi, kdaj in po kakšnem postopku so 
bili razdeljeni prostori v lem objektu 
ter za katere društvene dejavnosti.

Bine Zupančič, Izlake

Spoštovani odgovorni 
urednik!

V našem glasilu Zasavc ste v rubriki 
ANKETA predstavili v podnaslovu: 
"Zveza neodvisnih sindikatov je 18. 
marca organizirala opozorilno stavko 
delavcev...,"

Resnično stanje je naslednje: Stavk
ovni odbori sindikatov dejavnosti 
združeni v Zvezo svobodnih sindikatov 
Slovenije so 18. marca organizirali opo
zorilno stavko delavcev.

S tako veliko napako v ugotavljanju 
organiziranja stavke je bila članom in 
Zvezi svobodnih sindikatov storjena 
organizacijska, psihološka in moralna 
škoda. Prosimo, da z. ustreznim 
uredniškim komentarjem odpravile 
storjeno napako.

Glede uradne najave članka na nas
lovnici - Delavcev ne ščiti niti sindikat 
želim ugotovili, da je Zveza svobodnih 
sindikatov ravno v zaščito delavcev 
oblikovala stavkovne zahteve. Prav 
tako so republiški odbori sindikatovde- 
javnosti postavili nad 20 različnih za
htev v zaščito delavcev članov sindikata.

V članku Socialne stiske delavcev 
sem predstavil še posebej zahteve 
Območnega sveta Zasavje. Nad 1.200 
članov je pooblastilo Območni svet 
Zasavje, da jih zastopa pri uveljavljanju 
njihovih pravic iz naslova uveljavljanja 
pravic iz stečajnega postopka, delovnih 
razmerij, uveljavljanja invalidskih 
pravic, ter uveljavljanje pravic iz razve
janih kolektivnih pogodb. Veliko je ak
tivnosti za razreševanje brezposelnosti, 
ki je še posebej izpostavljena v Sloveniji 
v občinah Hrastnik, Trbovlje in 
Zagorje ob Savi. V Zasavju je pričela z 
delom prva agencija Delavske hranil
nice v Sloveniji, da bi ublažila socialne 
in materialne stiske članov sindikata in 
drugih.

Želim, da hi tudi v bodoče plodno 
sodelovali z. uredništvom Zasavca, kot 
smo do sedaj. Prejmi lepe sindikalne 
pozdrave!

Ciril Ui ek,
Sekretar Območnega sveta ZSSS 

Zasavje

Pripis
Najprej iskreno opravičilo za prekr- 

stitev vaše sindikalne organizacije. 
Komentar, ki ga pričakujete, je lahko 
čisto kratek. Napaka je posledica 
uredniške šlamparije. Lahko rečem le, 
da je nenamerna. Tudi sam upam, da ne 
bo več prihajalo do napak. Sc posebej 
ne tam, kjer si, spoštovani Ciril Urok, 
zraven. Saj vem, da si vešč časopisnih 
polemik. Sam pa bi čas, ki jih vzamejo, 
raje porabil za bolj koristno delo. S 
spoštovanjem

Marko Planinc, 
odgovorni urednik Zasavca

Zasavc, kam hitiš?
Kot redni poslušalec in gledalec 

naših medijev in kot upokojenec sc 
najbolj zanimam za stvari okrog upok
ojencev. Zelo sem postal pozoren, 
kako so marca prikazali rahlo 
povišanje po-kojnin časopisi, radio in 
TV - vsi so na veliko poročali. Do tu vse 
lepo in prav.

Ves marec smo oddajali napovedi o 
dohodnini. Kolikšna skrb je bila na
menjena nam upokojencem v vseh 
sredstvih javnega obveščanja. Mi, ki 
smo vsa povojna leta krepko plačevali 
vse obveznosti do družbe, smo še vedno 
najbolj poslušna kategorija. Nisem pa 
zasledil v nobenih sredstvih, da hi kdo 
skrbel tako intenzivno za liste sloje 
ljudi, ki imajo nadpovprečne dohodke; 
tudi ni bilo nikjer omenjeno, da hi mo
rali dohodnino prijaviti razni "lu
badarji" in vsakovrstni "švcrcarji". 
Kazni so zelo visoke, saj večina upoko
jencev v dveh letih ne dobi toliko pok
ojnine, da bi lahko plačala kazen za 
neprijavljeno dohodnino. Če pa bodo 
slučajno našli kakega "švcrcarja”, bo ob 
super stan-dardu gotovo "socialno 
ogrožen".

Po vseh teh aktivnostih okrog upo
kojencev sc takoj pojavijo nove cene - 
seveda vse navzgor - tako da je povišana 
pokojnina takoj izničena.

Sedaj pa hi sc dotaknil še našega 
časopisa Zasavc, ki tudi krepko koraka 
z duhom časa (beri: podražitve). Meni 
sc zdi, da je le malo prehudo vsako 
številko podražiti! Kaj vi mislite?

Tone Juvančič, Podkuni
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SREDA: PETEK
7.00-1200 7.00-16.00

ČETRTEK SOBOTA-
7.00-15.00 7.00-12.00

PONEDELJEK
7.00- 11.00

TOREK
7.00- 12.00

'nd

rfvg t>orc fiOfA 
pol priHra^K

</V«4

na zalocfi imamo veliko izbiro italijanskih 
čevljev in sandal 
cene so ugodne
prodaja na 2 čeka brez obresti
pri gotovinskem plačilu nad 2000 SLT -

10%
POPUSTA

VSAKl15 30 - 19.00 ure 
8.30-»-O»"V.5«3*

8.00-12-00 ure

Mercator
- Splošno trgovsko podjetje H ra st n ik
POSLOVNI SISTEM MERCATOR, d.d.

letne konfekcije 
od 13.04. do 30.04.1992

v blagovnici STR HRASTNIK 
(etaža 3.)

in poslovalnici 23 Dol pri Hrastniku
Vsem zvestim kupcem ter sodelavcem 

čestitamo ob
Velikonočnih praznikih.

DELOVNI ČAS: 
vsak dan od 7.30 do 19.00 
sobota od 7.00 do 12.00

■XvXvX-XvXvX-
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GRAFEX
ŠTAMPILJKE 
NAPISI
TISKARSKE STORITVE!
Od belega papirja do dobre tiskovine | 

je samo en korak, 
korak skozi tiskarno Grqfex.

VSE IZ ENE ROKE
MB

GRÄFEX
TISKARNA, ŠTAMPILJKE, NAPISI

A. & M. SEŠLAR 
61411 IZLAKE, Podlipovica 31 

Itel.: 0601-73-730, fax: 0601-73-8361



Poznate prizor: Tip na robu obupa si puli lase, potem prime telefon 
in se v zadnjem trenutku zaveda, da ne bi ničesar rešil, če bi ga vrgel 
skozi okno. Neštetokrat se to primeri, vsak dan, na različnih koncih 
Zasavja. Človek enostavno obupa, ko poskuša n-tič poklicati, pa ne 
pride dalje, kot do druge, tretje številke. Zasavska telefonija je na robu 
obupa. Zaradi nje prestavljajo bližje Ljubljani celo sedeže podjetij in 
drugih dejavnosti. Poleg cest, ki vodijo v Zasavje, je namreč prav slaba 
telefonija največji negativni pospeševalec razvoja gospodarstva.

Prav gotovo se v Zasavju niti ne zavedajo, koliko zaradi slabih 
telefonskih zvez izgubljajo podjetja. Telefonski mrk povzroča 
ogromno škodo. Najkrajšo vlečejo prav novi podjetniki, ki naj bi v 
osnovi spreminjali Zasavje. Telefonskih priključkov je premalo 
(novih!), zveze pa obupne. Tako ne morejo dovolj hitro reagirati in 
vleči poslovne odločitve, ki so včasih odvisne od minut. Primer: treba 
je potrditi naročilo, pa cel dopoldan ne morejo priklicati druge 
omrežne skupine. Robo prodajalec ta čas proda drugemu. Drug 
primer: podjetnik pošlje ponudbo. Med večimi je najbolj ugoden, 
vendar naročnik obupa, ker Zasavje ne more priklicati. Delo naroči 
pri drugem najboljšem naročniku, ki ima telefonijo pač urejeno.

Krivda za slabo 
telefonijo

Kriv seveda ni nihče. Tako v Zasavju 
pač je. Direktor Podjetja za PTT pro
met Trbovlje Pavle Hacin pravi, da so 
zasavske telefonske zmogljivosti 
zasedene več kot 95 odstotno. To 
pomeni, da se pri kakovosti telefon
skega prometa pozna vsaka najmanjša 
napaka. Trenutno se pozna tudi vk
ljučevanje novih central po Sloveniji, 
pravi Pavle Hacin. Spremenjene 
številke povzročajo jalov promet, saj 
marsikdo slepo kliče staro številko. 
Zato se promet v določenih urah 
(kritičen je predvsem ponedeljek) 
povsem zamaši.

V zadnjem desetletju so zasavski 
poštarji najprej pripravili pogoje za se
danjo naložbo. Postavili so primerne 
objekte in razširili omrežje do maksi
malnih tehničnih možnosti. Zadnja

naložba, ki jo imenujejo regijsko, pa 
predstavlja poleg 60 odstotne širitve 
kapacitet tudi bistveno kvalitetno spre
membo. Prehajajo iz crossbar tehnolo
gije v kompletno digitalno tehnologijo. 
Pred 10 leti je bilo v Zasavju okrog 3000 
priključkov, danes jih je deset tisoč, čez 
nekaj let naj bi jih bilo 16 tisoč. Z zad
njo naložbo so pričeli leta 1990. Teh
nologijo spreminjajo v glavni centrali v 
Trbovljah in desetih stopenjskih cen
tralah. Med seboj bodo povezane z 
modernimi optičnimi kabli. V bistvu je 
to naložba v centrale, ki naj bi odmašila 
sedanje vozle.

Očitno je, da so v Zasavju bili v 
zadnjih letih preveč pogoltni za novimi 
naročniki. Prav gotovo niso računali 
tudi na tako hiter razmah novih upo
rabnikov telefonskih priključkov (raz
voj obrti in podjetništva). Tako so delili 
številke "kapom i šakom, bi rekli južni

bratje" in ob tem pozabili na težave, ki 
jih lahko takšno ravnanje povzroči.

V Zasavju je trenutno 10.000 
telefonskih priključkov. Na trbo
veljskem PTT pravijo, da je še 
nekaj prostih kapacitet, npr. v Kis
ovcu. V drugih krajih pa so ka
pacitete praktično povsem 
zasedene. Na področju, ki ga pok
rivajo trboveljski poštarji (poleg 
treh zasavskih občin še Zidani 
most, Radeče in Loka), živi okrog 
55.000 ljudi.

Kdaj bo v Zasavju 
telefon ir a nje užitek ?

Vse kaže, da se bomo letos še vedno 
močno potili, preklinjali in nervirali ob 
telefonih. Na PTT podjetju v Trbovljah 
so, kot ponavadi, sila previdni. Pavle 
Hacin pravi, da je oprema v centralah v 
glavnem pripravljena. Trenutno pola
gajo optične kable med Trbovljami, 
Zagorjem in Hrastnikom. Zaradi po
manjkanja denarja ne morejo položiti 
kable tudi od Hrastnika naprej. Še letos 
jeseni naj bi ga le pričeli polagati. Vse 
je odvisno od denarja. Celotna naložba 
je vredna okroglih 400 milijonov tolar
jev. Poštarjem manjka desetina tega. 
Naložba je bila v glavnem pokrita s 
krediti, nekaj iz poštne hranilnice, 
drugo s komercialnimi krediti. Od
plačujejo jih z denarjem od prodaje 
priključkov, lastnim denarjem poštar
jev, nameravali pa so jih tudi s 
proračunskim denarjem občin. Tega 
doslej niso videli, zato imajo pri zak
ljučevanju naložbe težave. Največja 
težava je v tem, da v sistem ne morejo 
priključevati le dela omrežja, ampak

14



Foto: Branko Klančar
Telefonija je takšna kot stekel telefon.
morajo zagnati skoraj kompletnega, če 
hočejo normalen telefonski promet.

Žarek upanja se le 
prižiga

Je pa žarek upanja. Maja bodo 
prevzeli glavno ecntralo in izd voj eno 
stopnjo Gabcrsko. Nekatere 
naročnike, vsaj v Trbovljah, bodo lahko 
na novo priključevali. Hkrati pa bodo 
razširili zmogljivosti do Ljubljane. To 
bo seveda pomenilo sprostitev linij 
navzven že od maja naprej. Junija naj bi 
tudi v Hrastniku pričeli priključevati 
nove naročnike. Kot so obljubili v po
godbah, ki so jih podpisali z naročniki, 
ki so priključke plačevali tudi vnaprej. 
Očitno je torej, da bi lahko telefonijo v 
Zasavju rešili še letos, če bi poštarji 
dobili 40 milijonov tolarjev. Poštarji 
kažejo s prstom na občine, kjer niso 
zbrali denarja. Tam denarja enostavno 
nimajo.

Včasih je bilo pri takšnih naložbah 
lažje. Ostajal je SIS za PTT promet, 
denar so fabrikc morale zbrati, ker je 
šlo za širše interese. Danes je seveda 
drugače. Verjetno se premalo zave
damo, da bi morala biti širitev omrežja

in zmogljivosti v prvi vrsti naložba 
pošle. Saj bi morala bili zanjo najbolj 
zanimivo večje število uporabnikov 
telefonov, impulsov in s tem denarja 
itn. Na trgu bi morala ponudili ceno 
priključka, zagotovili takojšnje prik
ljučevanje in potem ponudili tudi 
kvalitetno storitev. Takšen standard 
telefonskega prometa, kot ga imamo 
sedaj, pač ne sodi v centralno slovensko 
regijo.

Kaj pa lastništvo?
Že pred časom so LDS-sovci iz Tr

bovelj in Zagorja sprožili zahtevo po 
deležu v PTT podjetju, ki naj bi ga imeli 
vsi kupci telefonskih priključkov. Po 
besedah Pavleta Hacina smo vsi le zak
upniki priključkov. Tudi zaradi tega, 
ker poštarji skrbijo za vzdrževanje. 
Normalno. Torej je tudi moj mehanik 
lastnik mojega avta, ki sem ga mi
mogrede, kupil s svojim denarjem - ker 
ga pač vzdržuje. Tako kot vzdrževanje 
avtomobila, namreč tudi vzdrževanje 
telefonskega priključka plačam sam. 
No ja, naj reši to država, saj jo dovolj 
plačujemo.

Na PTT podjetju v Trbovljah so la
hko zadovoljni, da jih doslej še nobena

firma ni tožila, ker bi zaradi slabe tele
fonije izgubila kakšen zanimiv posel. 
Čeprav ga prav gotovo je - ne ena. 
Zadovoljni so lahko tudi zato, ker smo 
Zasavci očitno do skrajnosti 
potrpežljiv narod. Ne vem sicer, koliko 
plačajo ljudi na informacijah oz. prijavi 
motenj. Prav gotovo precej, saj morajo 
imeli slonovo kožo.

Prav žalostno je, da Zasavci ne na
jdejo 40 milijonov tolarjev, da bi na 
hitro razvozlali telefonske vozle. 
Včasih smo imeli Zasavci pač funkcion
arje, na katere so se v drugih regijah 
jezili, da kradejo drugim in dajejo v 
Zasavje. Je danes drugače? Navsezad
nje tudi Sloveniji ne sme biti vseeno, 
kako je povezano področje s 55 tisoč 
prebivalci s Slovenijo in svetom. Prav 
urejena telefonija je eden osnovnih po
gojev za hitrejši razvoj področij.

Direktor trboveljskega PTT 
podjetja Pavle Hacin odločno za
nika, da bi bili telefonski prik
ljučki v Zasavju dražji, kot 
drugod v Sloveniji. Pravi, da se 
cene gibljejo od 7000 DEM do 
malo cenejše variante okrog 2000 
DEM. V Zasavju je trenutno cena 
priključka 3072 DEM. Vendar je 
pri enkratnem plačilu 30 odstot
kov popusta.Novi naročniki lahko 
plačajo priključek tudi v šestih 
obrokih z 20 odstoki popusta ali 
pa v večih obrokih brez popusta.

Prav bi bilo, da bi enkrat odločno 
rekli tudi to, da je dovolj raznih izgovar
janj. Razvoj telefonije in omrežja je 
mogoče dokaj jasno načrtovati. Ob 
tako dragih priključkih si naročniki 
zaslužijo precej več, kot vrtenje številk 
do nezavesti. Kajti naročniki in lastniki 
(po poštarsko zakupniki) priključkov 
so gospodje naročniki. In poštarji so 
tisti, ki bi morali to prvi vedeti. Nikakor 
pa ni obratno, čeprav se večkrat 
obnašajo tako, kot da je tako...

Marko Planinc
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Zagorski dekan Jože Čampa, ki ga verniki hvalijo, marsikateremu neverujočemu 
pa je trn v peti, je prišel službovat v Kisovec po nesoglasjih z vodstvom Salezijanske 
družbe, ki ji je pripadal. Goreč zagovornik vere, vendar odprtih oči za napredek, ki 
mu mora slediti tudi cerkev, sije kupil TV sprejemnik, daje lahko sledil otrokom 
pri poučevanju verouka... To j e bilo v Salezijanski družbi prepovedano. Degradirali 
so ga v kaplana. Kot kaplan je služboval v Kapeli pri Radencih in nadomeščal še 
župnika v sosednji Canjkovi. Z verniki se je tako zbližal, da so ga hoteli za svojega 
župnika. Ko s prošnjo pri mariborski škofiji niso uspeli, so za šest mesecev za\ a rili 
cerkvena vrata. Krivda za njihovo trmo je padla na Čampo, češ da ljudi ščuva. Kazni 
(tretji kaplan v Škocjanu) se je izognil, izstopil je iz Salezijanske družbe in si 
izprosil službo duhovnika ljubljanske nadškofije. Nadškof' Pogačnik ga je poslal na 
Loke z nalogo, da zgradi cerkev. Ko je nadškofa v prašal, kje je to, je dobil odgovor: 
"V Kisovcu." "Kje pa je Kisovec?" "Ti bodo že v Zagorju povedali." In leta 1969 je 
prišel v Zagorje, začel graditi cerkev na Lokah, kljub prepričanju mnogih, da nova 
cerkev v rdeče revirje ne sodi in sc zaradi svojih načel (ali trme, po mnenju 
nasprotnikov) ter nepripravljenosti za kompromise, precej zameril oblasti. "Vas 
Slatnik pri Ribnici, kjer sem se pred 63 leti rodil, sem zamenjal za Kisovec. Kakšna 
ironija: tam ime spominja na sladkost, tu na kislost."

Kakšni so sedanji farani?
Verniki so res dobri verniki: živijo po 

veri in tudi drugače so pripravljeni po
magati. Nekateri med neverujočimi pa 
imajo zelo odklonilen, celo sovražen 
odnos do Cerkve in vsega cerkvenega. 
Tu je bil, kdo ve zakaj, in je Še vedno 
zelo prisoten komunizem, ki ni storil 
nič dobrega ne za Slovenijo, ne za druge 
dele sveta. Pod vplivom komu
nističnega režima so ljudje 45 let zelo 
nasprotovali cerkvi in vernike 
zapostavljali. Marsikdaj se je ta ali oni 
pritožil, da so ga na poli v cerkev za
smehovali.

Se je po večstrankarskih volitvah ka j 
spremenil odnos družbe do vernikov?

Seje. Verniki smo bolj samozavestni, 
manj je šikaniranja. Zdaj nihče nikogar 
več ne ovira, vseeno pa je veliko starega 
še ostalo. Sole in ulice nosijo imena 
nosilcev zgrešene ideologije, otroci 
učiteljice še vedno kličejo tovarišica. 
Na pogrebih so še vedno zastave z 
zvezdo, pod katero je bilo storjeno 
toliko hudega.

Ali ne bi bilo prav tako nasilno, če bi 
zahtevali od tistih,ki so prepričani v 
zvezdo, da morajo spremeniti svoj sim
bol ali ga zamenjati s križem?

Ne, ko pa je bilo pod zvezdo storjenih 
toliko grozot. Pomislite samo na povo
jne poboje domobrancev, zaplembe... 
Pa tudi drugače, tu je, ne vem ali zaradi

rudarstva in vedno novih prišlekov, os
talo veliko komunističnega.

Po Zagorju so govorili, da so bile 
motene tudi zadnje polnočnice.

Molilo nas je pokanje petard in vin
jena mladina pri maši.

Tudi v Zasavju se širi zasvojenost 
mladih z mamili, pijančevanje, drugi 
škodljivi vplivi. Kako se vi \ ključu jele v 
prizadevanja, da bo to preprečevali?

To bi radi preprečevali z versko 
vzgojo pri verouku. Škoda, da v lem 
oziru ni pravega sodelovanja med nami 
in šolo. Pri nas človek skoraj čuti 
nenaklonjenost šole do v erouka.Otroci 
znajo povedali o omalovažujočih 
izjavah posameznih učiteljic do vero
uka. K veroučnim uram prihajajo 
otroci neenotno, ker jih šola po pouku 
zadržuje zaradi reditcljsiva, kazni, 
krožkov. Skoda bo, če bomo samo 
čakali na nove pedagoške delavce, ki ne 
bodo ideološko obremenjeni in bodo 
spoznali potrebo po sodelovanju šole, 
ki ima poudarek na izobrazbi in ve
rouka, ki daje prednost vzgoji. Prav v 
ločitvi šole in verouka vidim enega od 
vzrokov za negativne pojave med 
mladimi.

Hi vi nasprotovali, če bi imela tudi 
denimo partija nekakšen verouk?

Zelo bi nasprotoval, ker je partija 
pokazala, kaj zna in kaj zmore, kakšne

zločine je počenjala nad slovenskim 
narodom...

Ampak, zločine je počenjala tudi 
cerkev, inkvizicija..

Inkvizicija je povzročila Cerkvi 
veliko škode.Za to ni opravičila. Ven
dar Cerkev kot laka ni izvajala 
inkvizicije.Izvajali so jo državni 
uslužbenci, res na podlagi cerkvenih 
sodišč, ki zaslužijo našo obsodbo, 
čeprav se je to dogajalo že davno.
Zločini v 20. stoletju, umori brez ob

sodb. za to ni opravičila. Tembolj, ker 
je moril brat brata. Slovenec Slovenca. 
S pomorom domobrancev je bil uničen 
cvet katoličanov, pri lem je nastala v 
Cerkvi vrzel, ki še danes ni zapolnjena. 
Njihove poštenosti, sposobnosti, 
nadarjenosti ( na primer Balantič) še ni 
nihče nadomestil. Kaj hi ti ljudje lahko 
naredili za slovenski narod, za njegov 
razvoj, kulturo, politiko. Partija jih je 
zverinsko pobila in hotela za njimi 
zabrisati vsako sled, nam duhovnikom 
pa zaprla usta in tako je lahko delala, 
kar je hotela.

Marsikoga zanimajo tudi gmotne 
razmere v Cerkvi.

Duhovnik ne prejema plače, odvisen 
je od darov vernikov pri porokah, kr
stih. Le za pogrebe in maše so določeni 
prispevki, ker tukaj duhovnik ne nas
topa sam. tu so še ministranti, organist, 
zvonar in cerkovnik.

Ste prijavili dohodnino?
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Pri nas jc drugače kol pri zaposlenih. 
Duhovniki smo morali do 28. februarja 
vložili davčno napoved za 91.leto..

To je tako kot vsi v svobodnih po
klicih..

Ne vem, mi smo nekaj posebnega. 
Celo na občini nimajo konkretnih 
navodil. No, komunisti so nas kar z 
obrtniki izenačili, iste tarife, enaki for- 
muarji kot mizarji ali čevljarji. Zdaj 
čakamo odločbe, po 15 dneh bomo pa 
prijavili dohodnino.

Je vaša župnija vložila kakšen zahte
vek za vrnitev po vojni nacionalizira
nega premoženja?

Komunisti so nam vzeli kinodvorano 
v Kisovcu in zdaj smo vložili zahtevo, da 
nam jo vrnejo. Ne bomo vztrajali, da 
nam vrnejo prav dvorano, ker bi jo 
težko vzdrževali in jo občina in kraj 
potrebujejo. Predlagali smo ustrezno 
odškodnino, zamenjavo.

Pa posesti..
Kisovške župnije takrat še ni bilo, 

zato takšnih zahtevkov nima. V drugih 
župnijah naše dekanije pa je veliko 
zemlje, ki je bila nacionalizirana: v 
Zagorju, v Svibnem, na Izlakah, 
Čemšeniku. Samo kaj, ko je tako zap
leteno. Preden vložiš zahtevek za dena
cionalizacijo, si moraš priskrbeti kup 
zemljiškoknjižnih izpiskov, potrdil... 
Celo odločbo, po kateri je bila posest 
nacionalizirana, hočejo. Komunisti pa 
so samo prišli in rekli: "To je zdaj naše!"

Se vam ne zdi, da bodo neverniki in 
tudi drugi z odporom gledali na Cerkev,

če bo spet imela veliko posesti? Že 
zaradi človeške nevoščljivosti?

To je zelo verjetno, vendar pa ne 
moremo odstopiti od načela vsakemu 
svoje. Tisti, ki je kradel, mora ukradeno 
vrniti. Seveda se pri tem ljudem 
zameriš, ampak ne moremo gmotnih 
dobrin kar žrtvovati. Tu gre tudi za naše 
delovanje. Mi nimamo nobenih poseb
nih dohodkov, moramo pa vzdrževati 
semenišča, revne duhovnike... Tako bi 
imeli nekakšen sklad, iz. katerega bi la
hko pokrivali te potrebe. Ne bi bilo 
prav, če bi se Cerkev vsemu temu od
povedala samo zato, da ho nekje nekdo 
zadovoljen.

Pa čeprav od te zeml je živi?
Ja. Sociala je naloga države.

Zdaj so precej divji časi, pravne 
praznine...

Kakšna zmeda, koliko nepravilnosti, 
goljufij! Potem pa to: ljudi ni nič sram. 
Poglejte Ribičiča, Potrča in druge. Kaj 
je njihova partija počela, v skupščini pa 
hočejo ljudem soliti pamet. Jaz na nji
hovem mestu tega ne bi zmogel...

Ribičič in Potrč vendar nimata veze 
s povojnimi grozotami.

Sta pač nasledstvo. Njuni neposredni 
predniki so to počeli, onadva pa hočeta 
nadaljevati z njihovo idejo.

Po tej logiki, bi se morali tudi vi čutiti 
krivega za zločine, ki jih je počela 
inkvizicija.

Inkvizicija jc prenehala. Njim ne 
očitam krovde, ampak nadaljevanje 
zgrešene ideologoje v novi obliki.

Po vaše se torej tudi Ribičiču čez 500 
let ne bi bilo več treba sramovati?

Seveda ne, če bo poleg barve menjal 
še svoje zgrešene metode.

Vseeno se mi ne zdi prav, da bi sinove 
krivili za grehe očetov.

Ne gre za to, da bi krivili sinove. 
Obsojam idejo in nosilce, ki jo 
prenašajo in ki nočejo priznati, da so ga 
z. njo polomili. In hočejo s svojo zmoto 
nadaljevali. Torej vse, kar je demok
racija naredila, osamosvojitev in to, v 
nič dajejo, vsak dan bi predlagali 
novega mandatarja, kar naprej bi v 
skupščini delali zgago, tako da se ne da 
nič sprejeti, nič ukreniti. Vse kar naredi 
država, kar naredi Peterle, je zanje 
ničvredno, čeprav so imeli 40 let časa, 
da bi pokazali, kaj znajo. Jaz. lega ne bi 
mogel. Nobenega sramu nimajo.

Ste član Slovenskih krščanskih de
mokratov?

Ne, saj duhovniki ne moremo bili in 
tudi ni primerno, da bi bili. Podpiramo 
program krščanskih demokratov, nji
hove zamisli.

So vaše pridige politične?
So, le da pod to besedo razumem skrb 

za skupni blagor. Skušam evangelij 
prenesti na konkretne razmere in tako 
najti nam namenjeno sporočilo. Obso
diti nepravilnosti, pohvaliti kar je dob
rega. Nas so učili, da moramo pridigo 
pripravljati s svetim pismom na eni 
strani in časopisom na drugi. In potem 
naj sc nekaj rodi iz. lega, nekaj konkret
nega, nekaj praktičnega.

Stane Šterhucl

Velika noč
Tam kjer mine slava vsakega človeka ob smrti, tam se začne za Kristusa največja zmaga. 

Ta zmaga prve velike noči je največji dogodek v zgodovini človeštva. 1949 let jc od tedaj 
minilo, daleč od nas jc listi kraj, spomin nanj pa še vedno živi in vsako leto na Veliko noč svet 
vzklika zmagoslavnemu Kristusu v pozdrav z besedo aleluja.

Tako si na veliko noč segamo v roke in izražamo vclkonočna voščila. Želimo si zdravja, 
mladosti, lepote, imetja, življenja brez smrti. A že je tako, da smo za svoje zdravje stalno v 
skrbeh, mladost se le za nekaj časa zaustavi pri vsakem človeku, lepota tako hitro uvene, 
imetje le redki dosežejo. Smrti pa itak nihče ne uide. Iklini, ki je uresničil najlepše želje 
človeštva je bil vstali Kristus. Hdino on stoji s.svojo zmagoslavno zastavo nad ogromno grmado 
človeških lobanj, da hi nam vsem dopovedal, da kruh ni edina hrana, da denar ni edino 
premoženje, da naše imetje ni edino bogastvo. Pri vsem tem obstoja tudi večnost v kateri živi 
Bog sam. Od mrtvih vstali Kristus nam zagotavlja, da tudi mi ne bomo za vedno ostali v zemlji, 
ker je božja moč velika.
Zato Velika noč ni samo barvanje pirhov in uživanje velikonočnih jedil. Je nekaj več. 'l ega 

se zavedajo tudi tisti, ki bi najrajši Kristusa spravili nazaj v grob. Ga še enkrat pokopali - radi 
bi videli, da bi on v miru počival. Želijo si da jih Kristusovo vstajenje ne bi vznemirjalo in 
spominjalo na obveznosti, ki nam jih nalaga življenje. Zavedajo se - če bi Kristus strohnel v 
grobu, potem bi lahko živeli, kakor da Boga ni. Tako pa je naša naloga trud za pravičnost in 
poštenost. K temu nas spodbujajo tudi velikonočni zvonovi in velikonočna procesija.

Jože Čampa

17



V domala vseh zasavskih izvozno naravnanih podjet
jih čedalje bolj tožijo zaradi precenjenega tolarja v od
nosu na nemško marko in druge trdne valute. Vodilni 
sodijo, da bo Banka Slovenije v kratkem morala narediti 
nekaj odločnejših potez na tem področju. Sicer se 
utegne tudi zasavski izvoz zmanjšali. In to prav sedaj, ko 
imajo skoraj vsepovsod dovolj naročil. Naj sc še tako 
čudno sliši, pa drži, da so v nekaterih organizacijah, 
zlasti večjih, ki veliko izvažajo, samo letos pri prodaji na 
tuje trge že izgubile nekaj milijonov mark.

Od letošnjega januarja do konca marca je naša 
inflacija znašala okoli 40 odstotkov. Tolar je ostal v tem 
času vreden enako. Ker smo v omenjenem času znatno 
povečali tudi cene energije (zemeljski plin npr. za polnih 
47 odstotkov), surovin in materialov, ne preseneča ugo
tovitev podjetij, da utegnejo v nekaj prihodnjih lednih 
pri nespremenjenem tečaju tolarja in naraščajoči in
flaciji toliko izgubili, da jim izvozni prihodki ne bodo 
pokrili niti stroškov.

V Hrastniški Steklarni so letos iztržili s prodajo v 
tujini že približno 7,5 milijonov mark. Že januarja so 
zgroženo izračunavali znaten upad izvoznih dohodkov, 
februarja celo izgubo, kije marca narasla. Prišli so celo 
tako daleč, da premišljajo ali ne hi bilo bolje delno 
zmanjšati izvoz in nekaj ljudi poslati na prisilni dopust. 
Kajti z izgubo ne mislijo več poslovali.

Nekaj podobnega sc dogaja tudi v drugih kolektivih. 
Če vzamemo, da bo zasavsko gospodarstvo letos pro
dalo na tuje trge v vrednosti vsaj 50 milijonov dolarjev 
blaga, in bo inflacija še vedno tolikšna, kolje bila v prvih 
letošnjih mesecih, tečaj tolarja pa hudo capljal za 
realno vrednostjo, se podjetjem obetajo hudi časi. 
Znabiti je prav v lem obdobju, ko smo poslali sestavek 
v tisk, Banka Slovenije je že prisluhnila izvozno usmer
jenim podjetjem in segla sicer po neljubem, vendar kot 
je videti, edinem zanesljivem ukrepu - devalvaciji to
larja. Če želimo izvoznikom omogočiti kolikor toliko 
znosne pogoje poslovanja, nemara res ne bo šlo drugače.

Ob vsem tem se skoraj povsod v podjetjih krčevito 
otepajo z nelikvidnostjo. Brez nje skorajda nikoli niso 
poslovala, toda zdaj že presega tiste meje, ki jih 
označujejo za kritične. Bližnji čas bo pokazal, kako se 
bo vrtel naš gospodarski vsakdan; brez takšnih ali 
drugačnih sistemskih ukrepov, tako sodijo v kolektivih, 
bržčas ne bo šlo.

Milan Vidic

Nekateri pravijo, da nas vseh Zasavčanov skupaj ni 
niti za eno mesto. Pri večini tukajšnjih prebivalcev 
takšna trditev, ki ji pripisujejo kar malce zlobe, nima 
podpore. Saj smo vendar Zagorjani, Hrastničani in Tr- j 
boveljčani tako različni, da smo dobro prepoznavni. Če 
nas drugi ne prepoznavajo in če so zanje npr. | 
Hrastničani lahko tudi iz Zagorja, ali če smo denimo za 
Prekmurce vsi Zasavčani, je to njihov, ne naš problem 
Mi smo in bomo ostali ali Trboveljčani ali Hrastničani * 
ali Zagorjani! |

Kaj zato, če imamo nekaj skupnih težav, jra upravne 
organe, srednje šole, bolnišnico. Kaj zato, če imamo 
tudi pri nas veliko razseljenih oseh - je pač naneslo, da I 
se je Trboveljčan zagledal v Zagorjanko in sta si svoje | 
družinsko gnezdo ustvarila v Hrastniku. Če ni dela v 
domačem kraju, ga pač poiščeš v sosednjem in se vsak 
dan voziš na tlako. Ampak: večina kljub zamenjavi kraja 
stalnega bivališča ali vsakodnevnemu nekajurnemu 
preseljevanju za vedno ostane listo, kar je bila.

Za navadnimi smrtniki si v naših občinah praviloma 
ne belimo glav. Drugače pa je, kadar gre za pomemb
nejše funkcije ali vodilna delovna mesta v ustanovah ali 
podjetjih. Tako Zagorjanu, ki se vozi direktoroval v 
Hrastnik že ne gre povsem zaupati. Posebna previdnost 
pa je na mestu pri izbiri šefov s kupnih zasavskih 
ustanov. Zadnji čas moramo hiti zlasti previdni z 
Zagorjani. Ti menda nameravajo Zasavju reči adijo. 
Zato je več kot na mestu trezen premislek o lem, ali je 
za direktorja zasavske bolnišnice v Trbovljah primeren 
Zagorjan. Pa čeprav v tej bolnici dela že več let in je sicer 
primeren kandidat. Je pa iz Zagorja. In če Zagorjanom 
Zasavje ne bo več mar, jim najbrž, ne bo mar tudi tu
kajšnja bolnišnica.

Poslance, kije v trboveljski bolnišnici tako razmišljal 
(oh lem seveda ni prav nič pomembno, da je tudi sam 
kandidiral za šefa bolnice), kakšnega posebnega odo
bravanja svojih poslanskih kolegov sicer ni bil deležen. 
Skupščina se o kandidatu iz Zagorja še ni dokončno 
izrekla - ampak zato, ker je bila oh glasovanju že nes
klepčna.

Oh lej in drugih podobnih štorijah sc mi po glavi 
mota tale misel: kako sploh lahko s svojim županom in 
predsednikom vlade shajajo v Zagorju, saj sta vendar 
Trboveljčana po rodu in sta se v Zagorju samo naselila.

Manca Ocvirk
_________________________________________________

18



"V imenu vaših otrok"
Skoraj fraza je žc postal večno izgo

vorjen prvi stavek iz iste poslanske 
klopi. Takole sc glasi: "Govorim vam 
v imenu vaših otrok, ponavljam, v 
imenu vaših otrok." Moram priznati, tla 
gane, ko je izrečen, kajti kdo nima rad 
svojih otrok. Lepa in nežna misel pa 
poslane fraza, ko se človek zazre v 
razdelitev številk, ki so v proračunu pri
kazane le v seštevku, imenujejo pa se 
materialni stroški. To pomeni 16 mili
jonov za celo leto.

Šolniki so predlagali najprej 21 .ven
dar zaradi enakih izhodišč pri pripravi 
proračunskih sredstev za vse uporab
nike pri predlogu njihova želja ni mogla 
biti upoštevana. Ni ga bogataša, ki bi 
lahko pogrešal svoj premajhen delež. 
Vodstvo šol je na sestankih s snovalci 
proračuna s tem soglašalo. "V imenu 
naših otrok" pa je bil na skupščini iz 
šolske delegatske klopi sprožen pravi 
rafal. Čas bo tudi to jezo ohladil, saj 
bodo šolam iz proračuna materialni 
stroški pokriti. Še vedno so bili. ker se 
je tudi lani med letom vzelo kontu 
drugemu.

Ko pogledamo razdelitev posa
meznih postavk, je za premogom, ki je 
največja, na vrsti prehrana učiteljev. 
Učila in šolski material pomenijo v lej 
vrsti smešen drobiž. Vsaka šola ima šol
sko kuhinjo. Tudi v svojem imenu hi 
lahko jedli ceneje in sredstva preusme
rili v kaj kvalitetnejšega. V novih časih 
hi lahko zagrizeni ideje iskali kar v 
lastni zbornici. Poznamo učitelja te
lovadbe. ki so mu na šoli povedali, da 
otrok ne ho mogel peljali na smučanje, 
ker ni denarja. Pa je šel od podjetja do 
podjetja, od obrtnika do obrtnika in 
zimsko veselje je bilo speljano v zado
voljstvo vseh. Poznamo tudi direkto
rico, ki se je z avtoprevoznikom dogo
vorila za cenejši prevoz. Poznamo tudi 
občine, kjer vsaka vas nima svoje šole. 
Saj jih menda tudi v Zagorju čez leta ne 
bo več. V šali (morda zares) nekateri 
pravijo, da bodo drage podružnične 
šole ukinjene takrat, ko bodo tam
kajšnji učitelji odšli v penzijo. Pa vse 
najboljše v imenu naših otrok.

Ivana Laharnar

Na križišču
Nikoli filmu ne ponudite nekaj 

nemogočega - namreč, prazne dvorane. 
Za sedmo umetnost (film) se imamo 
zahvaliti bratoma Lumicrc, ki sta leta 
1895 v Parizu organizirala prvo filmsko 
predstavo. Če je bil takrat film odkril, 
mogoče ni izključeno, da bo odkrit na 
novo. Zaslužil hi si. Vse namreč kaže, 
da bodo ob stoletnici filma zasavske 
kinodvorane prazne. Vse skupaj se je 
"končalo" čisto enostavno: na domačem 
fotelju, ob gledanju piratskih video fil
mov, kjer se zadevi reče tudi "očesni 
apetit".

Res je, da je film umetnost, namen
jena najširši javnosti. A kljub temu, da 
se je v nekem hipu dodobra uveljavil in 
pridobil dostojen prostor, sla mu 
sčasoma poslala konkurenca televizija 
in video. Morebiti je bila kriza kriva, da 
so se ljudje zaprli med štiri stene. S tem 
je bila seveda izpodrinjena kultura 
"branja" filma, kajti vsak gledalec je 
hkrati tudi "kritik".

V neki anketi so ljudje povedali, da 
si želijo na televiziji gledati šport, raz
vedrilne oddaje in Dnevnik, v kino pa 
se človek odpravi takrat, ko hi rad tudi 
kaj novega zvedel, da pa si niso čisto na 
jasnem, kdo pravzaprav "sodi" v kinod
vorane. Predsodki??

Za to gre: film je ustvarjen za odk
rivanje novega, neznanega, prizadeva si 
zadostiti večni želji po izmišljenem, 
nadnaravnem, z drugimi očmi hoče 
pristopiti k človeški zavesti, hiti na iz
viren način zabava za oči in duha, go
voriti o tem, kar zanima vse in vsakogar. 
Zato obstajajo filmi, ki sijih ni mogoče 
ogledati drugje kot v kinodvorani. Vse 
skupaj ni le gola registracija nekega 
dogajanja, ampak občutek, da smo v 
nekem drugem svetu, ki prehaja meje te 
resničnosti in le filmska podoba ust
varja podobo sveta. Ko stopimo ven, 
smo vstopili v svet po filmu, kajti naše 
bivanje ima dva obraza in le, če 
spoznamo enega, lahko tudi drugega in 
s lem razumemo način, kako se nam 
kaže resnica...

Vsi smo v istem filmu. Če bi vsebino 
kakšnega dne kreirali tako, da bi gledali 
na spored kinematografov, menim, da 
boste potomcem preprečili pripovedo
vati o smešnih ljudeh, ki so svoj film 
vrgli skozi okno. Vse ostalo v življenju 
je namreč povezano s tem.

Petra Radovič

Kanal deset v zraku
Kanal 10, studio Trbovlje, je ena od 

najbolj korajžnih reči, ki so se nam do
godile. Niso namreč mačje solze spopri
jeti sc s tehničnim in vsebinskim delan
jem televizije, pa o stvari vedeti malo ali 
skoraj nič. Vzrok, da so si upali pro
jekta sploh lotiti, je mogoče ravno v 
lem, da je poznavanja tehnike in medija 
samega pri ustvarjalcih tako malo. Nas 
gledalce - mimogrede, tudi sama sodim 
mednje - pa seveda moti slaba, ne slaba, 
zanič kamera, slab ton, motijo nas srbo
hrvaški podnapisi na slabih kasetnih 
kopijah filmov in še kaj. Imamo seveda 
vso pravico in vso možnost stvar 
enostavno ugasnili ali pa si izbrati drug 
program. Tudi tale Zasave ni ravno su
per in oh in sploh, pa ga, po pravici 
povedano, vsakič kupim in tudi pre
berem.

V čem je torej stvar? Lokalni televiz
ijski program kanala 10 je čisto dobra 
zamisel, ekipa ustvarjalcev pa bo ver
jetno začela spoznavati, da je o mediju 
treba tudi veliko vedeti. Tudi zato, da 
zaščitijo sebe, če ne drugega. Za novo 
leto so namreč že tako "kiksnili", da so 
lahko samo veseli, da so jo odnesli brez 
tožb za poseganje v zasebnost. To je 
prvo pravilo in zakone o lem, kaj se sme 
in kaj ne bi si bilo dobro prebrati.

Druga stvar je sama tehnika. Kako so 
opremljeni, ne vem, zdi pa se, da bi 
lahko kamermani in zvokovni mojstri 
opravili še kakšen strokovni tečaj. 
Tretja stvar pa, ki se mi zdi pomembna, 
se tiče nas, gledalcev. Ob vseh "kiksih", 
tehničnih pomanjkljivostih in pogosto 
veliki naivnosti, bomo kanal K) gledali, 
se ob njem nasmihali, čudili ali veselili, 
kajti lokalna televizija je pač tisto, kar 
nam daje tudi občutek pomembnosti, 
tistim, ki se radi vidijo, pa veliko zado
voljstvo. Radio je naš, če govori o nas. 
Tudi s televizijo je tako, zato bomo 
imeli to televizijo, kot kaže, Tr
boveljčani radi. Tistim, ki se trudijo, pa 
v tolažbo to, da so ravno tako naivno, 
ali pa še bolj, začenjali pri starejšem 
lokalnem mediju kolegi.

Helena Kastelic
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Velikonočni prazniki
Velikonočni ponedeljek je prvič po dolgem času dela prost družinskem okolju vsak jemlje po svoje. Zanimalo nas je, 

dan - praznik. Letos ga prvič praznujemo v samostojni kako praznujejo veliko noč naključni Zasavci.
Sloveniji. Ta praznik ima svoje posebnosti in v družinskih
krogih se je kljub neprijaznemu pogledu politike nanj Se kako Anketo pripravila: Sasa t»robl jar
ohranil. Seveda je v prvi vrsti praznik vernikov, čeprav ga v 1'oto. Jože kanzinger jr

m '.-v, w»-»sb| .

Kaneta Verlarič, 42 let, Zagorje: "Praznik 
mi nc pomeni nič posebnega, edino to, da 
imamo prosti dan. V cerkev nc hodim, pa 
tudi k žegnanju ne grem. Praznika sc spom
nim na ta način, da naredim pisanice. Prazno
vala ga bom tudi v prihodnosti."

Emil Salamon, 66 let, Zagorje: " Praznik 
bo takšen, kakršen je bil včasih. Ljudje bodo 
barvali jajca in jih nosili v cerkev k žegnanju. 
Jaz tega ne delam več, ker je meni prav 
vseeno ali jih pobarvam ali ne, včasih pa so 
bili pri hiši še otroci in takrat smo jih barvali."

Tadej Burga, 30 let, Zagorje: "Jaz tega 
praznika ne praznujem. Vsak ima svoje po
glede nanj. To je del tradicije, na katero pa 
jaz nisem navajen, saj tega praznika nismo 
nikoli posebej praznovali, samo nekaj pirhov 
smo imeli. Te pa barvamo še sedaj."

Boris Maček, 17 let, Hrastnik: "Seveda 
praznujem veliko noč, že od malih nog. Tudi 
v cerkev sem hodil k.žegnanju, vendar sedaj 
nc hodim več. Pri tem prazniku je najboljše 
to, da nam odpade pouk v šoli in zato ga bom 
še naprej praznoval."

Era nc Drolc, 57 let, Hrastnik: "Odvisno, 
kakor je, vendar veliko noč največkrat 
praznujem. To je tradicija, ki pri meni traja 
že kar precej let. Res, da v cerkev ne hodim, 
vendar pa vedno barvam pirhe. Tudi v pri
hodnosti bom praznoval ta praznik in ohran
jal družinsko tradicijo."

Marjana Vizovi.šek, 49 let, Hrastnik: "Po- 
malem praznik že od nekdaj praznujem, se
daj pa predvsem zaradi prostih dni. Barvala 
bom jajca, v cerkev pa verjetno ne bom šla. 
Vendar bom praznik praznovala tudi v pri
hodnosti, saj je vendarle neko doživetje."

Marija Zupan, 55 let, Trbovlje: "Vsak 
misli po svoje. Zdi <v mi. da praznik nič 
nc spremeni. Verni.u sem ga prazno
vala že v mladosti in ga še vedno 
praznujem, pa čeprav ne hodim v 
cerkev. Praznovala ga bom tudi še v

prihodnosti."
Franc Špajzar, 55 let, Trbovlje: "Po

navadi sem ta praznik skoraj vedno 
praznoval. To je domači praznik, ki 
smo ga in ga še vedno obhajamo. K 
žegnanju nosi moja žena. Praznoval ga

bom še, saj je vendarle nekaj poseb
nega."
Irena Ponikvar, 18 let, Trbovlje: "Tega 

praznika ne praznujem in se tudi ne 
spominjam, da bi ga kdajkoli v pretek
losti praznovala. Praznik poznam, ven-
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ODPIRALNI

mesnica-delikatesa

gerdi
MILAN DOLANC
dipl.ing.živilske tehnologije
61410 ZAGORJE OB SAVI 
Kidričeva 15 
Telefon: 0601 61-344

torek, četrtek: I petek:
7.30-14.31) 7-30-17.00 1 nedelja:

9.00-11.00

......

sreda: | sobota:
7.30-16.00 1 7.00-13.00

mladinska knjiga

I j u b I j a n a, ti to v a 3
knjigarna in papirnica

S8:lFws"l
PODJETJE ZA SVETOVANJE 
INŽENIRING IN TRGOVINSKO 
POSREDOVANJE, d.o. o.

61410 zagorje ob sa vi 
cesta zmage 27 
tel. 0601/61 061. 62318 
fax 0601/61 832

NOVE TEHNOLOGIJE ZA NOVE ČASE
knjige za otroke in mladino, leposlovje, priročniki, 

učbeniki, strokovne knjige, hišni in poslovni računalniki, 
komunikacijska tehnologija, birotehnična oprema in pribor, 

zabavna elektronika, pisarniški material, 
šolske potrebščine, darila, ...

Nakup pri nas je DOBRA ODLOČITEV!

v trgovini
BILIBnSinS®=IFIBIBH®WÄ

na Valvazorjevem trgu 
v Litiji

VAM MUDI:
- ves elektrolštalacljskl material

- belo tehniko
- drobne gospodinjske aparate

- vse vrste svetil
- ugodna ponudba varčevalnih žarnic

Se priporočamo!
ODPRTO: 8.00 - 12.00, 14.00 - 19.00

i iiil I

DEJAVNOST PODJETJA:
- posredovanje, načrtovanje in svetovanje računalniške opreme
- prodaja Software opreme firm MICROSOFT, BORLAND in drugi
- izdelava rač. programov za fin.-rač., tehnična in druga področja
- načrtovanje računalniških mrež, prenos podatkov, inf. analize
- organizacija tečajev iz področja računalništva:

POKLIČITE!
C. 20. julija 2c, Zagorje ob Savi, tel. / fax: 0601/61 611

BfiüING
podjetje za gradbeni inženiring 
61410 Zagorje, C. zmage 3

- inženiring, projektiranje, opremljanje, svetovanje in izvedba kompletnih 
objektov in nadzor v gradbeništvu

- posredovanje in promet z nepremičninami
- uredimo vse pravne formalnosti do -vpisa v zemljiško knjigo
- kupcem fnovizije ne zaračunavamo
- vodenje računovodstva podjetij in obrtnikov

raccD
CEMENTNI IZDELKI
Vir, Šaranovičeva lO, tel: 713 327 
DELAVNICA - VRBA - LUKOVICA

ZA PLAČILO 
V GOTOVINI 

NUDIMO

5% P'

TLAKOVCI H in S 
VRTNI ROBNIKI in PLOŠČE 
KOMPOSTNIM TOPLE GREDE 
OGRAJE
CVETLIČNA KORITA
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Ljudje navadno radi delamo prostor po stanovanjih, zavržemo pa vse, kar nima več 

uporabne vrednosti. Ob menjavi generacij je to še bolj občutno. "Če se je že babica oklepala 
starih reči, pa vrzimo v smeti to "kramo" sedaj, ko je odšla k večnemu počitku", je marsikje 
slišati. Seveda največkrat odločitvi po redčenju botruje pomanjkanje prostora, kdaj pa tudi 
slab odnos do starih predmetov ali pa do ljudi, ki so to imeli. Lahko pa tudi obdobje mladosti, 
ko človek zre le naprej, pa mu je čez leta žal, da je bil tako zaverovan v vedno novo. Pri 
Brečkovih na Izlakah je davna preteklost še sedaj doma. Človek bi skoraj upal zatrditi, da 
ima pri hiši glavno besedo in svoje nedotakljivo mesto. Da pa je temu tako, je "kriva" 
Majda Brečko, ki jo pri njeni ljubezni mož Drago veliko bol j razume, kot pa otroci. Mujdu Brečko v svojem vrtu ob 

lokvanjih.

Foto: Tomo Brezovar
Zgornja predsoba, luko je tudi v drugih sobah ...

V hišo ob cesti, nekoliko nazaj od Medijskih Toplic, radi 
zaidejo tisti, ki jim preteklost pomeni ali lepe spomine ali pa 
nekaj, kar je bilo drugače, bolj naravno, bolj priraslo rokam in 
duši. Vsak, ki pride v to hišo, si mora vzeti čas. Predmete, ki 
so postavljeni po številnih prostorih, moraš doživeti. Gospo
dinja Majda te popelje med njimi in vsak oživi s svojo zgodbo, 
iz časov, ko so ga še uporabljali.

Hišo je leta 1818 postavil Majdinega strica stari oče. Skoraj 
takšna je še danes. Malo so jo sicer povečali, pustili pa so ji 
star navdih. Ključ na železnih vratih ima že 200 let, saj vzidana 
vrata niso bila čisto nova. Majdin stric Pcrcgrin Jesenšek je 
imel rad starine. Njegova nečakinja se je lega očitno nalezla, 
hiša pa je že sama nudila uresničitev tovrstnih strasti. V njej 
je bilo vse sorte dejavnosti. Trije rodovi so imeli gostilno, 
nekdaj je bila tu mlekarna, pa pošta, mesnica, fotograf, morda 
še kaj drugega. Z domačim konjem, ki so ga vpregli v koleselj, 
so že leta 1930 z zagorske železniške postaje vozili turiste v 
Medijske Toplice. Njihov preg, tako se imenuje voz, je še 
danes uporaben ob ohceti na Vidrgi, pa ob različnih priredit
vah. Prav prijetno je bilo slišati mojo sogovornico, ki so ji 
očitno stare stvari tako ljube,da seji niti stare ne zdijo. "Veste, 
tale preg ni tako star", je dejala, "narejen je bil v Stari Jugo
slaviji."

Stene, tla, omare,
hlev, dvorišče, vrt, uta, vse pri Brečkovih pripoveduje zgodbe 
iz preteklosti. Tu so komati, burkle, kovaško orodje; skledniki, 
v katerih se še danes speče odlična potica, peharji za vzhajanje 
kruha; vrsta svečnikov, ur,; tu so možnarji in kolovrati; skrinje, 
omare, zofe; tu so stare knjige, tudi z letnico 1846, slike, stari 
spisi z zanimivo pisavo, denimo odmerjen davek za leto 1814, 
pa posestni list izleta 1840; gospodinji je posebej drag stričev 
krstni list, kjer je kot boter Pcregrinu Jesenška vpisan graščak 
Alojzij Prašnikar; stare mize in stoli so še na izvirnem podu, 
seveda ga morajo ribati, kot smo temu opravilu dejali nekdaj. 
Tu nimajo napeljane centralne kurjave. Pri lej hiši pravijo, da 
je tako, kot je, veliko bolj zdravo, pa še pripomnili so, da so tu 
vsi predniki dočakali lepo starost.

Seveda kmetija vzame domačim veliko dela. V hlevu je 
živina, travniki in gozd tudi zahtevajo svoj red. Majda Brečko 
ob vsem najde čas tudi za ročno delo, za obiske zanimivosti, 
za petje v cerkvenem zboru in svoj čudovit cvetlični vrt. Za 
gobelin Zadnja večerja je porabila šest let. Delala ga je s 
štetjem vhodov, brez. narisane predloge. Mimogrede kaj 
splete. Kol hi trenil nastanejo tudi različni predmeti iz. 
domačih materialov. Pred leti je imela ob mlinu nasajene 
krasne lokvanje. Z gradnjo stanovanjskega bloka je odneslo 
vodo, ki je stala na travniku in nikakor je niso mogli več 
priklicali nazaj. Tega ji je neizmerno žal. Nekaj lokvanjev ima 
sedaj na vrtu, da so ji v veselje in v spomin na cvetlično 
razkošje. Okrog hiše je našla tudi zanimive fosile. Odtisi 
kažejo, da je tu moralo biti morje kar globoko.

Majda zbira molitvenike. Najstarejšega ima iz. leta 1886. 
Že cela polica ji je, pa bi jih rada imela še več. Ker nekateri 
takšno knjižico tudi zavržejo, naj jo pošljejo Majdi. Vesela ho.

Ko sva končali sprehod po hiši, sva se vrnili v kuhinjo. 
Presenečena sem sc zazrla v mili obraz, stare gospe, ki me je 
živahno pozdravila. Njene oči so se šaljivo nasmehnile, ko mi 
je krepko stisnila roko. Karlina Krohnc, gospodarjeva mati, 
krepko koraka v šestindevetdeseto leto. Tu je res vse iz 
prejšnjih časov še kako živo.

Ivana Laharnar
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LEGENDA
Legenda govori, da sta bila nekoč bogata zakonca, ki sta 

iz Jutrove dežele pripotovala na Knin. V hudi nevihti sta 
morala prenočevati v gozdu pod Kninskim vrhom. Roparji so 
ju hoteli usmrtiti, a sta se skrila v podzemski jami pod Malim 
Kumom. V zahvalo za srečno rešitev pa sta sezidala romarski 
cerkvici sv. Jošta in sv. Neže. Sem so, včasih še bolj kot danes,

Foto: Branko Klančar

množično prihajali romarji, saj legende pripovedujejo o 
ozdravljevanju sv. Jošta. () teh shodih pripoveduje tudi Val
vazor: "Pri takem velikem shodu, v nedeljo po sv. Jerneju, 
sem bil tudi sam dne 29. avgusta 1688 leta navzoč. Takrat 
je bilo na Kumu petdeset tisoč ljudi, zato so iztočili 140 veder 
oz. 7650 litrov vina. Leta 1676 so na Kumu za tako romanje 
postavili kolibe, kjer je prenočilo 5000 ljudi. Zaradi mase se 
je koliba porušila in umrle so tri ženske, šest oseb pa je bilo 
poškodovanih."

V cerkvi sv. Jošta je znamenit zvon, ki telila okoli 250 
kilogramov in o katerem ljudje verujejo, da se ti izpolni vse

na Kumu
po želji, česar si zaželiš, ko pozvanjaš po njem. Tu so rada 
pozvanjal dekleta, ki so si želele srečne možitve. Zvon ima 
vpodohljeno podobo sv. Marije in sv. Jožefa, vlil pa ga je Miha 
Reiner v Ljubljani leta 1638. Cerkev sv. Jošta so porušili, ker 
so na lem mestu zgradili oddajnik, zvon pa so prenesli v 
cerkev sv. Neže. Za to cerkev je značilen kip sv. Neže. Ta kip 
je bil nekoč menda v Kostanjevici. Sv. Neža je, kakor pripo
veduje narodna pripovedka, prebivala v Kostanjevici, a je to 
mesto zapustila, ker so prebivalci pregrešno živeli. Krka je še 
danes prav plitva lam, kjer jo je prebredla sv. Neža. Kipu pa 
Kostanjevičani vsakih sedem let prinesejo novo obleko.

Kum je zanimiv za obiskovalca, kateremu nudi zelo 
razsežen razgled po slovenskih deželah. Le malo razmeroma 
tako nizkih vrhov, kakor je Kum, nam lahko nudi tako 
hvaležen razgled. Valvazor Kum opisuje takole: "Kum je tako 
rekoč kralj dolenjskih hribov, ker nadkriljujc vse po svoji 
velikanski višini in kakor kralj gleda zelo daleč. Ne vidiš le na 
Štajersko in Koroške!. Vidi pa se na Hrvaško in vse ostale 
slovenske pokrajine. Po njem raste bukovje in vrh venča

Melita Smodiš

VESELE VELIKONOČNE 
PRAZNIKE
ŽELIJO VSEM FARANOM
SLOVENSKI KRŠČANSKI 
DEMOKRATI
ZAGORJE OB SAVI

cerkev sv. Neže."

Marke tokrat Trboveljčanu
Tokrat smo v uredništvu Zasavca za nagradno igro med 

poslanimi dopisnicami i/.zžrcbali za tekmovalca Petro Juvan iz Ki 
sovca in Adolfa Vengusta iz Trbovelj. Oba sla pravilno odgovorila 
na naše nagradno vprašanje, kdo je direktor Ljubljanske banke 
Banke Zasavje d.d. Trbovlje. Seveda je to Zdenko Fritz.

Na Radiu Trbovlje, ki je poleg Banke Zasavje in Zasavca orga
nizator te nagradne igre, sla odgovarjala na vprašanja iz vsebin 
Zasavca. Pravzaprav so tokrat precej več odgovarjali poslušalci, ki 
so pomagali tekmovalcema. Več pravilne pomoči je bil deležen 
Adolf Vengust, ki je tako dobil iz rok predstavnice Ljubljanske 
banke, Banke Zasavje Ljube Štrovs obveznice občine 'Trbovlje v 
vrednosti 200 nemških mark. Petra Juvan pase je morala zadovolpti 
s polletno naročnino Zasavca. 'Tokrat je igra potekala pod budnim 
očesom komisije, v kateri so bili direktor Radia Marjan Frol, glavni 
urednik Zasavca Matjaž Švagan in predstavnica LB, Banke Zasavje 
Ljuba Štrovs. Udeleženci akcije so popoldne na Radiu 'Trbovlje 
zaključili v prijetnem lokalu, novi pekarni Up Polc v 'Trbovljah.

M. P.

Loto: Jože hertole
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U \JAK
Dol pri Hrastniku 

42 533
V t^ovini na Dolu akcijah prodaja video laset 

po 240 tolarjev.

Poleg tega nudimo:
- športno opremo 

- tenis copate
- loparje za tenis

- perilo TANYE KENDA 
- moško in žensko perilo

ODPRTO: 7.00 - 18.30. sobota 7.30 - 12.00

•Dt

i ^

IV I s

PROGRAM 
PROIZVODNJE 
SESTAVNIH 
DELOV ZA PC 
RAČUNALNIKE

-napajalne enote 
-grafične kartice 
-tipkovnice
-vhodno/izhodne kartice 
-ohišja za računalnike 
-IDE kontrolerji 
-ARC-NET KARTICE

Gostišče /\ A prenočišča
SENI 'GO TA R D lSatel., fax.:

MAČEK
Ko se peljete iz Zasavja proti Trojanam, se na vrhu 

Trojanskega,klanca odcepi cesta v smeri 
Čemšeniške planine - Čemšenika. Le en kilomcterv od križišča 

na tej cesti leži vas Šentgotard, kjer se nahaja GOSTIŠČE MAČEK. 
V lepi, še neokrnjeni naravi boste lahko preživeli prijeten dan. 

v gostišču pa vas bomo postregli z bogato, izbrano hrano. 
Gostišče je urejeno z 50 sedeži v restavraciji in 70 sedeži 

v posebni sobi, primerni za svatbe in ostala srečanja (seminarje). 
V d\'o In troposteljnih sobah, opremljenih s tuši, VVG - ji In 

teraso, pa lahko preživite tud! več dni skupaj.
Ob sobotah igrajo v našem Gostišču različne skupine, 

s prijetno glasbo za uho In plesalce.
Vse potrebne informacije po telefonu (061) 733-040

v i c /Ai *

TRGOVINA NA 
DEBELO IN DROBNO

NUDIMO VAM VSE VRSTE TALNIH OBLOG:
(parketi, itisoni, tapisorni, plastificirane 
p/ute iz uvoza, stenske plute, ladijski podi, vinßex podi, 
topli podi in še...)

-BARVE, LAKI, ČISTILA 
-PRALNI PRAŠKI 

-TAPETE VSEH VRST
ZA VAS OPRAVLJAMO TUDI STORITVE: 
PARKETARSKA IN TLAKARSKA DELA 
NOV PROGRAM, IZREDNA KVALITETA, 

UGODNE CENE,
PRODAJAMO TUDI NA KREDIT!

VSE TO IN ŠE MNOGO VEČ VAM NUDI

TAPI d.o.o.

TROJANE
Ö CE

ŠENTGOTARD , 
Gostišče MAČEKrZT-AKF,

vijudno vas vabi kolektiv GOSTISCA maček

KISOVEC, NASELJE NA SAHTU 31, 
TEL. (0601) 71 827

TRGOVINA JE ODPRTA NO N- STOP OD 7-19 URE, 

OB SOBOTAH PA OD 7-12 URE.

OB NEDELJAH IN PRAZNIKIH LAHKO POKLIČETE 

NA DOM TEL.. (0601) 73 705.
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Kaj hiša, psiček,psiček...
Ni Slovenca, ki ne hi poznal 

akcije PODAltlM-DOBIM, 
ki jo organizira Smučarska 
zveza Slovenije. Družina 
Bučevec si jo bo še posebno 
zapomnila, saj so po final
nem, osmem žrebanju 
bogatejši za hišo Marles MB 
2000, ki jo skupaj podarjata 
Juteks in Marles. Glavno na
grado je dobila Petra 
Bučevec, ki bo hišo prav rada 
delila s svojo mamico in 
očkom.

Hiša, ki jc bila sicer podarjena v Zagorje, v Zagorju ne bo 
ostala. Petra je namreč le pol Zagorjanka, po očetu. Družina 
Bučevec že vrsto let živi v Ljubljani. Vendar pa Petra prav 
rada pride v Zagorje, saj ima tu stare starše. Tudi kartico 
PODARIM- DOBIM jc poslala iz Zagorja.

Srečna Petra jc simpatična deklica, rada sc smeji, obiskuje 
prvi razred osnovne šole, glasbeno šolo, poleg pa še verouk, 
ki ga ima, kol pravi, najraje. Hiše so veseli prav vsi, mamica, 
očka in seveda Petra, ker so tako rešili stanovanjsko stisko. 
Družina namreč živi v garsonjeri, ki meri vsega 30 m2. "Žre
banja nismo gledali," pripoveduje Petrin oče: "saj smo zaspali. 
Ob pol enajstih pa nas je zbudil telefon. Z ženo sva sc celo 
kregala, kdo se bo oglasil. Ko sem se oglasil, mi jc kolega 
čestital. Vprašal sem ga, kaj mi čestita, pa mi je razložil, da je 
hči zadela hišo. Sprva sem celo mislil, da jc njegova hči zadela 
hišo. Nato sem veselo novico povedal ženi in seveda Petri, ki 
je najprej vprašala, če bo sedaj lahko dobila psička." Petra pa 
se ne veseli samo psička, ampak tudi svoje sobice, kamor bo 
lahko povabila prijateljice.

Družina Bučevec že išče primeren prostor za hišo, nekje 
med Ljubljano in Škofjo Loko. Garsonjero, v kateri trenutno 
stanujejo, pa bodo prodali. Tako Petra upa, da bo lahko 
rojstni dan, ki ga ima julija, že praznovala v novi hiši. Povabila 
bo samo prijateljice, nič prijateljev, ker so fantje "blcsavi". 
Drugače pa je Petra prav dobrosrčna deklica, saj je celo 
spodaj podpisano povabila na rojstni dan. Sedaj ima rada 
svojo mamico in očita, vendar pa seje Petrin oče malo pošalil: 
"Čez dvajset let pa bo rekla, naj greva ven iz hiše, saj jc to 
vendar njena hiša."

leta mi je astrolog rekel, da moram igrati na srečo, saj lahko 
pričakujem večjo nagrado. Poslušal sem ga in izkazalo seje, 
da je imel prav," jc povedal Petrin oče in dodal, da bo tudi v 
prihodnje preizkušal srečo, vendar v manjšem obsegu. Toda 
kartic PODARIM-DOB1M niso kupili le zaradi lepih na
grad, ampak so z njimi želeli pomagati slovenski smučariji. V 
družini smuča samo Petra, ki ji jc od vseh smučarjev najbolj 
všeč Tomha.

Foto: Stane ILm.v

Mala Petra se v Zagorju veseli z očetom, staro mamo in 
starim očetom.

Petra, ki se sicer veseli svoje sobice, psička in morda tudi 
klavirja, pa je vendarle malce zaskrbljena zaradi selitve, saj v 
novem okolju ne bo nikogar poznala in ne bo imela prijatel
jic. Zanima jo, če bodo tudi spali v novi hiši in če bo mamica 
vesela. Tudi Petrini prijatelji sc veselijo z njo, le na tovarišico 
v šoli je Petra malce jezna, pa ne preveč. Kar ni ji hotela 
verjeti, da je Petra res zadela hišo.

Petrin oče je mnenja, da jc družina tudi drugače srečna. 
Nekaj preglavic jim je sicer povzročila prav Petra, ker se jc 
rodila nekoliko prezgodaj, s šestimi meseci in jc morala ostati 
prve tri mesece življenja v inkubatorju, medtem ko so starši 
trepetali za njeno življenje. Kljub temu je zrastla v prav 
luštno in zdravo deklico, ki ima očitno mnogo sreče. Tudi 
sama Petra pravi, ko bo velika, sc še ne ve, morda bo učitel
jica, to sc sedaj najraje igra. Ima pa še eno željo: rada bi imela 
sestrico, seveda le, če bo mamica rodila.

Suzana Sivka
Kartico jev Petrinem imenu napisal oče, kije poslal kar 15 

kartic, vendar pa na nagrado ni upal, saj sc mu je zdelo 
nemogoče, da bi izmed milijon kartic izžrebali prav njegovo. 
Izkazalo sc je, da je nemogoče mogoče. Sicer pa Petrin oče 
rad sodeluje v igrah na srečo. Igra loto, 3x3. športno na
poved,... Babica sc jc tudi že jezila nanj, ker jc po njenem 
mnenju porabil preveč denarja za hazarderstvo. Toda ob tako 
lepi nagradi se je tudi njena jeza polegla. "Res sem letos 
pogosteje sodeloval v igrah na srečo kot običajno. V začetku
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MESTO 
NA OTOKU 
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Nagradna križanka
Rešitev nagradne križanke 

pošljite do 21. -t. 1W2 na naslov: 
UREDNIŠTVO ZASAVCA. 
Cesta zmage 33. (>1410 Zagorje ob 
Savi s pripisom "Nagradna 
križanka". Upoštevali bomo le 
rešitve, ki bodo napisane na križanki 
Zasavca (lotokapij ne 
upoštevamo).
Nagrade za križanko 
7/92

1. Enodnevni izlet z Zelenim 
vlakom v Benetke med prvoma
jskimi prazniki: SLOVENIJA 
TURIST Ljubljana

2. Enodnevni izlet z Zelenim 
vlakom v Benetke med prvoma
jskimi prazniki: SLOVENIJA 
TURIST Ljubljana
3. Nagradni paket v vrednosti 

2.0(1(1.00 SL I : Forum d.o.o.
4. Nagradni paket v vrednosti 

1.500.00 Sl. T: Forum d.o.o.
5. Videokaseta Koktajli: 1:111(0 

TOP d.o.o.
IZŽREBANCI NA

GRADNI: KRIŽANKI-; 6/92
1. Nagradni paket: FORUM d.o.o. 

Urša IIR1BŠKK, Novi Log IV/b.
IIrastnik
2. Nagradni paket: FORUM d.o.o.

Huris KOVAČ. Sallaumme.s 10. 
11 bin Ije
3. 2 kg domačih piškotov: BRO

DAR d.o.o. Jordan ZORKO. O. 
zmage 45. Zagorje
4. Nagradni paket: I (>Rl IM d.o.o. 

Mvtml (FARAM 4M. 1 -'a ki nova (>.
Zagorje
5. Video kaseta-KOKTAJLI: F.U- 

ROTOP d.o.o. Milja Z.AKONŠrfk. 
Kidričeva 2. Zagorje
Vsem izžrebancem čestitamo. 
Nagrade lahko prevzamete v 
uredništvu časopisa ZASAVC. 

C. zmage 33. Zagorje oh Savi.

Rešitev nagradne 
križanke štev. 6/92
VODORAVNO:

I NKA. MAGDI . ŠPORT. 
OIIAKA. KOLESAR. BIK. BR. 
SAMARA. LOS. AN N11:. AI.IL. 
ENA. T1ECK. META. IZ. Al ŽIR. 
ATOM. TOMSK. AKE. PARA. 
ELITA. OM. I.ADINI. STALIN. 
POLICAJ. JOTA. ARA. FUZIJA. 
LA. SNI.D. KAMI JA. VTIS. 
'IONA, ATAMAN ROK. SA. 
OBRAČALNIK, s I F.KLARNA. 
Al.KOVA. POTROŠNIK, 
STENAR. ATENA. EKS. TOR
INO
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Mladim Zasavcem
Hrastniški pclošolci nc morejo 

pozabiti smučanja na Rogli, ro
kometaši privabljajo na tekme vse 
več navijačev, pomlad kliče po 
čiščenju okolice. O lem beremo v 
današnjem Mišmašu.

Največ materiala imajo dolski 
četrtošolci, ki so se cel leden ukvar
jali z ekologijo. Opazovali 
onesnaženost vode in zraka, zbirali 
podatke, risali protestne plakate, iz
vajali ankete,... Natančno so popi
sali tudi divja odlagališča v svoji 
okolici. Če bi to storili še drugi, la
hko zavzamemo Zasavca od pne do 
zadnje strani. V prilogi paše tiste, ki 
bodo vse to pospravili. Na prvi po
gled je zadeva brezupna, vendar se 
stvari počasi le izboljšujejo, pravi 
Nada Krajne, dolgoletna mentorica 
zelenih straž na dolski šoli.

V Kisovcu so lahko marca učenci
izbirali, kam za športni dan - 

smučati na Roglo, planinarili na 
Kal in Mrzlico ali si ogledati bližnjo 
okolico. Objavljamo prispevek 
učenke, ki seje odločila za hribe.

i
f7*#v -V---*-“*

Smučarski tečaj na Rogli
Lahko si mislite, kakšno je bilo naše 

veselje, ko so nam
sporočili, da bo letos smučarski tečaj za 
učence 5. razreda na Rogli. Tečaj je za 
nami in tuje nekaj lepih spominov nanj:

- Meni je bik) najbolj všeč na Mašin 
Žagi. Zanimivo je bilo na vlečnici, s 
katero sem se prvič peljala. Nina, 5.a

- Najbolj sem užival, ko sem odkril 
majhno skakalnico naprogi Uniorčck. 
En skok se mi je posrečil, pri drugem pa 
sem pristal v smrečju. Nikomur nisem 
tega povedal, saj bi se mi posmehovali. 
Marko, 5.a

- Učili smo se zavijali. Smejali smo sc 
drug drugemu, saj smo bili kot hlodi. 
Barbara, 5.a

- Z vlečnico smo se peljali do vrha 
smučišča. Postavili smo se v vrsto in 
čakali na učiteljeva navodila. Prvi dan 
smo se učili paralelno smučanje. V 
drugih dneh pa smo se učili hitro viju
ganje, vozili smo piramido in v dvojicah. 
Iva, 5.1)

- Z Janezom sva se peljala po gozdu. 
Naenkrat je Janez, izg- inil. Nikjer ga 
nisem videl. Smučal sem se naprej in 
pripeljal na skakalnico. Poletel sem v 
zrak in pristal - na Janezu. Zdravko, 5.h

Branil sem
Igrali smo rokomet z Radečami. Bili 

smo štirje vratarji. Vsak je branil 15 
min. Končno sem prišel v gol. Zaprl sem 
oči in se skušal spomniti vseh stvari, ki 
mi jih je naročil Dare: "Stoj na prstih, 
stegni roke, pomikaj se za žogo..." 
Vsega se nisem mogel spomnili, ker se 
je napad radeških že začel. Obramba se 
je postavila na črto, jaz pa na mesto v 
gol. Čakal sem na strel. Ali bom ubranil 
ali ne? Stegnil sem roko in hranil. Podal 
sem žogo Dejanu, ki jo je čakal. V 
naslednjem nasprotnikovem napadu je 
naša obramba naredila prekršek. Sod
nik je določol sedemmetrovko. Tu sem 
si želel, saj hi rad dokazal, da nisem slab 
vratar. Sedemmetrovke nisem branil, a 
kasneje sem le dokazal, da sem boljši. 
Nastopil je polčas. Vsi so bili pre
senečeni, saj sem ubranil veliko strelov. 
Tudi Dare je rekel, da bi bil boljši, če bi 
redno treniral.

Peter Kladnik, 7.a - Dol

Izlet na Kal in Mrzlico
Nisem vajena zgodnjega bujenja. Ta 

dan pa me je slaba volja minila že na 
avtobusni postaji, ko sem se srečala s 
prijatelji. Z avtobusom smo se peljali na 
železniško postajo. Pot smo nadaljevali 
z. vlakom do Hrastnika. Tam nas je 
čakalo dolgo pešačenje do Kala. Pot je 
peljala navkreber in navzdol. Med potjo 
smo videli trop srn in poslušali ptičje 
petje. Na prosizrancm travniku smo se 
ustzavili in se okrepili z. malico. Dobre 
volje smo nadaljevali pol do Kala. Pred 
planinskim domom smo se zabavali z. 
igrami. Pot nas je vodila naprej na Mr
zlico. Huda vzpetina nas je močno ut
rudila. Pred planinskim domom smo se 
odžejali in odpočili. Mrzlica nudi čudo
vit razgled. Vršaci so bili zaviti v meglo. 
Ugibali smo, kje se skriva Triglav. Po 
dolgem počitku smo se odpravili v 
dolino. Prijetna utrujenost se me je lo
tila šele doma. Ob lepih spominih na 
čudovit izlet sem nanjo že pozabila.

Alja Pociecha, 
Kisovec

Postaja za merjenje 
onesnaženosti

Ogledali smo si jo v četrtek, 19. 
marca. Sloji v Hrastniku. To je majhna 
hišica, ki je opremljena z aparati za 
merjenje onesnaženosti ozračja. Delo 
opravlja računalnik, podatke pa odbira 
človek. Bile je zanimivo, vendar bi 
želela, da takšne postaje sploh ne hi 
rabili v našem kraju.

Urška Kreže, 4.1), Dol

Divja odlagališča
Izbrali smo jih le nekaj:

Dol - Pri kinodvorani ni koša za smeti, 
zalo vsi mečejo odpadke v luknjo ob 
stopnišču. Darko Brečko, 4.a
Marno - Ko se pelje od Marnega proti 
Breznem, vidiš tri neuporabne avtomo
bile. Matej Kirn, 4.a
Kovk - Odpadki ležijo na obeh straneh 
ceste, pa še globlje v gozdu. Tomaž 
Laznik, 4.a
Gore - V gozdu odlagajo razne dele 
avtomobilov in motorjev. Špela Ledi
nek, 4.a
Krnica - V potoku je polno vrečk, 
posode, starega železa in podobne 
krame. Vesna Šentjurc, 4.h

REŠITEV UGANKE
ni povzročila težav. Vsi vedo, da 

se za besedo nate rimajo copate. 
Nagrajenec Nejc Beravs, Španski 
borci 2, Trbovlje prejme nagrado - 
COPATE (Forum d.o.o.).

NALOGA
ki jo zastavljamo danes, bo malo 
drugačna. V poštev pri žrebanju 
nagrad pridete vsi, ki boste čim- 
prej predlog, kdo naj odstrani od
padke divjih odlagališč.
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VILMA V NAROČJU SANJ
Pred kratkim je bil mar

sikdo presenečen, ko je na 
radijskih valovih Radia 
Trbovlje in kasneje kot 
predlog na lestvici, ki jo 
pripravlja in vodi Dušan 
Uršič, slišal pesem z naslo
vom V naročju sanj. Pesem 
je sicer priredba Orbi- 
sonove skladbe BLUE 
BAYOU, zapela pa jo je 
doslej še neznana pevka 
Vilma Gunzek. Aranžma 
za to in drugo skladbo z 
naslovom ZA DVA je 
napisal priznani slovenski 
skladatelj zabavne glasbe 
Jože Privšek, besedila pa je 
prispevala Elza Budau.

Vilma stanuje z možem Borisom in hčerko Moniko v 
Trbovljah v Novem domu. Predstavila seje takole: "Rojena 
sem v Laškem pred 25 leti. Tam sem končala tudi osnovno 
in trgovsko šolo. Moja glasbena kariera sc je začela pri 
štirinajstih letih z nastopom na prireditvi Kar znaš - to

veljaš. Kasneje sem pela pri nekaj ansamblih, dokler me ni 
strokovna komisija izbrala za Jugoslovanski festival leta 
1985 v Maglaju. Po tistem sem spoznala nekega skopskega 
urednika, ki mi je skušal pomagati pri skladbi LANE 
MOJA. Avtor je bil Andrej Grabar iz Radeč. Žalostno je, 
da je posnetek skladbe izginil. Kmalu sem spoznala Ka
jetana Zupana, ta me je pripeljal do Jožeta Privška. Nje
govo priredbo pesmi V naročju sanj sem najprej zapela na 
dobrodelnem koncertu za paraplegike. Moža sem 
spoznala, ko je igral pri ansamblu POLET, kjer sem 
prepevala dve leti. Nato je iz tega nastal ansambel IDEJA, 
zdaj nastopava kot duet ORHIDEJA. Boris igra har
moniko in sintetizator, sama pa pojem. Končala sem nižjo 
glasbeno šolo, Boris pa srednjo .

Vilma Gunzek je povedala, da namerava posneti še 
pesem Perfect, morda pa še kakšno lastno skladbo.

Tako smo v Zasavju poleg skupin Veter, Play on, Orlek, 
Virgo inlaeta in Bela hiša ter pevcev, kot sta Wolf in Jež, 
dobili še prijeten ženski vokal - Vilmo Gunzek. Vrsto let je 
že minilo, odkar smo imeli na tem področju dve res dobri 
pevki (Marjeto Ramšak in Aljo Štojs), ki sta prehitro po
tonili. Upajmo, da se isto ne bo zgodilo z Vilmo.

Tekst in foto: Rudi Špan

v

Čudno naklučje
Andreja posluša radio. Petek je in še popoldan. Najprej z 

zanimanjem spremlja oddajo Mladinski val. Natanko že pozna vse 
sodelujoče, ki sc trudijo napraviti primerno vzdušje. Končno se z 
vsem pompom in "veličastnostjo" Mladinski val poslovi in odstopi 
prostor oddaji kluba Mesečina. Andreja je ravnokar pospravila 
svoj drugi sendvič z majonezo in si zaradi pretirane skoncentri
ranosti na poslušanje radia, pogrizla še pol nohtov.

Joj, kaj pa je zdaj to? Dva nova tipa sta zasedla prestol za 
mikrofonom. Veliko dela sta imela z nagradnimi vprašanji in

razdeljevanjem nagrad. V neki diskoteki, ki se slučajno imenuje 
Mesečina, je namreč gostoval ansambel Pop design. Oboževalke 
niso dale miru; klicale so, vpile, moledovale in upale, da morda Vili 
ali kdo drug iz oboževanega ansambla pride v studio, da bodo 
lahko vsaj - izolirani vsak na svoji strani žice - izmenjali par besed.

Tudi naša Andreja je gojila nesrečna upanja. Toda fantov ni bilo, 
tipa v studiu pa sta se vsa rdeča v obraz, trudila in vzpodbujala 
poslušalke, naj vendar ugotovijo, kdo da sta. Toda ob besedi Pop 
design postane pri nekaterih ves svet nepomemben, na glavo 
obrnjen oz. ga ni več. Tipa nato skleneta oddajo in s povešenim 
nosom odideta. Nagrada, ki je bila namenjena tistemu, ki bi ugo
tovil kdo sta. ni bila podeljena.

Naša Andreja ni bila zadovoljna, zato je raje odšla v Mesečino, 
kjer je svoje oboževane videla v živo. A zgodbe še ni konce. Andreji 
nekaj ni šlo v glavo. Zadevo je detektivsko raziskala. Poklicala je 
številko 22-050 in slučajno izvedela, da je bil eden izmed dveh 
tipov BOŽIDAR WOI.EAND-WOI.E in da se je z njim celo 
pogovarjala. Tako si je od samega razburjenja in jeze zaradi svoje 
nepazljivosti pogrizla še preostanek nohtov.

Klitju Božič
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HOROSKOP
Ol) 16.IV. 1)0 30.1V. 1992

OVKN «)(1 21.3. do 20.4.)
Notninja harmonija Vam zagotavlja hol j 
sproščen odnos do okolice, kar se še posebno 
pozna na ljubezenskem področju. 1’roti koncu 
obdobja pričakujte spremembo, predvsem pri 
obvladovanju okoliščin.
ItIK (od 21.4. do 21.5.)
V začetku obdobja čas ne bo ugoden za .spreje
manje kakršnihkoli odločitev, vendar bo kmalu 
vse začelo delali za Vas. Sreča - sinteza - sreča. 
DVOJČKA (od 22.5. do 21.6.)
Naveličali se boste nenehnega garanja ter se 
resnično spustili z vajeti. 1'azile. da Vas pre
velika strast ne zapelje na stranpoti.
RAK (od 22.6 do 22.7.)
Idejo, ki ste jo dobili, udejanile šele čez kakšen 
mesec ali dva. sa| sedaj ni ugoden trenutek.
Sicer pa je to obdobje ravnovesja in osebne le
pote. Proti koncu obdobja pričakujte Imančne 
spremembe.
l.KV (od 23.7. do 23.S.)
Neko dejstvo Vas bo postavilo na realna tla in 
se boste za nekaj časa zopet posvetili delu. ven
dar Vam bodo misli \se bolj uhajale k naravi.
Kaj hočete, sle pač sončen človek.
DKVICA (od 24.S. do 22.9.)
I.ahko pričakujete manjše nemire na ljubezen
skem področju a z zelo hitro kristalizacijo. Ne
dopustne si. da bi prišli v preveč vihrave vode in 
se umirite: prišli bodo ugodnejši dnevi.

I l.lI I NICA (od 23.9. do 23.1(1.)
V tem obdobju |e možna kardinalna spre 
mcniba na ljubezenskem področju. Slepa ener
gija. nakopičena v Vas. bo izbruhnila na piano 
in če se ne boste obvladali, pričakujte prepir, v 
katerem boste poraženec.
ŠKORPIJON (od 24.10. do 22.1 I.)
Zelo domiseln n.isiop preti publiko V .im od p im 
možnosti z.i resnejšo /vezo. Hodile vrnem, s.ij se 
n;i limmčnem področju bližnjo črni dnevi. N;i 
koncu obdobju morda obetaven preobrat.
STRKLKC (od 23.1 1. do 21.12.)
11god ni) obdobje za razne nematerialne stvari 

se počasi izteka in nastopa obdobje poslovnih 
odločitev in udejanjanja načrtov iz preteklosti. 
Pazite na koncentracijo, da Vam stvari ne /di
šijo i/ rok.
KOZOROG (od 22.12. do 20.1.)
Nastopa obdob|e ustvarjalnega mirovanja. 

Kljub temu Vam lastne ambicije ne bodo 
dopustile sanjarjenja, tako da se boste ust rezu«» 
pri [n a v ih za boljše dni.
VODNAR (od 21.1. do 18.2.)
Spretnost Vam bo pomagala, da bo v Vašo lušo 
(ali dušo) zopet zasijalo sonce / vso svojo enei 
gijo. Preverite svoj odnos do okolice: morebiti 
sle preveč posiljeni!
RIBI (od 19.2. do 20.3.)
Postav ljali boste argumente za in proti, kar naj 
bi Vam omogočilo la/jo odločitev zaradi nekega 
ljubezenskega pripetljaja. Intelektualno boste
zadržani in mirni. , .....Zoran Jurij lomsic

Lomilka v Mesečini
V klubu Mesečina je v pelek. tretjega 

aprila, občinstvu prepevala in ga zabavala 
prva zvezda slovenske pop scene 11člena Bla
gne. V klubu je bilo la petek ogromno 
moških, ki so jo prišli občudoval. Nekateri so 
se vanjo tako zagledali, da (udi plesali niso 
mogli več in so le stali in jo gledali, lomilko 
moških sre. I lelena je bila ta večer kljub sla
bemu počutju izredno razpoložena in v njeni 
družbi ni bilo nikomur dolgčas. Ko sva 
klepetali, mi je povedala, da st od vseh stvari 
v življenju najbolj želi nastopa na Kvroviziji. 
"('e bi še zmagala, bi bila toliko bolj vesela." 
je pripovedovala. Občinstvo je pohvalila in še 
se ho ustavila v Zasavju, saj ji pri nas ni bilo 
niti nagnani dolgčas.

Saša (irohljar

Vroča llclcna

Nihče ni pri lem pomislil na mlade. Kam 
bodo odšli, kako bodo preživeli vikend. k|e se 
bodo lahko zabavali... Mladi v Zasavju tako 
nimajo nobenega pravega zabavišča, kjer bi 
se lahko zabavali, razen kluba Mesečine, ki 
pa je /;t mnoge "nedostopen", saj avtobusi ne 
vozijo celo noč, veliko pa jih še nima šofer
skega izpila.

Saša (Irohljar

skoraj vseh maturantskih plesih, katere je 
vodil Bogdan Barovič. "Ž.urtrali" (gostje in 
ansambel, seveda) so do zgodnjih jutranjih 
ur.

Veseli Zasavci izdajajo novo kaseto. Na 
njej ho tudi priredba pesmi The grčal pre
len der skupine Uucen: naslov njihove pesmi 
je Dvoličnež.

Klub Mesečina bo 17. aprila zopet obiskal 
pevec Boris Novkovtč. Tudi tisti, ki pričaku
jete v naših krajih zopet Andreja Šifrerja ne 
boste razočarani. Spet ga boste lahko videli.

Oh četrtkih se lahko v Mesečini zabavale 
oh drugačni glasbi. Vrtijo rock, aller in ever- 
ttreene

K.It.

Hol, Hol, Hol
I -.den izmed najvažnejših dogodkov na za

bavnem področju te dni v Zasavju je 
vsekakor ta. da so zaprli diskoteko Supcr-I.i. 
Torej, diskoteka Supcr-I.i je do nadaljnega 
zaprla, mladi pa si boste morali poiskati 
drugačno obliko zabave.

J udi skupina l’op Design se je te dni veliko 
zadrževala v Zasavju, saj so Umije igrali na

Foto: R.Š
Nova zvezda Irena Vrčkovnik

K KUPON
u ZA VEDEŽEVALCA
P Ime in priimek:.....................
O Vprašanje:

N ......................................
Datum rojstva:.......................

7 Šifra:...................................

Naslov za oboževalce:
Helena Blagne 
Vevški! cesta lž 
(>I ODI) Ljubljana

Zaprli so Super Li
Mladim so \zeli še tisti del svobode, ki so 

ga imeli. Pred kratkim pa so zaprli diskoteko 
Super l.i No. 3, ki |c v Trbovljah, in kamor ]c 
oh petkih in sobotah zvečer zahajalo največ 
mladih. A žal jih m bilo dovolj, da bi lahko 
diskoteka še naprej delovala, saj je bil denarni 
dobiček od obiskovalcev premajhen. Stroški, 
ki pa jih je morala plačevati lastnica diskoteke 
Štefka l.tsjak, so bili veliko večji od dobička. 
In tako so zaprli diskoteko, najstnikom pa 
"ukradli" še listi del svobode, ki so ga imeli \ 
diskoteki, kjer so se lahko sprostili in pozabili 
na težave in probleme, ki sojih doživeli v teku 
ledna.
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Ne le preskromno tržišče za trženje kozmetike in koz
metičnih storitev, predvsem komunikacijske povezave in 
nekakšna provincialna ozkost sta kriva, da je tudi Zdenka 
Kahne, Trboveljčanka, ki je začela pred leti s kozmetičnim 
salonom in polobrtjo, danes pa je podjetnica z več saloni in 
parfumerijami, odšla drugam. K sreči je sedež in proizvodni 
del svojega podjetja (še vedno ima tudi obrt) pustila doma v 
Trbovljah. Da je prodorna, vedo vsi, ki jo poznajo. Da je 
sposobna, je dokazala sama.

Kako si začela?
Kot popoldanska obrtnica, ob kar težki in zahtevni 

kadrovski službi v Iskri, nato sem službo pustila in začela 
temeljito s kozmetiko. Pridružil se mi je mož, srečo sva 
poskusila v Ljubljani. Šlo je. Selila sva del prodaje in storitev 
v Kranjsko goro, tam uredila lepe prostore, zdaj pa sc širimo 
tudi v Ljubljani. Trenutno urejam parfumerijo v centru 
Ljubljane. Skrbi in dela je ogromno. Pa seveda veselja in 
uspehov tudi.

Kaj pa proizvodnja, izdelava preparatov?
Naši izdelki so preverjeni in testirani, razvili smo jih s 

pomočjo najsodobnejših spoznanj, poslovne in strokovne 
stike imam v Zahodni Evropi. Pri prodaji ne čutim padcu 
kupne moči. Razvijamo jih še naprej, vse na bazi naravnih 
substanc. Zato tudi ne manjkam povsod, kjer ne smem man
jkati. To je na vseh domačih sejmih, na velikem tovrstnem 
sejmu v Bologni v Italiji, odpravljam se na kongres koz
metikov v Pariz. Moje vodilo je: Tisti, ki se mi zaupajo v nego 
ali kupijo naše preparate, morajo biti zadovoljni. Glede ka
kovosti in glede cene. Tu sem rada zmerna.

Kako je z zaposlenimi - imaš ustrezen kader?
Zaposlujem strokovne ljudi, take, ki so vajeni skupinskega 

dela, take, ki imajo občutek za ljudi, prijazne, nasmejane, pa 
tudi vzdržljive. Zadovoljna sem. Se pa pripravljam na novo 
zaposlovanje, ker se širimo.

Kdo so ženske, ki obiskujejo salone za nego?
. Predvsem to niso le ženske, so tudi moški, fantje s .pro
blematično kožo, poslovneži, ki vedo, da morajo biti urejeni. 
Ženske pa vseh starosti, z različnimi problemi ali pa tiste, ki 
vsakokratno temeljito nego raje prepustijo strokovnim 
rokam. Ženske se vse bolj zavedajo, da nam je del videza 
narava poklonila, del pa si ga moramo izoblikovati z ure
jenostjo sami. Ne le obraz, pomemben je tudi tisti del nege, 
ki zadeva telo in tudi na tem področju sledimo evropskim 
merilom. V salonih imamo le aparature in pripomočke, ki so 
v "špici".

Kaj pa Zasavje, Trbovlje, še vidiš možnosti tudi doma?
Mogoče bi o tem rekla le to, da sem vsak dan razpeta med 

Ljubljano in Trbovljami, vmes pride še Kranjska gora in da 
zaenkrat na Zasavje ne mislim pozabiti.

Na kaj si še posebej ponosna?

Na vse, na salone in na izdelke. Gradimo na preizkušenih 
metodah in preparatih. Proizvodnja temelji na naravnih sub
stancah, brez konzervansov in sintetičnih primesi, na kombi
naciji morskih alg, mineralov in liposomov. Negativnih 
reakcij na uporabo zalo ni. Proizvodna paleta je široka, kom
biniramo jo s čaji, ki lepšajo in pomagajo pri hujšanju, lepšajo 
od znotraj. O vsaki novosti se vedno posvetujem s kolegi in 
kolegicami iz tujine. Obveščamo se, izmenjujemo izkušnje, 
najprej temeljito premislimo, nato uporabimo. Preizkušanja 
na tistih, ki se nam zaupajo, ne poznamo

Kolikšen obseg vsega dela \ Urini zavzema proizvodnja?
Več kot eno tretjino ustvarimo s tem, drugo pa so storitve. 

Paleta lc-lch pa je tudi precej široka. Na nego gledam kot na 
nekaj celovitega, od nog do glave, oziroma las.

Kako si za svoje delo sama usposobljena, saj si delala na 
povsem drugem področju in končala povsem drugačne šole?

Osnovni poklic je res povsem drugačen, končala sem višjo 
šolo za socialne delavce in opravila strokovni izpit. Za to, kar 
delam zdaj, sem znanje nabirala na več koncih. Najprej sem 
diplomirala na kozmetični šoli v Ljubljani. Ta mi ni dala 
toliko, kot sem potrebovala, zato sem opravila številne spe
cializacije, in sicer v Zagrebu, na Dunaju in v Parizu. Zdaj pa 
preko zvez v tujini strokovno spremljam vse, kar se na po
dročju kozmetike dogaja. Od moje prvotne izobrazbe mi je 
tudi ostalo nekaj, kar sem prenesla v ta posel in sicer to, da 
sem zelo dejavna na področju svetovanja. Svetujem na 
mnogih sejmih, preko medijev, neposredno v stiku z ljudnmi, 
svetujem tudi tam, kjer kratkoročnega poslovnega učinka ni. 
Tudi tako investiranje v klienta je naložba, ki prinese pluse 
obema, meni in tistemu, ki mi prisluhne.

Za svoje delo porabiš ogromno časa in energije, vedno se 
ti mudi.

Res je, veliko delam in sploh mi ni težko. Vse, česar se 
lotim, pa želim dobro opraviti, če se da, tudi s čim manj 
porabljenega časa. Le na cesti iz Ljubljane do Trbovelj, ali na 
poti v Kranjsko goro sem rada zmerna. Pri hitrosti namreč. 
Tu vem, da lahko samo izgubim.

Helena Kastelic
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SEJEM OBRTNIŠTVA, 
PODJETNIŠTVA, 

TRGOVINE
V Zasavcu smo se odločili. 

Pripravili bomo sejem. Sejem obrt
ništva, podjetništva in trgovine. Čas: 
od 15. maja do 22. maja v Delavskem 
domu v Trbovljah. Razstavljali in 
prodajali bodo obrtniki, podjetniki 
in trgovci iz vseh zasavskih krajev in 
širše okolice Zasavja. V času sejma 
bomo poskrbeli tudi za obiskovalce. 
Zaključek sejma: ples v soboto 23. 
maja v trboveljskem Delavskem 
domu.

Sejem bomo popestrili z 
različnimi dogodki. Že sedaj vas 
vabimo, da se dobimo. Obiskovalce 
sejma na sejem, morebiti razstav- 
ljalcc pa, da se nam oglasijo. Če jih 
prej ne bomo našli mi. Vsekakor se 
lahko oglasile na sedežu Zasavca v 
Zagorju, ali nas pokličete po tele
fonu.

Ne pozabile: če vas ni zraven, vas 
ni...

Zasavc

Ni ne plače ne 
pokojnine

Tudi v Steklarni, največjem 
hrastniškem kolektivu, se niso mogli 
izognili presežnim delavcem. Že lani so 
po posebnem programu, ki so ga spre
jeli v prvi polovici leta, sedemdesetim 
delavcem dokupili delovno dobo, da so 
se lahko predčasno upokojili. V zad
njem četrtletju, ko je dokončno raz
padel jugoslovanski trg in seje možnost 
za prodajo izdelkov še zmanjšala, se je 
problem odvečnih delavcev znova po
javil. Zato je podjetje z 38 delavci 
sklenilo pogodbe o predčasni upoko
jitvi z obvezo, da jim dokupi man
jkajoča leta. Tu se je zataknilo, saj je 
doslej Steklarna od potrebnih nekaj več 
kot 10 milijonov tolarjev za dokup let 
plačala le dobro polovico. 21 Steklar
skih delavcev (za 17 so prispevke že 
plačali) tako že nekaj mesecev čaka na 
prvo pokojnino. Kot poudarja vodja 
splošnega sektorja Franc Vidovič, 
Steklarna svojih obveznosti ni v celoti 
izpolnila zaradi izredno slabega likvid
nostnega položaja, saj ima skoraj nene

hno blokiran žiro račun. Kot velik iz
voznik - izvozi že skoraj 70 odstotkov 
porizvodnjc ali za 2 milijona DEM na 
mesec - pa so zaradi precenjenega to
larja še posebej prizadeti.

21 nekdanjih Stcklarninih delavcev, 
ki so ostali brez dela oziroma plač in 
tudi brez pokojnine, za tak položaj niso 
krivi in ni čudno, da*se čutijo ogoljufani. 
Franc Vidovič zagotavlja, da bo Stek
larna svoje obveznosti do njih izpolnila 
in da sklepi o upokojitvi veljajo. Če 
zaradi finančnega položaje vseh pot
rebnih prispevkov SPlZ-u ne bodo mo
gli plačati v kratkem času, bodo 
delavce, ki še ne bodo prejeli pokojn
ine, povabili, da pridejo pogodbeno de
lat v tovarno. Tako naj bi jim z 
zaslužkom za pogodbeno delo poma
gali prebrodili finančno stisko v času, 
ko bodo čakali na pokojnino.

Manca Ocvirk

Zasavsko gospodarstvo 
v številkah

Kol drugod po Sloveniji, tudi v 
Zasavju narašča število novih podjetij. 
Na začetku letošnjega januarja smo 
imeli že 221 podjetij; največ, 110, v Tr
bovljah, v Hrastniku 42 in Zagorju 69. 
Največje manjših podjetij (183). Večjih 
je le 7, ta pa zaposlujejo nekaj nad 7.600 
ljudi.

Zdaj prevladujejo zasebna podjetja; 
imamo jih najmanj 120, sledijo podjetja 
v družbeni lasti in nato mešana pod
jetja. Zadružnega imamo le enega. Vse 
bolj se povečuje število podjetij z 
mešano lastnino, in kot je videti, jih 
bomo dobili kmalu še več. Še zmeraj 
dosegajo največ prihodkov družbena 
podjetja; zasebna sicer povečujejo svoj 
delež v prihodkih, vseeno pa so še dokaj 
skromni. Zanimiv porast je ugotovljen 
v mešanih podjetjih. V trboveljski 
občini so ta podjetja lani ustvarila 
15,1% vseh prihodkov, zasebna pa le 
6,8%.

Toda v zagorski občini so zasebniki 
dosegli kar 14,5% vseh prihodkov, kar 
je izrazit porast v primerjavi z letom 
prej. Število zaposlenih v tem sektorju 
lastniniva pa je še vedno skromno, le 
2,6% vseh zaposlenih v tej zasavski 
občini. Očitno je, da bomo letos 
dočakali nadaljnje povečanje števila 
zasebnih in mešanih podjetij. M v

Carinarnica v Zasavju?
Prejšnji mesec je bil na Območni 

enoti Gospodarske zbornice v Trbovl
jah delovni sestanek z vodstvom Cari
narnice Celje o pospešitvi carinskih 
postopkov. Z mejo z Republiko 
Hrvaško se pri carinjenju uvoznega in 
izvoznega blaga pojavljajo vse večji zas
toji. Udeležencem so konkretno pred
stavili težave okrog carinjenja. 
Marsikomu je še vedno precej neznana 
tudi zakonodaja na področju carin
jenja, pojavljajo se problemi okrog ad
ministrativnih postopkov, navzočim so 
bile predstavljene tudi razne poenosta
vitve, ki so možne, pa jih firme ne 
poznajo.

Še največ problemov se pojavlja na 
novonastalih mejah Republike 
Slovenije s Hrvaško, kjer so čakalne 
dobe včasih pretirano dolge. Pobuda 
podjetij na tem sestanku je bila, da se 
odpre carinska izpostava v Zasavju. 
Tako Gospodarska zbornica skupaj z 
izvršnimi sveti iz Zasavja pospešeno 
išče dogovor s Carinarnico. Že v teh 
dneh pa naj bi se več vedelo o rezultatih 
teh dogovorov.

B. M.

Zasavski izvoz lani: 
40 milijonov dolarjev

Počasi se naše območje uvršča na 
področju izvoza med pomembnejša re
gionalna gospodarstva, ki se skušajo hi
treje uveljaviti s prodajo svojih 
izdelkov na tujih trgih. Če bomo letos s 
to prodajo iztržili zunaj še najmanj 5 do 
10 milijonov dolarjev več, bi že lahko 
rekli, da smo dokaj izvozno naravnani.

V lanskih izvoznih rezultatih omen
jamo kot zanimivost še to, da so se 
zagorski kolektivi po izvozni vrednosti 
zelo približali trboveljskim podjetjem. 
Ta so prodala na tuje za 12,449 milijo
nov dolarjev, zagorski pa samo 194.000 
dolarjev manj. Hrastniško gospodar
stvo je prodalo na tuje za 15 milijonov
690.000 dolarjev izdelkov. Lani sta 
zagorsko in hrastniško gospodarstvo 
znatno več prodalo v tujino kot sta tam 
kupili. Deloma to velja tudi za trbovel
jske organizacije.

M. V.
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Konkurenčne cene, bogata 
izbira in prijazna postrežba 

v samopostrežni

trgovini z mešanim blagom

PIPi

Peter KOLANDER
61420 Trbovlje, Šuštarjeva 42 

tel.: (0601) 24 350

ODPRTO:
NON-STOP od 7.00 do 19-00

ob nedeljah in praznikih 
od 8.00 do 12.00

FINALDEKOR HRASTNIK , -
Podjetje za izvajanje obrtnih del

: 61430 HRASTNIK. C. 3. julija 15 
telefon: 0601 41 053 ::

adaptacije - novogradnje
- PARKFTARSKA DELA VSEH VRST
- OBLAGANJE TAL IN STEN Z LESNIMI, 

TEKSTILNIMI, PVC MATERIALI; PLUTO, 
GUMO, LINOLEJEM ...

- VARJENJE PVC MATERIALOV
- IZVAJANIE KISLINOODPORNIH IN 
ANTISTATIČNIH PODOV

- TAPICIRANJE VRAT, POHIŠTVA IN DRUGA 
DEKORATERSKA DELA

- PO POSVETU Z VAMI, VAM VSA DELA 
OPRAVIMO Z VAŠIM ALI NAŠIM MATERIALOM. 
LAHKO GA TUDI UVOZIMO. DOSTAVIMO ATESTE. 
SVETUJEMO.

-Z DOLGOLETNO PRAKSO IN SOLIDNO 
KVALITETO NAM NI TEŽKO DATI 
DVELETNO JAMSTVO.

- DRŽIMO §E DOGOVORA IN ROKA. IZBERITE NAS, 
IN PREPRIČALI SE BOSTE.

EUROTRADE
TEHNIČNA TRGOVINA 

&
POSREDNIŠTVO

Prešernova 37, 61410 Zagorje, tel.: 61 575

VAM NUDI:
* veliko izbiro TV sprejemnikov
* videoplajeije
* videorekordeije
* glasbene stolpe
* HI-FI komponente 

PIONNER, TECHNICS, DENON
* avtoradije, satelitske antene
* vse vrste telefonov
* video, audio kasete
* male gospodinjske aparate

ob sobotah od 9.00 do 13.00

d. o. oKzs

NUDIMO VSE VRSTE 
ALKOHOLNIH IN 

BREZALKOHOLNIH PIJAČ
v

lijijill
DELOVNI ČAS:

S. 00 - 12.00 in od 14.00- 18.00 
tel.: (0601) 61-256

MA GROS d. o. o. 
SELO J

61410 Zagorje ob Savi

I

............... ..... ...
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Hranilnica v Zasavju
Pred letom dni v Ljubljani ustanov

ljena Delavska hranilnica je v Trbovljah 
v prostorih Območnega sveta ZSS od
prla svojo prvo področno agencijo. Gre 
za denarno ustanovo, ki želi biti tudi 
zametek iz zgodovine znanih bra
tovskih skladnic, blažilec socialnih in 
materialnih stisk delavcev. Ob hra- 
nilništvu in posojilništvu sc ukvarjajo 
še s komisijskimi posli. Skupaj s sindi
kati želijo brezplačno deljenje denarja 
blagajn vzajemne solidarnosti zamen
jati z. normalnim denarnim poslovan
jem. Bolj oddaljena pa so razmišljanja 
o sistemu zavarovanja za primer brez
poselnosti in o prostovoljncmpokojn- 
inskem zavarovanju.

k.R.

Manj naredili
Predvidevanja, da bomo že v začetku 

leta ustavili zmanjševanje proizvodnje, 
ostajajo neuresničena. Gospodarstvo 
našega območja je po nepopolnih po
datkih naredilo v prvem tromesečju 
kakih 5 do 6 odstotkov manj, kot lani v 
istem času. V hrastniški občini, kjer že 
imajo natančnejše podatke, je bil obseg 
poslovanja za 7,1 odstotka manjši. Pro
daja na sosednje trge nekdanje Jugo
slavije ostaja blago za blago, pa še ta 
poteka po toliko ovinkih in stranpoteh, 
da seje že v marsikaterem podjetju ote
pajo, ker jim ne prinaša kaj dosti pro
fila. Edino, kar je bolj spodbudno, je

prodaja na tuja tržišča. Ampak tudi ta 
postaja zaradi precenjenega tolarja 
problematična. Druga velika tegoba 
gospodarstva pa je trenutno čedalje 
hujše pomanjkanje razpoložljivega de
narja.

M. V.

Posmrtnina 25 tisoč 
tolarjev

Konce marca je bila letna skuščina 
Sklada solidarnostne posmrtninske 
samopomoči Trbovlje. Sprejeli so 
poročilo in zaključni račun za leto 1991. 
Od 1. aprila dalje sklad izplačuje pos
mrtnino za umrle člane Sklada po 25 
tisoč tolarjev (doslej 20 tisoč). Sklenili 
so tudi, da omogočijo včlanitev in 
plačilo članarine vsem delavcem in 
upokojencem, ki lega niso storili do 31. 
marca. Ta, letos izjemoma, možnost 
velja do 15. maja. Novi člani bodo 
plačali članarino v višini 500 tolarjev 
(doslej 400 tolarjev).

T.L.

Evropska hiša v 
Trbovljah

Tudi Trbovlje naj bi dobile evropsko 
hišo. Iniciativno skupino vodi Božo 
Marot. Hiša je nadstrankarsko in nad- 
konfcsionalno združenje fizičnih oseb, 
društvo je izobraževalna in informacij
ska institucija. Program trboveljske 
hiše bo namenjen različnim slojem 
ljudi. Največji poudarek bodo namenili 
izobraževanju za Evropo. Sem seveda

štejejo tudi konference, razgovori, 
seminarji, razstave, ekskurzije in druge 
prireditve. Skozi hišo naj bi tudi Ev
ropa spoznala Slovenijo in Zasavje. 
Prva naloga pa je Delavski dom Tr
bovlje v Evropsko hišo Trbovlje v pr
vovrstno kulturno in izobraževalno 
institucijo.

M.P.

Podjetniški klub
V Hrastniku prav na dan izida 

Zasavca pripravlja Modulus pod
jetniški klub na temo Kako živeti in 
preživeti. Vabljeni so zasavski gospo
darstveniki, politiki in podjetniki. 
Uvodni referat bo imel dr. Jože Men 
einger. Delniška družba Modulus po 
besedah direktorja Leonarda Pcklarja 
"želi vnesti v zaspano dolino prepih in 
dokazati, da je Zasavje kljub vsemu 
polno idej, znanja, življenja in hotenja 
po nečem boljšem."

M.P,

Stanovalci so jezni
Malo pred zaključkom redakcije 

nam je prišlo v roko pismo stanovalcev 
stanovanjskega bloka Log 28E v Hrast
niku. V njem zahtevajo, da na njihovem 
dvorišču takoj ustavijo gradnjo, s 
katero nameravajo razširiti zasebno tr
govino. Stanovalec, ki imajo že tako 
malo dvoriščne površine, o gradnji 
nihče ni ničesar vprašal. O zadevi bomo 
več pisali v prihodnji številki.

M.P.

Zbirajmo denar za namenski 
nakup igrač

Nobena novica ni, da domala vse družbene dejavnosti na 
sončni strani Alp tolčejo bedo in improvizirajo, kot kdo ve 
in zna. Tudi v Zagorju ni veliko drugače. V vrtcih jim 
zmanjkuje že za osnovne reči. Kdaj so za večje denarje 
kupili igrače, se skoraj ne spomnijo. Nam gre prav za 
otroke, ki jih kljub hudi krizi ne smemo prikrajšati za 
igrače, če moramo že odrasli škriariti na vseh koncih.

V podjetju Vigred smo skupaj z Zasavcem, Radiom Tr
bovlje, vrtci in Delavskim domom iz Zagorja staknili glave 
in sklenili, da bomo otrokom in staršem organizirali kul
turni dogodek. V zagorskem delavskem domu bo 22. aprila 
nastopil imeniten lutkar Cveto Sever iz Kranja, otroci pa

bodo plesali in peli. Izkupiček prireditve bo namenjen za 
nakup dobrih igrač v zagorskih vrtcih. V teh dneh zastop
niki že zbirajo denarje po zagorskih podjetjih, trgovinah, 
akcijo opisujejo , bančnikom, občinskim možem in drugim 
pravnim osebam, ki so pripravljeni nameniti kaj denarja za 
takšno akcijo. Mi po tej poti trkamo na vašo zavest in 
denarnice. Nihče sc v teh časih ne koplje v denarju, toda 
vsem skupaj bo akcija, to smo prepričani, uspela.

Za prireditev smo odprli začasni žiro račun (številka 
52720- 601-12781), na katerega se že steka denar. Vam, 
dragi bralci, smo pripravili že natiskane položnice, na 
katere vpišite le znesek, ki ga želite darovati za to humani
tarno akcijo. Položnice najdete v ekspoziturah bank in pošt 
v zagorski občini.

V imenu org. odbora prireditve: 
ltoža llerek
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I------------------------------------------------------------------------------1
! MALI OGLASI še naprej zastonj.
I Mali oglasi v Zasavcu bodo še naprej zastonj. Izpolniti morate le | 
J priloženo naročilnico in jo poslati do 21. 4. 1992 na naslov J 
I Uredništva Zasavca, Cesta zmage 33, 61410 Zagorje oh Savi. | 
J Opozorimo naj, da bomo objavili le male oglase, kjer bo dopisan 1 
I ločen naslov pošiljatelja, saj lahko sicer pride do nepotrebnih j 
J zlorab in morebitnih nevšečnosti. Prosimo, da ne pišete več kol 20 I 
I besed. Pa še to: reklame in nekatera povabila, ki so obvestila, med j 
I malimi oglasi ne bomo objavljali. Omrežne skupine 0601 ne I 
I pišemo posebej, skupino omenjamo posebej le takrat, ko je j 
I ponudnik iz druge omrežne skupine.

ZAPOSLITEV
O AVTOMEHANIK, voznik 

B,C,E kategorije išče 
kakršnokoli delo Alen 
POVŠE, Trg svobode 10, Tr
bovlje

O V ZAGORJU vzamem v var
stvo majhnega otroka. Tel.: 
61-096

O INŠTRUIRAM francoščino in 
angleščino. Tel.: 41-299

O DELO na domu. Sem 
pripravljen sofinancirati. Max 
KRANER, Cesta 9. avgusta 
87, Zagorje.

O SEM upravni tehnik, iščem 
možnost opravljanja 
pripravništva. Tel.: 63-162 
(popoldan)

GRADBENA PARCELA
O PRODAM parcelo za vikend 

cca 800 m2, do parcele cesta, 
voda in elektrika, parcela na 
sončni legi in 3 km od glavne 
ceste. Stanislav TORI, 
Zgornje Izlake 19, Izlake.

O PRI Trojanah prodam grad
beno parcelo za vikend 450 
m2.Tel.: 24- 593

O PRODAM zazidljivo parcelo 
v Šemniku pod Marelo - 1500 
m2.Tel.: 73-573 (stanovanje 
Butja) Metka Vetršek.

O PRODAM stanovanjsko 
hišo v Hotiču, 56 m2, dvo- 
lastniška hiša. Tel.: 62-059

AVTOMOBILIZEM
O UGODNO prodam VW 1200, 

letnik 1976, registriran do

4/93, prvi lastnik, garažiran, 
obnovljen. Tel.: 24-529 

O PRODAM Lado -1600, letnik 
1980, reg. do 28. 3. 1993, 
prevoženih 71000 km, 
garažiran. Jože TORI, 
Zgornje Izlake 19. Izlake 

O PRODAM Z -101, letnik 1978 
za 350 DEM. Tel.: 22-922 int. 
367

O PRODAM Z - 850, letnik 
1983, prva reg. 1984. leta. 
registriran do 1993, cena 
1.100 DEM. Tel.: 24-969 

O PRODAM Jugo 55 Koral, let
nik 1990. Tel.: 23-000 

O 126 P GL, rdeče-rjave barve, 
letnik 89/8, prevoženih 25000 
km. Tel.: 20-600 

O PRODAM Zastavo 101 GT, 
letnik 1985 po delih. Edi 
RENKO, Cesta zmage 15, 
Zagorje. Tel.: 61-031 (do
poldan).

O PRODAM Renault 5, diesel, 
star sedem mesecev, kovin
ske barve, prevoženih 3500 
km. Inf.: Jaklič, c. Tončke Čeč 
75, Trbovlje

MOTORJI
O PRODAM vilice (prednje) in 

blatnik od BT 50. Prodam tudi 
šport balanco. Tel.: 63-147 

O VESPO PX 200 E, letnik 
1987, rdeče barve, 
prevoženih 9300 km, registri
rano, z vso dodatno opremo 
prodam. Cena 2000 DEM. 
Tel.: 41-933

O ODLIČNO ohranjen ATX 50 
C prodam za 2000 DEM. Tel.: 
71-158

GARAŽA
O PRODAM večjo garažo v 

Farčnikovi koloniji. Tel.: 61- 
663

O PRODAM vrstno zidano 
garažo v Trbovljah. Tel.: 24- 
428

AVTO PRIKOLICA
O NOVO prikolico za osebni 

avto, z dvojnim vzmetenjem 
prodam. Tel.: 62-328

O PRODAM prikolico ADRIA 
450 zimsko - letno z lesenim 
predprostorom v Čatežu. 
Tel.: 23-622

ŠIVALNI STROJI
O PRODAM malo rabljen 

šivalni stroj Bagat Višnja - 
ugodno. Tel.: 73-884 (ves 
dan)

O PLETILNI stroj enoredni - 
Brother s krojilcem prodam. 
Tel.: 21-566

O PRODAM šivalni stroj Bagat 
v omarici. Tel.: 20-907

O PRODAM šivalni stroj v om
arici in prenosni pisalni stroj 
Fani MASTNAK, Polje 1, 
Zagorje.

VIDEO, AKUSTIKA, 
GLASBILA

O PRODAM glasbeni center 
Gorenje HI-FI in zadnjo steno 
s spojlerjem za Škodo 120 LS. 
Tel.: 61-607

O PRODAM glasbena stolpa in 
likalnike. Vse ugodno. Alen 
NOVAK, Trg svobode 33/a, 
Trbovlje

O PRODAM skoraj nov video
rekorder za 500 DEM. Naslov 
na uredništvu časopisa 
Zasavc.

O PRODAM glasbeni stolp 
"Nesco" S CD - JEM za 450 
DEM Tel.: 62- 339 

PRODAM J.V.C. CD player - 
malo igran za 400 DEM, kom
plet stolp Hitachi za 800 DEM. 
Tel 41-102 (po 20. uri) 

ZVOČNE OMARICE (Boxe) 
50 - 70 watov prodam, cena 
po dogovoru. Tel.: 73-884 
(ves dan)

O ele pritlikave pudle, odličnih 
staršev z rodovnikom. Ivan 
BOČKO, Opekarna 17, Tr
bovlje

O IŠČEM dobrega gospodarja 
črnemu psičku nizke rasti, 
star 10 mesecev. Tel.: 21-756

KNJIGE
O PRODAM knjige zelo po

ceni, pišite za spisek. Miljana 
UMEK, Polje 27, Zagorje

POHIŠTVO
O RAZTEGLJIVO sedežno gar

nituro ugodno prodam. Tel.:
23- 854

O PRODAM okroglo mizo in 4 
stole bele barve. Tel.: 42-081

RAZNO
O PRODAM njivo - 1600 m2 v 

Šemniku. Tel.: 71-528 
O PRODAM otroški voziček 

■ROKY", okroglo stajico in 
dolgo belo obleko za prvoob- 
hajilo. Tel.: 25-947 

O UGODNO prodam novo še 
nerabljeno okroglo otroško 
stajico. Tel.: 61 -711 

O PRODAM motorno žago 
Tanaka v garanciji za 450 
DEM. Avtomatik A 3, letnik 
1988 za 300 DEM. Roman 
STOPINŠEK, Ul. prvoborcev 
12, Hrastnik

O PRODAM kotni brusilnik 
ISKRA 2000 W 8500/min. Tel.: 
42-208

O PRODAM večje količine 
destilirane vode. 50 % 
ceneje. Tel.: 71 - 622 

O DESKO za rolko (novo) 
Povel peralta in 20 m2 talne 
plute ugodno prodam. Tel .
24- 682

O PRODAM rabljene kovinske 
sode za korilno olje in udarno 
kladivo Makita v okvari. Tel : 
73-592

O PRODAM jadralno padalo X 
3, cena 1.200 DEM. Tel.: 73- 
795

O PRODAM za polovično ceno 
uro za dvotarifni električni 
števec. Tel.: 21-756 

O SATELITSKO anteno novo 
zapakirano, 54 kanalov, ste
reo, premera 70 z daljinskim 
upravljanjem, cena 630 DEM. 
Tel.: 41-933.

O SMREKOV opaž neposušen 
z dostavo, cena 250 SLT/m2. 
Tel.: 063- 760-686 

O PRODAM pasjo hišico novo 
- izolirano za srednje velikega 
psa. Cena 2.000 SLT. Marija 
SIMONČIČ, Kešetovo 3. Tr
bovlje

O PRODAM pokrov za Vugo, 
pripravo za vrtanje lukenj za 
TIPELJNE, prednjo traktor
sko gumo 5,50 - 16 prodam. 
Strešno opeko Novi Bečej M 
333 Tip 3, kupim.

O PRODAM desko Mono Ski 
za 11.600.00 SLT. Matjaž 
DROLC, Rove 23, Zagorje 

O PRODAM otroško posteljico. 
Cena po dogovoru. Tel.: 71- 
222.

O PRODAM plinsko peč in jek
lenko za plin. Cena po dogo
voru. Tel.: 71 -853
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KINO PROGRAM
HRASTNIK - Delavski dom

18.4. -20.4. Smrtne misli (am. akci
jski), sob in ned 17.00, pon 19.00

18.4. -19.4. Seksualna dilema (am. 
trda erotika) sob in ned 19.00

22.4. -23.4. Delta force 2. del (am. ak
cijski) sre 17.00 in 19.00, čet 19.00

25.4. -27.4. Fantje iz soseščine (am. 
komedija) sob 17.00, ned in pon 19.00

25.4. -26.4. Planina meseca (am. 
drama) sob 19.00, ned 17.00

29.4. -30.4. Smrtna obsodba (am. ak
cija) sre 17.00 in 19.00, čel 19.00
DOL PRI HRASTNIKU -Kulturni 
dom

18.4. ob 19.00 Fantastični bratje 
Baker (am. akcijski)

25.4. ob 19.00 Delta force 2. del (am. 
akcija)

TRBOVLJE - Delavski dom
17.4. -20.4. Vrnitev v plavo laguno 

(am. uspešnica) pet, sob in ned 17.00 in 
19.00, pon 17.00

21.4. -23.4. Kaj bomo z Bobom? (am. 
komedija) tor 17.00 in 19.00, sre in čet
17.00

24.4. -27.4. VVaršavski (am. krimi
nalka) pel in pon J 7.00, sob in ned
17.00 in 19.00

28.4. -30.4. Fantje iz soseščine (am. 
krint. drama) tor, src in čet 17.00 in
19.00

ZAGORJE - Delavski dom
16.4. -19.4. Policijska akademija 6. del 

(am. komedija) čet, pet, sob in ned
18.00

16.4. -17.4. Ruleta strasti ( nemška 
trda erotika) čet in pel 20.00

18.4. -21.4. Jezus iz Nazareta 2. del
(am. zgodovinski) sob in ned 20,00, pon 
in tor 19.00

22.4. -26.4. Srečanje z venem (ant. 
drama) sre 19.00, čet in ned 20.00

25.4. -27.4. Crkni Fred (am. komedija) 
sob, ned 18.00, pon 20.00

25.4. -28.4. Kaj bomo z Bobom? (am. 
komedija) sob 20.00, pon 18.00, tor
19.00

29.4. ob 19.00 Barfly (am. drama)

GLEDALIŠČE
Trbovlje: 21.4. ob 19.30 bo na odru 

Delavskega doma nastopilo Mladinsko 
gledališče Svobode 2 Trbovlje (gled. 
abonma) s komedijo Vzoren soprog.
PROSLAVA

Trbovlje: 24.4. zvečer proslava v DD 
v počastitev praznika Dan boja proti 
okupatorju. Pripravlja jo OO ZZB 
NOV Trbovlje.

KONCERTI
Zagorje: 25.4. v Delavskem domu 

Spomladanski (letni) koncert zagorske 
glasbene šole. Praznovanje dneva 
upora.

Hrastnik: 24.4. zvečer slavnostni 
koncert Godbe na pihala pod vodstvom 
Vanje Tomca v Delavskem domu. Tudi 
proslava dneva upora.

Kisovec: 26.4. v domu Svobode kon
cert Loškega glasa ob 65 - letnici

PLESNA PREDSTAVA
Hrastnik: 17.4. ob 18.00 uri v De

lavskem domu 6. plesna revija 
zasavskih glasbenih šol

RAZSTAVE
Trbovlje: razstava del slikarja Vin

cenca Hlcbša iz Tržiča je odprla v 
galeriji Delavskega doma do 28.4.

Hrastnik: razstava del Antona Rep
nika z Mute v hrastniški knjižnici 

Čemšenik: od 12.4. v osnovni šoli 
razstava akvarelov Smiljana Rozmana 
in Janeza Kranjca
ŽUR
18.4. ob 20.30 uri veliki koncertni žur v 
Domu svobode 11 z nastopom rock sk
upin Agent Ltd (Trbovlje), Stromrau- 
ber (Hrastnik) in Kmečka godba 
(Ljubljana)

Zagorje: 17.4. ob 17.00 uri v Lutkovni 
dvorani Delavskega doma barvanje 
pirhov. Vabljeni predvsem otroci.

Zagorje: 22.4. ob 17.00 uri dob
rodelna prireditev za otroke in odrasle. 
Nastopil bo lutkar Sever iz Kranja, 
otroci bodo plesali in peli.

Mesečina: 17.4. zvečer nastop pevca 
Borisa Novkoviča

Mesečina: vsak četrtek posebni večer 
z cvcrgrccni, rock in aller glasbi
URE PRAVLJIC

Hrastnik, Dol pri Hrastniku:
knjižnica pripravlja ure pravljic vsak

ponedeljek ob 17.00 v Steklarni in 
vsako sredo ob 17.00 na Dolu
ŠPORT
NOGOMET

Zagorje: 19.4. ob 16.30 uri Zagorje 
Elektroelcment - Steklar (SNL)

Hrastnik: 18.4. ob 16.30 uri Hrastnik 
- Papirničar (MNL)

ROKOMET
Trbovlje: 18.4. ob 19.00 uri Omnikom 

Rudar - Preddvor (Superliga), pred
tekma ob 17.30 Omnikom - Brežice 
(kadeti)

Hrastnik: 18.4. ob 19.00 uri Emcns 
Dol - Krško (SRL)

Radeče: 18.4. ob 19.00 Radeče B - 
Metlika (2. SRL), ob 17.30 Radeče - 
Dobova (mlad.)

Zagorje: 25.4. ob 19.00 Zaščita 
Zagorje - Sevnica, predtekma ob 17.30

Radeče: 25.4. ob 19.00 Radeče papir - 
Kamnik (SRL)

naša

BODOČNOST
Od 29. marca do 10. aprila seje 

v trboveljski bolnišnici rodilo 9 
deklic in prav toliko dečkov.

29. marec: Anica RAZPOTNIK - 
sin Rok (Zagorje); 30. marec: 
Snežana ŽULJ, hči Andreja (Ku
tine), Gordana BOSTIČ - BAJDA - 
hči Nika (Trbovlje), Gruda ME- 
MEDOVA - hči Admira (Zagorje); 
31. marec: Renata BUČAR - sin 
Alcn (Litija), Scnada HOD1Č - hči 
Edisa (Zagorje); 1. april: Darja 
MURN - sin Tadej (Zagorje); 2. 
april: Nataša PUŠNIK - hči Nina 
(Hrastnik), Nada GREŠAK - hči 
Bernarda (Hrastnik); 5. april San
dra MATKO - hči Ana (Hrastnik), 
Brigita PODGORNIK - sin Mihael 
(Celje); 6. april: Ema DEBEVEC - 
hči Sara (Zagorje), Frida TOFO- 
LIN1 - hči Špela (Zagorje); 7. april: 
Dušanka ROJŠEK - sin Luka (Li
tija); S. april: Urška KODRIČ - sin 
Matija (Trbovlje), Cvetka OBLAK 
- sin Alcn (Radeče); 9. april: Darja 
KREŽE - sin Nik (Zagorje); 10. 
upril: Es m a BAJRIČ - sin Damir 
(Trbovlje).

ISKRENE ČESTITKE
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Mladi glasbeniki v Celju
Tekmovanje poteka vsako leto v 

marcu, tokrat seje odvijalo od 23. do 28. 
marca. Letos so organizirali tek
movanje za klavir, godala in kitaro. Od 
prijavljenih tekmovalcev je bilo 176 pi
anistov, 81 godal in 68 kitar. Tek
movanje je bilo posvečeno 300. letnici 
rojstva Giuseppeja Tartinija.

Tudi mladi zasavski glasbeniki so se 
udeležili tekmovanja: iz Trbovelj pia
nisti Anja Čibej, Tanja Božiček, Vilo 
Logar, Uroš Grahek in Miha Kraus, iz 
Hrastnika pianista Saša Golob in 
Vesna Pigac in iz Zagorja violinist Kle
men Benko. Vsi tekmovalci so bili 
razdeljeni po starosti v 6 kategorij, naši 
glasbeniki so vsi tekmovali v prvi.

Vsak tekmovalec je vsako skladbo 
zaigral samo enkrat in je ni smel preki
niti. Če je tekmovalce prekoračil pred
pisano minulažo, ga je imela komisija 
pravico prekiniti. Komisija, ki je ocen
jevala tekmovalec, je štela pet članov za 
vsako disciplino, ki so tekmovalce 
ocenjevali s točkami od 50 do 100. 
Točkovanje je potekalo tajno. Uvr
stitev tekmovalca se je določila s 
seštevanjem točk na točkovnih listah in 
delitvijo seštevka s številom točkovanih 
list. Za uvrstitev oziroma nagrado je 
moral tekmovalec dobiti najmanj 90 
točk za 1. nagrado, 80 za drugo, 70 za 
tretjo in 60 točk za pohvalo.

Vito Logar je prejel tretjo nagrado 
za doseženih 75 točk, vsi drugi zasavski 
tekmovalci pa so prejeli pohvale.

Katarina Lavra novic

Zasavska glasbena 
revija

V petek, 10. aprila, je bila v De
lavskem domu Zagorje 18. instrumen
talna revija učencev zasavskih 
glasbenih šol. Pripravila jo je Glasbena 
šola Zagorje. Izvedbo revije so 
omogočili sponzorji.

Obiskovalec revije je pozdravila rav
nateljica Glasbene šole Zagorje Danica 
Kovač. Revijo je povezovala Karmen 
Cestnik. Nastopali so učenci glasbenih 
šol iz Trbovelj, Hrastnika, Radeč, Litije 
in Zagorja. Med 22 nastopajočimi smo 
lahko slišali solistične nastope, kvar
tete klarinetov, trobil in hlokllavi. 
Predstavili so se začetniki in tudi tisti, 
ki se inštrument učijo že deveto leto.

V uri in pol poslušanja glasbe mladih 
glasbenikov, so pokazali, kaj so sc 
naučili. Revija ni bila tekmovalna. Vsi 
ravnatelji glasbenih šol so ob zaključku 
prejeli spominska darila. Pohvala 
mladim, ki so nam spet pripravili pri
jeten večer. Enako ne velja za obi
skovalce, saj je bilo med njimi največ 
staršev nastopajočih, učencev Glas
bene šole Zagorje in učiteljev.

K. G.

Yamaha foundation - 
edina šola v Sloveniji

\ .i\ 11 Uchcv-kcga ilum.t /.iguije je hila Z. 
aprila uradna predstavi lov'šole YAM AI IA. ki 

deluje v okviru Glasbene šole Zagorje. Uvoz 

in nakup instrumentov (Synthesizer, elek

trični klavir in električne orgle), ureditev 

prostorov za pouk in šolanje učitelja je 

omogočil Klektroprom Izlake. Na malem 
koncertu, ki ga je vodil Milja Heuermann, so 

učenci zaigrali skladbe, ki so se jih naučili v 

treh mesecih.

Za zdaj sla v šoli organizirana dva oddelka 
(lh učencev), tečaj pa traja šest mesecev. V 

jeseni namerava šola poleg oddelka za otroke 

odpreti še oddelek za odrasle. Po končanem 

tečaju otroci ne bodo opravljali izpitov.

Sola YAM Al IA je neprofitna ustanova, ki 

se ukvarja z razvojem glase v skupini. Namen 

šole je predvsem ta. da si otrok pridobi 

ritmične dispozicije in zna potem zaigrati 
katerokoli skladbo. Najboljši pa se lahko kas

neje preusmerijo k igranju klavirja in pihal.

K.G., Foto: Tomo Brezovar

Nov dom pihalnega 
orkestra radeških 
papirničarjev

Zaradi gradnje HE Vrhovo je v 
Radečah kar nekaj objektov, ki sojih ali 
pa jih še bodo porušili. Med njimi je 
tudi star Godbeni dom, ki je več kot 50 
let služil vzgoji godbenikov. V njem je 
nastal dober orkester, ki po kvaliteti 
spada v prvo jakostno skupino sloven
skih godb. Gradnja novega doma, bolje 
obnova TVD Partizana, je stekla leta 
1988 potem, ko je bilo treba Partizana

ali porušiti ali obnoviti. Odločitev, da 
sc nameni Godbi, je bila pravilna.

Danes imajo godbeniki sodoben 
dom, ki ne bo služil le vadbi godbe. V 
njem bodo našli prostor še: pevski zbor 
Papirničar, marž.orctkc in ostala 
društvena dejavnost. Na otvoritvi, kije 
bila v začetku aprila, je v imenu pok
rovitelja in gospodarja doma 
(Radečapapir) govoril generalni direk
tor tovarne Janez Zahrastnik. V kul
turnem sporedu so sc predstavili 
godbeniki, maržoretna skupina, pevci, 
priznanje pa so podelili dolgoletnima 
prijateljema godbenikov in gospodar
jema nekdanjega godbenega doma in 
TVD Partizana Janku Lazniku in 
Francu Gospodaričin

Ob lej priložnosti so podelili tudi 
letošnje priznanje Ivana Pešča za 
dosežke na področju gledališke dejav
nosti občine Laško. Prejela jih je ama
terska skupina Pivovarne Laško, ki že 
vrsto let goji gledališko dejavnost in jo 
poznajo v celi laški občini. Lep kulturni 
večer so godbeniki zaključili z željo, da 
dom postane središče kulturne ustvar
jalnosti v radeški dolini.

Franci Kandunc

Na Dolu kultura živi
Kulturno dejavnost na Dolu pove 

/lije DPD Svoboda. Trenutno živijo tri 
sekcije: moški in ženski pevski zbor tei 
mladinska dramska sekcija. Že dalj 
časa visi v zraku vprašanje, kako bo z 
upravljanjem teh prostorov na Dolu. O 
tem in o letošnjih načrtih je Martin 
Mlinar, predsednik Svodode, dejal: 
"Dokler ni urejenega lastništva, ne 
bomo prevzeli upravljanja kinod
vorane. Tako smo se dogovorili na seji 
upravnega odbora. Ko ho sprejet zakon 
o denacionalizaciji in zadrugah, bomo 
le prostore sprejeli v upravljanje. Do 
takrat bodo še v rokah KRCa.

Sekcije imajo samostojne programe, 
ki vsebujejo sodelovanje na proslavah 
pa tudi samostojne prireditve. V 
letošnjem letu se želijo predstaviti še 
bolj kvalitetno. Trenutno se vse tri sek
cije pripravljajo na proslavo oh 27. 
aprilu, razmišljajo pa že o krajevnem 
prazniku.

Zelo radi bi spet aktivirali foto sek
cijo, ki je pred leti doživljala s svojim 
delom lepe uspehe. Seveda to zavisi 
tudi od občinskega proračuna, se pravi 
od razpoložljivega denarja".

F. M.
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HRASTNIK
Likovni svet otrok, tradicionalna 

razstava v Šoštanju, je bila odprta 4. 

aprila letos. Slavnosti so sc udeležili 

tudi Vesna Gorenc, Janja Križnik, Gor

dana Golež in Iztok Klančar z dolske 

ter Sašo Jesenšek s hraslniške šole. Nji

hove risbe so bile namreč izbrane za 

razstavo. Risbi Iztoka in Vesne so uv

rstili celo v svoj katalog. Mentor: Vid 

Herič, likovni pedagog.

Anton Repnik, slikar samouk, 

razstavlja te dni v hrast n iški knjižnici. 

Samorastniški ustvarjalec z Mute seje 

prvič predstavil slovenski publiki 1963. 

leta in od takrat izoblikoval svoj lastni 

slog. To bo mini razstava, obsežncjc se 

ho Hrastničanom predstavil v začetku 

maja.

Knjižnica vabi k uram pravljic za na
jmlajše, ki bodo vsak ponedeljek ob 17h 
v Steklarni in vsako sredo ob 17h na 
Dolu.

Šesta plesna revija zasavskih glasbe
nih šol ho 17. aprila ob IX. uri v De
lavskem domu v Hrastniku. Iniciativo 
je dala pred šestimi leti hrastniška glas
bena šola in od takrat potuje revija od 
Litije. Radeč. Zagorja, Trbovelj - letos 
spel do Hrastnika. Skupine se bodo 
pokazale \ izraznem, modernem in za
bavnem plesu. Pokrovitelj: Sijaj Hrast
nik

Revija društva glasbenih pedagogov 
iz Ljubljane, Zasavja in Notranjske bo 
letos 22. aprila na Vrhniki. Naši bodo 
nastopili s komorno skupino hlokflavt 
in s solistično klavirsko točko.

Gledališka skupina mladih z Dola. ki 
jih vodi maturantka Andreja Alt že 
celih pet let, pripravlja predstavo ja
ponskega avtorja Pojoča skrinjica.

Slavnostni koncert godbe na pihala 

pod vodstvom Vanje Tomca ho 24. 

aprila v Delavskem domu za praznik 
republike Slovenije. V novi preobleki 

se zdaj la praznik imenuje dan upoiu 

proti okupatorju. Pri godbenikih bodo 

izstopali solisti, predvsem Janez. Felc. 

gost iz. Zagorja. Organizator: predsed 

sivo skupščine občine Hrastnik.

I'auči Moljk

TRBOVLJE
Od 24. marca do 3. aprila je v galeriji 

v Delavskem domu razstavljal koroški 
slikar Leander Fužir iz. Črne na 
Koroškem. Razstavo je pripravila ZKO 
Trbovlje.

14. aprila so v isti galeriji odprli 
samostojno razstavo del slikarja Vin
cenca Hlchša iz Tržiča. V kulturnem 
programu je nastopil Mešani pevski 
zbor Slavček. Razstava bo odprla do 28. 
aprila vsak dan od 16. do 19. ure.

311. marca sta bili zadnji gledališki 
predstavi v osviru osnovnošolskega 
abonmaja. Na odru Delavskega doma 
sv je predstavilo Mladinsko gledališče 
Svobode II z. dramatiziranim delom Ot- 
frieda Preusslerja Mali povodni mož.

2. aprila zvečer sta nastopila v Domu 
upokojencev Franca Salamona v okviru 
dneva odprtih vrat Moški pevski zbor 
Zarja pod vodstvom Alberta Ivančiča in 
folklorna skupina Svobode Center. 
Oba ansambla sta se predstavila z 
narodnimi pesmimi in plesi. Na 
proslavi je sodeloval tudi ansambel 
Akvamarini. V domu so pripravili še 
razstavo ročnih del, izšel je tudi njihov 
časopis V jeseni življenja.

11. aprila ob 20. uri je v prostorih 
hotela Atomske Toplice v Podčetrtku, 
nastopil s celovečernim koncertom. 
Mešani pevski zbor Svobode II pod 
vodstvom prof. Helge Briner. Peli so 
narodne in umetne pesmi slovenskih in 
drugih skladateljev.

l ine I mm i ič

Zlato RutlolJ: Mi.tat m stoli BELECJA 
LOKI .4A./.4. Maketa Maribor 1080

V ponedeljek so v Smeltovi galeriji v 
Ljubljani odprli razstavo del Janeza 
Kneza. Trboveljčan sc tako predstavlja 
v eni najbolj prestižnih slovenskih 
galerij.

M.P.

ZAGORJE
Čemšeniški gledališčniki, ki jih 

pripravlja za oder Marjan Bokal, so s 
komedijo Jožeta Moškriča Raz
krinkana morala razveselili domače 
gledalce, gostovali pa so še v Šmartnem 
pri Litiji, v Taboru, Blagovici, Tro
janah, v načrtu imajo ponovitev doma 
in gostovanje v Preddvoru. Deljeno ve
selje je dvojno veselje.

Praznovanje 90-letniee obstoja pros
vetnega društva so v nedeljo v 
Čemšcniku okitili z razstavo akvarelov 
pisatelja Smiljana Rozmana in Janeza 
Kranjca. Otvoritvi v osnovni šoli je sle
dil nastop domačih folklornih plesalcev 
in gostov iz Trbovelj. Ni večje puščave, 
kot je življenje brez plesa.

Za prijetne kulturne dogodke po
gosto poskrbijo tudi v Domu na 
Izlakah. Pred kratkim so sami naštudi
rali spevoigro Kacjanov Janez, prislu
hnili so pevskemu zboru iz Vižmarij, 
stanovalcem pa so ponudili tudi ogled 
znamenitosti Vač in Bogenšperka. 
Mlad si, dokler si radoveden.

Kulturno društvo iz. Blagovice je gos
tovalo na Izlakah s komedijo Marjana 
Marinca Poročil se bom s svojo ženo. 
Ker Izlačane ne zanima pretirano, kako 
je, če si poročen s svojo ženo, dvorana 
ni bila zasedena do zadnjega kotička.

Pred Dnevom upora, 27. aprilom, bo 
v zagorskem Delavskem domu tradi
cionalni letni koncert zagorske glas
bene šole. Na prireditvi, ki bo 24. 4. 
/večer, bodo nastopili instrumentalni 
solisti, orkester in pevski zbor. O 
prazniku ho spregovoril govornik, 
maše pa letos ne bo.

Moški pevski zbor Loški glas bo imel 
slavnostni koncert ob svoji 65-lctnici v 
domu Svobode j/ Kisovcu. Veliki dan 
pevske kulture lega popularnega zbora, 
ki ga vodi Alenka Flere - Pavlič, bo 25. 
aprila. Jubilej je diamant na prstanu 
vztrajnosti.

Svet slikarske kolonije je razposlal 
prva vabila za 29. srečanje slikarjev na 
Izlakah. Zdaj bo nekaj časa čakal na 
odgovore.

Nande Razboršek
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DALIJA

OBVEŠČAMO stranke, 
da smo odprli novo dislocirano enoto 

ERDEEKO d.o.o. POSREDNIK 
na Cesti 9. avgusta 46/a, Zagorje.

PONUJAMO BREZALKOHOLNE 
IN ALKOHOLNE PIJAČE

ter prehrambene izdelke po diskontnih cenah.

SE PRIPOROČAMO.

ODPIRALNI ČAS:
od 7.00 do 13.00, od 16.00 do 19.00 

sobota 7.00 do 13.00
____________________ _______________________________

N

/ZDTlAl/A M DOSTAM:
irencea-
iieban

u-ček ev-etdienib aronžmapev- 
drobno, prodajo rez an epa eretja in dončnic

d/o POPMSTAZAaPOZDJP/VCP
.......... ..... ■ . .. ............ ............. .......

mTEL: (0601)41 -901
^OßJlkA/.

DELOVNIČAS^ 
vsak dan 

od 12.00-23.00

CESTA ADAMA DUŠAKA 5, 61430 HRASTNIK

Gostilna SENICA v Hrastniku prične v sredo, 15.4.1992 
z novo ponudbo pizz in sladic.

Poleg ostale ponudbe vam priporočamo še sveže 
šampinjone na žaru in ocvrt sir s tatarsko omako.

PRVIČ V HRASTNIKU VAM PO NAROČILU PIZZE DOSTAVIMO
TUDI NA DOM.

% J)



Sašo ima mirno roko
Konec marca je bilo '

Ljubljani 1)1* v streljanju.
Mladinci Sl) Alojz llolik- 
raut so dosegli odlično 2. 
mesto. V močili konkurenci 
med posamezniki je bil izvr
sten IV letni trboveljski 
strelec Sašo Korbar. Orlici 
je bil v mladinski kun 
karenci in deveti v članski 
Že prej je večkrat opozoril 
nase. Najprej z naslonim 
slovenskega prvaka med pi 
emirji (leta 19X6), potem zX 
mestom med člani n.i 
državnem prvenstvu Jugo 
slavi je leta 1990, pa s 4. me 
stom med člani na strel
skem turnirju v Rušah.

Kda j si začel s tem športom .*

I .cin 1979. star h let. Navdušil me |c uče. Sam |v redno streljal, 
vodil s seboj na treninge. kjer sem ga opazoval. Vsa družina se 
je ukvarjala s strelstvom. I udi /a ta šport je treba veliko truda 
in časa. Vadim 4 krat ti It 5 krat na teden po 2 do s ure. Če se 
hočeš prehiti med najboljše, moraš trenirali več ur na dan. 
Potrebuješ pa tudi denar. Strelska oprema stane okrog 5000 
nemških mark. največ puška, tudi do 2000. Opremo kupujemo 
pri Rajmondu Debevcu, ki ima v Ljubljani trgovino s strelsko 
opremo. Stroške zanjo krije strelska družina. Iščemo sponzorja, 
ki bi nam pomagal v teh težkih časih. Sedaj bom mogoče nekaj 
denarja dobil od strelske zveze, kol štipendijo za prespeklivne 
športnike.

Strelstvo je šport, ki zahteva veliko koncentracijo. Kako jo 
pred tekmovan ji zbereš?

Neposredno pred tekmovanjem ne hodim na strelišče. Tam 
pogovor z. drugimi tekmovalci skoraj vedno nanese na uspehe 
na prejšnjih tekmovanjih ter na trenutno pripravljenost. l’o 
takšnih pogovorih se me loti trema. Najrajši poiščem kakšen 
miren kotiček pred streliščem, grem popit čaj rili sok. Skušam 
misliti na kaj. kar me sprosti. Tako pozabim na tremo m tek 
movanje, ki me čaka.

Kakšni so uspehi slovenskih strelcev, kakšno je zanimanje 
za ta šport pri nas v primerjavi z drugimi državami?

1’oleg Rajmonda Debevca so zelo uspešne tudi članice Olim
pije iz Ljubljane. Strelstvo pri nas ni tako popularen šport, kol 
recimo v Franciji ali Nemčiji. Tam st strelsko tekmovanje ogleda 
tudi do 150(1 gledalcev, pri nas je veliko že 10(1 gledalcev na 
tekmi.

Tvoji cilji?

Nikoli še nisem zastopal naše dežele v tujini, zato je letos moj 
največji cilj, da bi sc udeležil mednarodnega strelskega turnirja, 
ki bo majav Munchnu in tekmoval na velikem turnirju v Avstriji. 
Želim si izboljšati osebni rekord, ki sedaj znaša 387 krogov od 
možnih 400 ter 577 krogov od možnih 000. Seveda si želim tudi 
dobrih uvrstitev na turnirjih pri nas v Sloveniji.

Petra Žagar

Vesna spet za mizo?
1*0 enoletnem premoru 

ho Vesna O jsteršek mogoče 
zopet začela igrati namizni 
tenis. Tokrat v tujini. Zad
njo sezono se z namiznim 
tenisom ni veliko ukvarjala.
Če seveda odmislimo Volni 
21, v katerega je zahajala 
sleherni dan. Voint 21 je za 
nimiv lokalček pri Rošu v 
Hrastniku. Va ne, da bi 
Vesna pričela piti. Lokal sta 
namreč uredili skupaj s 
sestro Andrejo in sedaj 
Vesna skrbi za dobro 
počut je gostov v njem.

Kaj je torej res o ponovnem igranju?
Naslednjo sezono bom morda spet igrala, vse je odv isno od 

italijanskih klubov, s katerimi se dogovarjam. Želijo, da bi v 
Italiji tudi živela. Meni to ne ustreza, saj bi rada živela po svoje. 
Na tekme bi se le vozila, stanovala pa v Sloveniji. Če mi bodo 
to odobrili, bom igrala, drugače nc.

Torej vas bi liku priča kiijemno tudi v slovenski reprezen
tanci?

Res me je že klical zvezni kapetan in me povabil na izbirne 
tekme. Trenutno ne razmišljam o reprezentančnih nastopih. 
Kasnejše odločitve bodo odvisne od različnih stvari.

Vesna Ojsteršek
ROJSTVO: 21.3. |9t,8
RO.IS I M KRVI: Trbovlje
HOROSKOP: Oven
BIVALIŠČI-!: Veličkova 38. I Irastnik
S TARŠI: Oče avtomehanik (upokojen), mali trgovka
VLIJ KOSI: 165 cm
Tl / A: 52 kg
It \R\ x l .AS: Rjava (blond)
BARVA OČI Rjava 

IZOBRAZBA: l-.konomski tehnik

Kateri uspehe štejete za največje?
Naslove sem osvojila v vseh starostnih skupinah v državi. Kol 

pionirka ter mladinka sem osvojila drugo mesto v F.vropi.
Športna tekmovanja so omogočila precej potovanj.
Rila sem skoraj po vsej F.vropi ter v Indiji. Najbolj mi je bil 

všeč TA.I M Al 1AI v Indiji, ki je eno sedmih svetovnih čudes.
Zakaj ste prenehali s treniran jem?
Z igranjem sem končala zaradi prenasičenosti s potovanji in 

treningi. Ze med igranjem sem želela odpreti lokal z imenom 
POINT 21. Sedaj ga imava skupaj s sestro Andrejo, pa še 
trgovino.

Vaše dobre in slabe razvade?
Slabe navade - trma. Pravijo, da sem tudi razvajena, s čimer 

se seveda ne strinjam. Življenje pač živim polno in hitro. Pri 
vsaki stvari želim, da se obrne v moj prid. O dobrih naj sodijo 
drugi.

Bojana Slapšak
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O lepem vedenju
Prvič

Slovensko plavanje jc na ekipnem držav
nem prvenstvu za ml. pionirje doživelo 
pravi mali škandal. Težave so sc začele že 
na sestanku delegatov, ko jc delegat Rudis 
Rudarja poudaril, da so propozicijc 
napisane zato, da se po njih ravnamo. Tako 
so popravili zapisnik prvega dela s čimer se 
je zmanjšala razlika med vodilnim Trigla
vom in Rudis Rudarjem. V drugem delu se 
je stvar zapletla do skrajnih meja. Na vsem 
lepem sc jc v bazenu znašel eden od socL 
nikov na obratu. Ne po nesreči, pač pa ga je 
v vodo poslal eden od nezadovoljnih 
očetov! Nezadovoljneža so do konca tek
movanja odstranili iz bazena. Enaka kazen 
je doletela tudi mlada plavalčka, ki sta s 
svojimi žvižgi kar dvakrat povzročila 
napačni štart. Najvcčjc presenečenje smo 
doživeli tik pred podelitvijo pokalov na
jboljšim ekipam. Delegat Triglava jc vložil 
pritožbo na izvedbo tekmovanja in od dele
gata Slovenije zahteval, da sc pokali ne 
podelijo. In se niso! Tako so ostali plavalci 
domačega Rudis Rudarja brez zasluženega 
pokala za osvojeno prvo mesto. Samo zalo, 
ker nekateri starši ne znajo prenesti poraza 
svojih otrok.

Drugič
Kot kaže, je slabo prencšanjc porazov 

postalo že kar nacionalna kultura. Trbove
ljski policisti so morali na nogometni tekmi 
Oria : Branik poklicati na pomoč tudi svoje 
kolege iz. Hrastnika in Zagorja. Bo tekmi, ki 
jo je domača Oria - Rudar izgubila z 2:0, so 
mladi navijači domačih za glavne krivce 
določili gostujoče igralec, za kar morajo hiti 
seveda ustrezno kaznovani. Ker sc jim 
fizično niso mogli približali, saj so jih 
varovali policisti, so jim pri semaforju pri 
tržnici pripravili zasedo. Navijači, večinoma 
mladoletni, so se na avtobus z mariborskimi 
nogometaši spravili s kamenjem in ena od 
šip je popustila pod silo kamenja. Policijsko 
spremstvo je seveda reagiralo. Kol kaže, so 
bili najstniki na to pripravljeni in so se 
poskrili po bližnjih stolpnicah.

Res ne gre, da bi človek pljuval po 
domačih ljudeh ampak huliganstva in 
nešportnega vedenja nikakor ne gre podpi
rati.

Tretjič
V vrstah zagorskega Elcktroclemcnta 

bodo kar osem kol na lastni koži čutili pos
ledice nešportnega vedenja vratarja Eranca 
Ilaceta, ki jc na tekmi s Primorjem dobil 
rdeči karton in prepoved igranja za 8 
(OSEM!!) tekem. Že v jeseni je Hace na 
bežigrajskem stadionu zmerjal domačega 
igralca, tokrat pa je storil hud prekršek nad 
enim od igralcev Primorja iz Ajdovščine, ki 
je prodiral pred njegova vrata.

Pregovor pravi, kdor prizna, mu je pol 
oproščeno. Ern ne Hace pravi: "Rdeči kar
ton sem zaslužil, vendar jc osem tekem 
prepovedi kar velik zalogaj. Naš trener se 
ho vsak čas zjokal, saj so fantje nadaljevanje 
prvenstva začeli slabo. Kljub vsemu vsi 
skupaj upamo, da bodo igre v prihodnje 
boljše'."

Tako torej Prane 1 lacc, prvi vratar K.lek- 
troelementa. ki je sedaj prisiljen, da sedi na 
klopi in opazuje, kako se njegovi kolegi iz 
ekipe trudijo zapolnili vrzel, ki je nastala z 
njegovim kaznovanjem. Največjo odgovor
nost pa je moral prevzeti rezervati vratar 
Igor 'Trampuš, ki mu sedaj vsi gledajo pod 
prste. Za Zasavca ni hotel izjaviti prav 
ničesar...

Barbaru Kus

Robi na motorju
Robi Golež tekmuje v motokrosu že od 

leta 1987. Doslej jc največji uspeh dosegel 
leta 1990 ko jc postal medrepubliški prvak 
med pionirji. Na njegovi polici sc počasi nabi
rajo pokali tudi za osvojena druga in tretja 
mesta. Za vse to mora Robi trdo delati. 
Poleti jc treniral dvakrat, tudi trikrat na 
teden po štiri ure v Celju, letos pa sta z 
mentorjem Miranom Tonjkom "zaorala" 
novo stezo na Bukovi gori (med 'Trbovljami 
in Hrastnikom).

Ta šport ni poceni. Samo motor, ki 
navadno zdrži dobro leto, stanc 4000 mark. 
Vso opremo morajo kupovati v Nemčiji. 
Zato Robi, njegovi starši in mentor iščejo 
sponzorja. "Saj so mi obljubljali, pa iz vsega 
ni bilo nič", je malce razočaran.

Čeprav do sedaj ni bil resneje poškodovan, 
praske in modrice ne štejejo, je njegova mati 
še vedno v strahu zanj, oče pa ga ves 
navdušen spodbuja. V letošnji sezoni si Robi 
najbolj želi oditi na državno prvenstvo s 
starejšimi pionirji in upa, da mu bodo organi
zatorji dovolili udeležbo.

Jožica Gričar, Kristina Kotnik, Katja 
Šterbucl

Gorski tek na Prvine
V Zagorju so pripravili drugi gorski tek na 

Prvine. V posameznih kategorijah so zmagali 
Vencelj (Šentvid), Tcraž (Mojstrana), Urh 
(Kamnik), Djurišič (Mojstrana), Kvas 
(Domžale), Bartolj (Ljubljana) ter Nakrsl- 
Kosmačcva (Nova Gorica), Bohinčeva (Ko
per) in Vencljcva (Šentvid).

Kako so sc odrezali Zasavčani? Pri članih 
A jc bil Šlimec (Trbovlje) drugi, Likar 
(Zagorje) tretji, pri članih B je tretje mesto 
osvojil Lilijan Čarman, Trbovcljčanka I leda 
Kotar po je bila druga pri članicah B.

V zasavski konkurenci jc pri članih do 30 
let zmagal Čebin pred Drobnctom in Likar
jem (vsi Rudar), med člani nad 30 let pa je 
bil najhitrejši Čarman (Litija) pred 
someščanom Motohom in Kotarjem ('Tr
bovlje).

Pred tekom so razglasili najboljše gorske 
tekače v lanskem letu. V ženski konkurenci 
sta si lovoriko razdelili Ani Babič- Živko 
(Rudar) in Nakrst-Kosmačcva, pri moških 
pa je bil najuspešnejši Franc Tcraž iz 
Mojstrane.

Sašo Fabjan

Športni cik cak
Pionirji RK Umnikom Rudarja so na 

finalnem tekmovanju državnega prvenstva v 
Ajdovščini osvojili tretje mesto. Ekipo sta 
vodila Jani Pajk in Ncdž.ad Mašič. Sebastjana 
Podbregarja, Uroša Drobniča in Gorazda 
Šikovca je po dobrih igrah opazil državni 
pionirski selektor Aleš Praznik m sijih vpisal 
v svojo beležnico. ^

Košarkarji Zagorja so letos osvojili de
seto mesto v drugi slovenski ligi, play-outa pa 
so sc rešili šele v zadnjih tekmah. Moštvo jc 
sedaj na aktivnem odmoru, zato pa je bolj 
delovna uprava. Zagorjani se želijo v nasled
nji sezoni uvrstili v prvo slovensko ligo. Zato 
iščejo igralce v 'Trbovljah. Celju in drugod.

S. F.

Kegljači Rudarja so bili uspešnejši od 
Žalca in 'Triglava v kvalifikacijskem nastopu 
za 2. mesto v pivi slovenski ligi. 'Trboveljčani 
so na nevtralnem kegljišču v Kamniku podrli 
5098, Žalec 5086, 'Triglav pa 5038 kegljev. 
Najuspešnejši pri Rudarju je bil Goljuf z 877 
podrtimi keglji (Stoklas 868, Gantar 864, 
Novak 847, Tomše 827, Golič 815 kegljev). 
Ob povečanju AS lige sc bo tako Rudar 
uvrstil v najkakovostnejši razred slovenskega 
kegljanja.
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REZULTATI
NOGOMET

S N L: Eurospekter - Oria Rudar 3:2 
(Breznikar, Sotenšek), Zagorje Elek- 
troelement - SCT Olimpija 0:1, Oria 
Rudar - Maribor Branik 0:2, Domžale
- Elektroelement 3:2 (Žlak, Pctrušič), 
Slovan Mavrica - Oria Rudar 2:0 (0:0), 
Elektroelement - Publikum Celje 1:0 
(0:0) (Žlak). Lestvica: SCT Olimpija, 
Maribor Branki 43, Belvedur 40,... 14. 
Elektroelement 25, Primorje, 
Potrošnik 23, Nafta 20,18. Oria Rudar 
19, Medvode Loka 17, Domžale 15, Jad
ran Lama 12

2. S N L: Ilirija - Svoboda Kisovec 4:1 
(J. Kranjc), Svoboda : Studio D 0:3 

Celjska liga: Hrastnik - Celulozar 
Krško 4:2 (0:0) (Fejzič, Novakovič, 
Alič, Ristanovič), Era Šmartno -1 Irast- 
nik 4:2 (2:0)

SNE mlad.: Železničar Maribor - Oria 
Rudar 2:0, Oria Rudar - Slavija SET 
4:0 (Smajlovič, P. Košak, Hodak, 
Škofca)

MALI NOGOMET
Zagorje: L liga: Izlake - ŠD Čolniše 

4:4, ŠD Mlinšc - Zlatorogi Ultra 3:2, 
Psluhi Bambus bar - Mcrli 1:0, Rudnik
- Antimon 3:0, LMuhy - G. Pirnat 4:2, 
Inž.. Šarbek - Mladi orli 6:4. Vodijo 
Izlake pred ŠD Mlinšc.

2. liga: Trgovina Repov/. - Mlinšc 11 
7:1, Škoti MM Ržišnik - Senožeti 5:3, 
Udarnik MBP - NLP 4:2. Vodijo Škoti 
MM Ržišnik pred Trgovino Rcpovž.

3. liga: KBM - Talci 1:0, ONcill - 
Klasje 5:0, Izlake veterani : Elcktroele- 
menl 0:0. Vodi KBM pred ONcill.

ROKOMET
SUPERLIGA: Nova oprema - Om- 

nikom Rudar 19:26 (Sclčan 6, Privšck 
5, Mašič 4, Vrbnjak in Stojakovič 3, 
Medved in Kosce 2, Raušl 1), Presad 
Litija - Omnikom 18:20 (9:10) ( Mašič 
in Kosec po 6, Sclčan 4, Privšck 3, Vrbn
jak I). Lestvica: Pivovarna Laško 35, 
Kolinska Slovan 26, Omnikom Rudar 
24, Andor Jadran 24, Pomurka Bakovci 
21 ...

SR L: Emens Dol: Krog 27:19 (11:10) 
((Bekavac 7, Moljk 6, Špajzer 5, Žagar 
in Vidmar po 4, Oblak 1), Novoline 
Črnomelj - Emens Dol 24:16 (13:7) 
(Žagar in Moljk po 5, Kranjc 3, Oblak,

Vidmar in Špajzer po 1). Lestvica: 
Eurodas 35, Dobova 32, Šcšir 29, Krško 
28, GPG Grosuplje 24, Novoline in 
Ormož 22, Krog 20, Kamnik 18, 
Radcčepapir 17, Emens in Velika 
Nedelja 14, Izola 10, KI G Mokerc 8 

SRE (ženske): Olimpija - Tapi 
Zagorje 18:16 (Bolte 9, Kralj 4, Klopčič, 
Bregar, Poglajen po 1), Tapi - Alples 
14:17 (Bolte 6, Pišck, Kralj in Bregar po 
2, Klopčič in Smole 1)

2. SRE: Zaščita Zagorje - Radeče B 
44:12 (Žibret 12, Fabjan 7, Fajdiga 6, R. 
Ule 5, Lipovšek 4, Šink in A. Ule po 3, 
Kirn in Šikovec po 2)

Kadeti: Dobova - Emens Dol 19:25 
(12:13)

GIMNASTIKA
Ljubljana - medu. prv. - člani: L A.

Jasko (Belorusija), 2. Lojze Kolman

(Slovenija), 3. A. Latkin (B), 16. Peter 
Glavač (Slovenija). Ženske: 1. M. 
Oprca (Romunija), L. Perič 
(Slovenija), L. Sacharova (ČSF), 7. Pe
tra Nadrag, 9. Stanka Krivec (obe 
Slovenija)

KEGLJANJE
Cerknica, DP - fantje do 15 let: 1.

Ribič (Konst.) 399, 2.' Dimic (Rudar 
Trbovlje) 394, 3. Žvanut (Tr.) 392

SMUČANJE
Kope - sl. vzh. reg. - ml. dečki: Bcrčon 

9. in 10., ml. deklice: Jerman 3. in 5., 
Medvešek 5. in 4. (vsi Trbovlje)

ŠAH
Zagorje - mesečni brzopotezni turnir:

L Rudi Rcgancin 7 točk, 2. Ivo Gračner 
7, 3. Ivan Vidmar 6,5, 4. Janez Grčar 6

Športni cik cak
V Trbovljah so pretekli teden že odprli teniška igrišča. Igrajo lahko le 

rekreativni tenisači, ki so poravnali članarino in igralnino za letošnje leto. 
Teniški klub Rudar bo organiziral začetne in nadaljevalne tečaje za vse starosti. 
Informacije dobite na igrišču pri Marjanu Čuku.

S.F.
Pred pričetkom nadaljevanja v vseh treh ligah malega nogometa v Zagorju 

so izvedli pokalno tekmovanje. Prvo mesto je osvojila ekipa Škoti MM Ržišnik 
iz Kisovca, ki je v polfinalu premagala Inženirig Šarbek, v finalnem obračunu 
pa po boljšem izvajanju kazenskih strelov še trboveljsko ekipo Gostišče Pirnat.

S. F.
Na Ptuju je pretekli vikend potekalo državno pionirsko prvenstvo v na

miznem tenisu. Pri dekletih je igralka TKI - Kcmičarja Petra Mlakar nepriča
kovano izgubila z Bajčevo (Primcx) in izpadla v četrtfinalu. Pri fantih je igral 
Trboveljčan Zoran Dolar in izpadel v predtekmovalni skupini, skupaj z Iz
tokom Deželakom pa je v dvojicah prav tako nastop zaključil v prvem kolu.

S.F.
Mednarodnega prvenstva Ljubljane v športni gimnastiki se je kot 

posameznik udeležil Peter Glavač (Partizan Trbovlje), ki je z nekaj manjšimi 
spodrsljaji osvojil 16. mesto. V ženski konkurenci je Stanka Krivec tekmovala 
v ekipi Slovenije 1, Petra Nadrag pa Slovenije 2. Obe sta imeli tremo, saj sta 
prvič tekmovali na tako močnem tekmovanju, vendar sta se odlično odrezali. 
Ekipa Slovenije je presenetljivo zasedla 1.mesto, med posameznicami pa seje 
Petra uvrstila na 7., Stanka pa na 9. mesto. Petra Nadrag se je uvrstila tudi v 
finalne nastope in osvojila 8. mesto na parterju.

P.G.
Nogometna sekcija Izlake prireja 14. tradicionalni turnir v malem 

nogometu Pomlad 92. Turnir bo na 'Izlakah 27. in 28. aprila. Prijavnina: 1000 
tolarjev. Prijave na telefon 0601-73-557. Žrebanje: v petek, 24.4. ob 19.00 v 
bifeju Ajda.

M.P.
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Promet
1. aprila ob 7.20 uri je P.B. iz 

Batinjanov vozil tovornjak Tam iz 
Hrastnika proti Dolu in pri GD Hras
tnik zaradi vožnje po levi oplazil Trafic 
A.L. z Dola.

1. aprila ob 11.30 uri je S.D. iz 
Trbovelj pri vožnji z Dola proti Marnem 
izrinil s ceste nasproti vozeči neznani 
voznik tovornjaka. Škoda: 40 tisoč tolar
jev

1. aprila ob 16.30 uri je stoenko 
S.S. iz Hrastnika, ki je vozil iz Hrastnika 
proti Zidanem mostu, oplazil neznani 
voznik alfa romea, ki je mirno odpeljal 
naprej. Policisti so voznika, doma iz 
Ljubljane, že odkrili.

1. aprila ob 17. uri sta v križišču 
na Trgu svobode s svojima avtomo
biloma trčila V.V. in T. E., oba iz Tr
bovelj. V.V. je izsiljeval prednost. Huje 
poškodovanih ni bilo, škoda pa je pre
cejšnja - 300 tisoč tolarjev

5. aprila ob 15.30 uri je I.J. iz 
Ljubljane vozil osebni avto iz Hrastnika 
proti Zidanem mostu in zaradi pre
kratke varnostne razdalje zadel v zadnji 
del avtomobila J.G. iz Trbovelj.

8. aprila malo pred 20. uro je na 
Savskem mostu v Trbovljah O.R. iz 
Hrastnika izsiljeval prednost vozniku 
avto V.U. iz Hrastnika. Hujših posledic 
ni bilo.

11. aprila malo po 19. uri je R.D. 
iz Zagorja pri vožnji iz Čemšenika proti 
Jesenovem sekal levi nepregledni 
ovinek in trčil v nasproti vozeči Fiat 126, 
ki ga je vozil F. K. Pri padcu seje motor
ist, ki je uporabljal varnostno čelado, 
močno poškodoval. Vozil je brez 
vozniškega dovoljenja.

Požar gasilo 200 gasilcev
V soboto, 11. aprila zgodaj popoldne 

je zagorelo nad železniško progo med 
Savo in Zagorjem pri kilometrskem 
kamnu 526.8. Požar se je hitro širil po 
pobočju proti Tirni. Pri progi je zajel 200 
metrski pas, na vrhu pa skoraj 600 
metrov. Požar je v soboto gasilo okrog 
200 gasilcev iz zagorske iz litijske 
občine. Zvečer so ga lokalizirali, zjutraj 
ob šestih pa so morali gasilce ponovno 
sklicati, ker je pretila nevarnost, da se 
požar spet razplamti. Okrog 150 gasilcev 
je v nedeljo ogenj le ukrotilo. Škoda še 
ni ocenjena. Požar bi lahko povzročil 
odvržen ogorek cigarete iz vlaka, ali pa 
iskra izpod koles.

Jugo je tarča lopovov
Avtomobilske kraje se nadaljujejo. 

Tokrat v Hrastniku. V noči na 3. april je 
neznanec na parkirnem prostoru na 
Trgu F. Kozarja poškodoval jugo, last 
J.Š. Isto noč so poškodovali tudi dva 
druga juga, last S.S. in R.Ž. Parkiranasta 
bila na Logu. Storilce še iščejo. V noči na 
5. april pa so vlomili v jugo, last R. S. iz 
Hrastnika, ki je bil parkiran pri SO 
Hrastnik in iztočili 10 litrov bencina. 
Policisti so našli krivca - brala H. iz 
Hrastnika se bosta zagovarjala pred sod
nikom.

Psa je enostavno zaklal
V Hohkrautovi koloniji v Trbovljah 

je 31. marca G.K. iz Trbovelj z nožem 
zabodel psa in ga močno poškodoval. 
Psu je skrajšal muke lovec LD Trbovlje. 
Klavec psa se bo zagovarjal zaradi 
poškodovanja tuje stvari.

Kradla sta olje, zaboje ....
Zagorjani so 4. aprila okrog 11. ure 

opazili moška, ki sta vlamljala v klet na 
Cesti zmage 16 v Zagorju. Ugotovili so, 
da sla bila to D.Š. in I.B. iz Zagorja. Pri 
ogledu so policisti ugotovili, da je bilo 
vlomljeno najmanj v 15 kleti v blokih na 
Cesti zmage. Jemala sta steklenice olja, 
embalažne zaboje za steklenice in hrano. 
V tem času beležijo v Zagorju še nekaj 
vlomov v kleti. Policisti še zbirajo obves
tila in dokaze.

AUFBIKS
Če je človek pripravljen žurirati, 

pa mu ne pustijo, seveda postane 
nervozen. 11. aprila zvečer se je 
prav to zgodilo mladoletniku iz 
Trbovelj. Fant si je možno želel 
žurirati, pa mu nikakor niso pustili 
v delavski dom. Poleg redarjev so 
ga zadrževala tudi vrata. Fant sc 
jih je lotil in razbil steklo. V de
lavski dom vseeno ni prišel. Bo pa 
prišel pred sodnika za mladole
tnike.

Vrtinec človeka potegne vase. 
Kaj ne bi. Še posebej, če se lokal 
imenuje Vrtinec. Tri razbijače 
V.B., G.G. in R.P. iz. Trbovelj, je 
10. aprila tako potegnilo vase, da 
se niso mogli upreti skušnjavi in so 
si dali duška. Spravili so se nad 
steklenino, brezplodnega dela pa 
sojih rešili šele možje postave.

Vsakega gosta je enkrat dovolj. 
Še posebej nepovabljenega. Tako 
misli tudi M.G. iz Hrastnika. B.Š. 
je stopil 10. aprila v stanovanjc in 
ni kazal nikakršnih znakov, da bi 
tudi izstopil. Bonton so morali 
B.Š. razložiti ta plavi, saj jih je 
M.G. zaprosila za prijateljsko 
pomoč.

V samskih domovih je marsikdaj 
pestro. 6. aprila je M.K. iz Hras
tnika na svojem domu prijel v roko 
sekiro in sc odpravil - ne sekat 
drva. Z njo je grozil svojemu dek
letu L.M. iz Celja. Lovil jo je do 
samskega doma, kjer seje ljubezen 
končala. Nesrečnica seje zatekla 
vanj. Med razbijanjem stekla seje 
možak kar sam poškodoval. 
Sekiro so mu odvzeli, če še ima 
dekleta, pa ne vemo.

Zjutraj je prav neprijetno, če si 
zbujen pred nameravanim rokom. 
Prav to se je dogodilo stanovalcem 
samskega doma Rudnika Hras
tnik. E.K. je razgrajal v zgodnjih 
jutranjih urah, prebudil stano
valce in sc ohladil šele po pravem 
pogovoru s pravimi osebami. 
Kako sc bo pogovarjal s sodnikom 
za prekrške, bomo še videli.
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600,00PRESNEMAVANJE čestitke s tekstom in glasbo na kaseto

■as««

TRBOVLJE
TRG SVOBODE lla, 
61420 TRBOVLJE

TEL.: (0601) 21 - 358, 22- 056, 
fax.: (0601) 21 - 228 

UKV 103,9 MHz STEREO

CENIK EKONOMSKO- 
PROPAGANDN1H STORITEV

OBČANI

1. ČESTITKA
tekst z eno skladbo ob delavnikih 800,00
tekst z eno skladbo ob nedeljah 1.000,00
tekst z dvema skladbama ob delavnikih 1.500,00
tekst z dvema skladbama ob nedeljah kot nova enota 1.900,00

2. KOMERCIALNI OGLASI
tekst do 20 besed 600,00
vsaka nadaljna beseda 30,00

3. OBJAVE
tekst do 20 besed 300,00
vsaka nadaljna beseda 15,00

4. ZAHVALE
tekst do 40 besed 3.000,00
vsaka nadaljna beseda 70,00

5. OSMRTNICE 1.000,00

SPOŠTOVANE
BRALKE, CENJENI POSLUŠALCI IN OBRATNOi ’

Za radio Trbovlje najbrž kar vsi veste, da oddaja na frekvenci 103,9 MHz, da je oddajnik na Kumu 
in da se dajo vsi posli z nami urediti ali v trboveljskem delavskem domu ali pa pridemo k vam na obisk. 
Delovni čas je od 6.00 do 14.00 od ponedeljka do petka, ob sredah in ponedeljkih pa še dve uri dlje. 
Kljub temu, da vse to že veste in da poznate naš program, je jasno, da ima vsak človek rad kaj takega 
pri roki, zato v tej številki ZASAVCA objavljamo svoj program. Vsak delovni dan (tudi ob sobotah) 
začenjamo oddajati ob 14.00 in končujemo ob 19.30. Vse te dni od pol štirih do štirih prenašamo oddajo 
RADIA SLOVENIJA. Dogodki in odmevi ter od 19.00 do 19.30 Večerni radijski dnevnik. Naša poročila so 
na sporedu vsak dan, razen ob petkih, sobotah in nedeljah ob 14.30 in 18.30 (ali 18.45). Širše informacije 
pa pripravljamo ob 17.30. Ob nedeljah je informativni del strnjen med 11.00 in 12.00. O nedelji kasneje, 
zdaj poglejmo, kakšen je tedenski program. Reklamna obvestila, objave, osmrtnice in druge EPP storitve so 
čez teden ob 14.45; 16.45; 17.45 in 18.45 uri in ob nedeljah ob 8.30; 9.45; 10.45; 12.30 in 12.45 uri. 
Čestitke in želje pa za vas predvajamo ob ponedeljkih (18.35), četrtkih (17.00), sobotah (18.00) in nedeljah 
po 13.00 uri. Ob ponedeljkih od 16.00 do 17.45 poslušate Snoopyeve igrice, od šestih do pol sedmih 
oddajo o kulturi, torek je večidel namenjen športu in glasbi, sreda je običajno kontaktna (tokrat nas tudi 
pokličite po telefonu 22-056), tričetrt ure pa je namenjena upokojencem. Ob četrtkih se odpravimo kam 
med Bobnom in Žvaruljami, kasneje gremo še v Litijo. Petek je rezerviran za mlade, sobota in nedelja sta 
za vse, predvsem za one, ki čez teden ne utegnete. Ob nedeljah se nas da slišati med osmo uro zjutraj 
in šesto popoldne. V prvem delu vam natrosimo informacije o dežurnih trgovinah, prireditvah, izletih, 
glasujete lahko za popevko in nam še kaj poveste, ob desetih je na sporedu oddaja Gost tedna, ob 
enajstih informativni blok, od 12.00 do 12.30 je še glasbena oddaja Viža tedna, potem EPP blok in ob 
12.45 obvestila, ki jih ob delovnih dneh slišite ob 16.45.

Od enih pa do šestih oddajamo zabavno-kontaktni program, v katerem so v prvem delu želje in 
čestitke, nato horoskop in zanimivosti. Ob 14.45, 15.45 in 16.40^ poteka radijska prodaja. V zadnji dajemo 
prostor gostu ali dogodku in vašim glasbenim željam, ki jih v živo sporočite po 16.00 uri na naš telefon 
(0601) 22-056.

Glasba za vsako uho in vsako razpoloženje je moto glasbenih redaktorjev.
Za pester, aktualen, kontakten in kvaliteten informativni program pa se za vas trudijo naši novinarji in 

sodelavci radia.

RADIJSKI POZDRAV,
SLIŠIMO SE VSAJ JUTRI, CE NE ZE DANES!
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/O ljubljanska banka
Banka Zasavje d.d., Trbovlje

Ker v Ljubljanski Banki Zasavje d.d, Trbovlje vemo, kako dragocen 
je čas naših varčevalcev, jim nudimo samopostrežno poslovanje preko bankomatov.

Ali veste, da je trenutno v Sloveniji na voljo 40 bankomatov, ki omogočajo ta 
enostavni dvig denarja dan in noč?

Bankomati so nameščeni v naslednjih krajih: Ljubljana, letališče Brnik, Celje, 
Cerknica, Grosuplje, Hrastnik, Jesenice, Kamnik, Koper, Kranj, Logatec, Medvode, 
Murska Sobota, Nova Gorica, Novo mesto, Portorož, Radovljica, Ribnica, Škofja 
Loka, Trbovlje, Tržič, Vrhnika, Zagorje in Žalec.

V naslednjih mesecih pa bo postavljenih še 30 bančnih avtomatov širom po 
Sloveniji.

Pridružite se tudi vi varčevalcem, ki jim je denar praktično res vselej pri roki!

Odprite tekoči račun in zahtevajte bančno kartico za uporabo bankomata v enotah 
Ljubljanske banke Banke Zasavje d.d., Trbovlje.

LB - BANKA ZASAVJE d.d. 

TRBOVLJE

UREDNIŠTVO ZASAVCA., Cesta zmage 33. Zagorje ob Savi

Nepreklicno naročam, časopis ZASAVC.
Ime in priimek........................................................................................................

mesto....................................................... postna St..................

ulica.......................................................... telefon..........................

datum.................................................... lastnoročni podpis.

NAROČNINO BOM PLAČEVAL: 
sproti, trimesečno, polletno (ustrezno obkroži)

OBVESTILO

Izpolnite sosednjo naročilnico 
in kupujte Zasavca 10% ceneje.

Nudimo vam tri oblike plačevanja:
vsak mesec sproti po tekočih cenah, 

trimesečno po zagotovljeni ceni 
v začetku tromesečja in 

polletno po zagotovljeni ceni 
v začetku polletja.


